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رئیس ستادکل نیرو های مسلح: 
مراسم میلیونی اربعین نمایش 

قدرت اسلام است
ســردار سرلشکر محمد باقری، رئیس ستادکل 
نیرو های مســلح در حاشــیه بازدید از قرارگاه 
اربعین حضرت ابوالفضل معاونت فاوا در ستاد 
فرماندهی انتظامی کشــور اظهار داشت: خدا را 

شاکرم که توفیق شد در جمع ...

مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس: 

نمایشگاه های عرضه مستقیم کالا در استان فارس برگزار می شود
صفحه7

سخنگوی وزارت امور خارجه: 
شهید» امیرعبداللهیان« صدای 

ملت مظلوم فلسطین بود
ناصر کنعانی، ســخنگوی وزارت امور خارجه 
در مراسم رونمایی از تندیس و سردیس وزیر 
شهید حســین امیرعبداللهیان، طی سخنانی 
اظهار داشــت: کنگــره اربعین حســینی که 

باشکوه تر از هر زمان دیگری در ...

رئیس جمهور:
 نه به دنبال یافتن مقصر برای 

مشکلات، بلکه به دنبال حل 
مسائل هستیم

 مســعود پزشــکیان، رئیس جمهور در دیدار 
با جمعی از نماینــدگان جدید الورود مجلس 
دوازدهم، با بیان اینکــه دولت چهاردهم در 

مواجه با مشکلات کشور به دنبال ... 22

ماجرای یک سیب

اگر یک بار بازار تلفن همراه گذرتان افتاده باشد یا اگر یکی از 
کاربران شبکه های اجتماعی باشید، بسیار شنیده و دیده اید 
و احتمالاً بار ها به این تبلیغات شگفت انگیز را در شبکه های 
اجتماعی و به خصوص اینستاگرام بر خورده کرده اید که به 
شــکل عجیبی خبر از آن می دهند که قیمت آخرین مدل 
گوشــی آیفون پانزده از آیفون چهارده کمتر است و آیفون 
سیزده به شــکل ناباوارانه ای از هر دو این دو مدل گوشی 
جدید آیفون گران تر اســت. طنزهای بی نظیری که درپس 
آن جای ساعت ها تفکر دارد، ساخته شده است. به هر حال 
به دلایلی طی چندســال گذشــته مکرر انتشار اخباری از 
جمع آوری محصــولات اپل از بازار تا پلمب نمایندگی های 
فروش محصــولات این برند نگرانی هایی در میان صاحبان 
آیفون ایجاد کرده و در بازار نیز تأثیراتی برجای گذاشــته 

است که اثرات آن همچنان در این بازار قابل تأمل است. 
موضوع اجرای مجدد طرح رجیســتری گوشی های موبایل 
کــه از ســال میانه دهه نود مطرح شــد و اجــرای آن از 
اوایل مرداد ماه همان ســال آغاز شــد و بعد از آن موضوع 
ریجســتری گوشــی اپل به یکی از موضوعــات روزها داغ 
تبدیل شــد و بیش از پیش به آن پرداخته شــده و تقریباً 
همه کاربران، فروشندگان و حتی نمایندگان را نگران کرده، 
موضوع جمع آوری گوشی های آیفون از بازار کشور به رغم 

محبوبیت آن است. 
باید به این موضوع اشاره کنیم که یکی از دلایل ممنوعیت 
ورود آیفون های سری پانزده به بازار ایران، ارزبری بالا اعلام 
شده است، با این حال، ما همچنان شاهد ورود پرچمداران 
سایر برند ها در بازار موبایل کشور ایران هستیم که قیمتی 
به اندازه پرچمــداران آیفون های اپل دارند؛ همین موضوع 
باعــث ایجــاد نارضایتی در میــان کاربــران، به خصوص 

طرفداران آیفون شده است.
به هر روی ســخنگوی ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز روز 
گذشته در پاســخ به ســؤالی در مورد آمار واردات پانصد 
میلیون دلار آیفون چهارده و پانزده قاچاق که توسط یکی 
از انجمن های تخصصی اعلام شــده است، گفت: این دسته 
از آیفون ها رجیستر نمی شود. در نتیجه آماری از آن وجود 
نــدارد. انجمن های صنفی نیز آمار کشــور را احصا و اعلام 

نمی کنند و چنین مسئولیتی نیز ندارند.

در راستای بازسازی کتابخانه عمومی   شهید 
دستغیب صورت گرفت: 

تقدیر وزیر فرهنگ و ارشاد 

اسلامی  از شهردار شیراز

 استاندار فارس در سفر به تهران خواستار شد:

بازنگری در
 اعتبارات فارس

محمدهادی ایمانیه، استاندار فارس در سفر یک روزه به 
تهران در دیدارهای جداگانه با سید حمیدپور محمدی، 
معــاون رئیس جمهور و رئیس ســازمان برنامه و بودجه 
کشــور و محمد قاسمی، سرپرســت معاونت اقتصادی 
ســازمان برنامه و بودجه کشــور ضمن ارائه گزارشی از 

وضعیت اعتبارات مصوب و تخصیصی اســتان در فصول 
مختلف، به تشــریح نیازهای اعتباری استان به منظور 
تکمیــل پروژه هــای نیمه تمام در حوزه هــای مختلف، 
به خصوص آبرســانی، راهســازی، راه آهن، بیمارستان، 
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مدیرکل حمل و نقل عمومی  سازمان 
شهرداری ها اعلام کرد:

نیاز ۲۰۰ هزار تاکسی فرسوده کشور 
به نوسازی

ایســنا- مدیرکل دفتر حمل و نقــل عمومی و ترافیک 
شهری سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور با اشاره 
به نیاز ۲۰۰ هزار تاکسی فرسوده کشور به نوسازی، گفت: 
مسئله اصلی در نوسازی تاکسی های فرسوده، نبود تاکسی 
تولیدی است و بزرگ ترین خودروساز داخلی که خودروی 
ســمند سورن آن برای تاکسی شــدن تأیید شده، امکان 

تولید سالانه کمتر از ۱۰ هزار تاکسی را دارد.
محمد بابایی زاده با اشــاره به اینکه از 3۲۰ هزار تاکســی 
فعال کشور ۲۰۰ هزار تاکســی فرسوده هستند و نیاز به 
نوسازی دارند، افزود: از این تعداد تاکسی فرسوده 7۰ هزار 

تاکسی در تهران فعالیت می کند.
مدیرکل دفتر حمل و نقل عمومی و ترافیک شهری سازمان 
شهرداری کشــور ادامه داد: در خوش بینانه ترین حالت با 
تولید ســالانه ۱۰ هزار تاکســی، برای جبران ۲۰۰ هزار 
تاکســی فرسوده در کشور ۲۰ سال زمان صرف می شود و 
این در حالیست که طی این سال ها خودروهای دیگر هم 
به سن فرسودگی می رسند و باید گفت که سرعت فرسوده 

شدن تاکسی ها بیش از نوسازی آن است.

آخرین وضعیت صید پشه آئدس و 
موارد تب دنگی در کشور

اســینا- دکتر شــهنام عرشــی، رئیس مرکز مدیریت 
بیماری های واگیر وزارت بهداشت درباره آخرین وضعیت 
انتقال محلی »تب دنگی« گفت: در حال حاضر، پشه آلوده 
در یک نقطه از کشــور حضور دارد و انتقال محلی در این 
نقطه صورت می گیرد. پیش از این، حضور پشــه آلوده در 
دو نقطه کشــور یعنی »بندر لنگه« در استان هرمزگان و 
شهرستان »چابهار« گزارش شد؛ در نتیجه، انتقال محلی 
در این دو نقطه به ثبت رســیده بود. گزارش ها بیانگر این 
اســت که مورد ابتلای محلی در بنــدر لنگه برای مدتی 

گزارش نشده است.  
وی ادامه داد: در حال حاضر، پشه آلوده در شهر »چابهار« 
اســتان سیستان وبلوچســتان حضور دارد و سبب انتقال 
محلی می شــود. اگرچه پشــه آلوده در یک نقطه کشور 
حضور دارد اما نســبت به افزایش فعالیت پشه با خنک تر 
شدن هوا به ویژه در شهر چابهار احساس نگرانی می کنیم.  
رئیس مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشــت 
درباره وضعیت انتقال محلی تب دنگی خاطرنشــان کرد: 
اگر پشــه آلــوده در هر منطقه ای حضور داشــته باشــد 
 امــکان انتقــال محلی تــب دنگــی در آن منطقه وجود
 دارد. بــا توجه بــه این شــرایط، اگر افــراد در معرض 
گزش پشــه آئــدس قرار گیرنــد، امکان ابتــلای آنها به 
تب دنگــی وجود دارد. نکته مهم و اساســی این اســت 
کــه امکان انتقــال بیماری تب دنگــی در مناطق حضور 
 پشــه آلوده وجود دارد و انتقال بیمــاری هیچ گاه منتقی 

می شود.  
وی با بیان اینکه پشــه به صورت گســترده در نقاطی از 
کشور مســتقر شده، گفت: پشــه آئدس در هفت استان 
کشور یعنی سه استان شمالی و چهار استان جنوبی کشور 

مستقر شده است.

 نخست وزیر رژیم صهیونیستی: 
به جنگ ادامه می دهیم

ایرنا- نتانیاهو با اشــاره به اینکــه از »حصول توافقی« با جنبش حماس »مطمئن 
نیست«، گفت که این رژیم تحت هیچ شرایطی هرگز از محور »نتساریم« در مرکز 
نوار غــزه و محور »فیلادلفیا« )صلاح الدین( در مرز جنــوب نوار غزه با خاک مصر 

عقب نشینی نخواهد کرد.
وی با اشــاره به دیدار اخیرش وزیر خارجه آمریکا افزود: به »آنتونی بلینکن« وزیر 
خارجه آمریکا گفتم که تا نابودی حماس )جنگ علیه نوار غزه را( ادامه خواهیم داد.
بلینکن روز دوشــنبه درباره مذاکرات آتش بس تــوپ را بار دیگر در زمین جنبش 
حمــاس انداخت و گفت: اســرائیل پیشــنهاد رفع اختلاف مــورد حمایت آمریکا 
 بــرای آتش بس را پذیرفته اســت و حماس نیز »موظف« اســت کــه همین کار 

را انجام دهد.
وزیر خارجه آمریکا دیدار خود با نتانیاهو را »بسیار سازنده« خواند و بار دیگر تعهد 

کشورش به امنیت رژیم اسرائیل را تکرار کرد.
در واکنش به این اظهارات، »طاهر النونو« از رهبران جنبش حماس در گفت وگو با 
شبکه العربی تأکید کرد: اظهارات بلینکن بخشی از جانبداری از رژیم اشغالگر و سر 

پوش گذاشتن بر جنایات این رژیم است.
وی گفــت: اظهارات بلینکن با واقعیت تناقض دارد، زیــرا جنبش حماس توافق را 

پذیرفت و بنیامین نتانیاهو نخست وزیر رژیم صهیونیستی آن را رد کرد.
در همین راستا، جنبش حماس امروز سه شنبه در بیانیه ای اعلام کرد که اظهارات 
بایدن و بلینکن در راستای جانبداری از رژیم اشغالگر و مشارکت در قتل عام ساکنان 

بی گناه نوار غزه و محو موضوع فلسطین است.
حماس با بیان اینکه این اظهارات منعکس کننده موضع این جنبش نیســت، افزود: 

حماس همواره خواستار دستیابی به توافقی برای توقف جنگ و تجاوز بوده است.
در این بیانیه آمده است: ما این اظهارات را چراغ سبز جدید آمریکا به کابینه تندرو 
صهیونیست ها به منظور ارتکاب جنایت های بیشتر در حق غیرنظامیان بی دفاع برای 

کوچاندن اجباری ملت فلسطین می دانیم.

ایرنا- مسعود پزشــکیان، رئیس جمهور در حاشیه حضور در 
جلسه علنی مجلس در گفت وگویی در پاسخ به سؤالی درباره 
اولویت های دولت گفت: مرکز پژوهش های مجلس کار خوبی 
کرده و تقریباً برنامه و عملیات هــر وزارتخانه را درآورده و ما 
را خیلی جلو انداخته اســت. وی افزود: اولین بحث این است 
کــه وزرایی که به دولت می آیند، همین چارچوب برنامه را در 
اختیارشان قرار می دهیم و آنها باید در وزارتخانه پیگیر باشند.

رئیس جمهــور بیــان کرد: هر معاونتی بســته به رســالت و 
مســئولیتی که دارد باید بتواند برنامه عملیاتی برای آنچه که 
قانون برنامه مشخص کرده را طراحی کند و بنویسد و ما یک 
زبان را نگاه مشــترک در ارتباط با آن سیاســت و برنامه بین 
خودمــان و بین مجلس و آن اهدافی کــه باید انجام دهیم را 
داشته باشیم. پزشکیان ادامه داد: امیدوارم بتوانیم حرف هایی 

که بیان کردیم و تعهداتی کــه در قانون وجود دارد در حدی 
که در توانمان است انجام دهیم و ان شاءا... مجلس هم کمک 
کار ما اســت و همان راهی را که گفتیــم ادامه خواهیم داد.

وی در ارزیابی خود از پیش بینی رأی اعتماد به اعضای کابینه 

گفت: امیدوارم نمایندگان مجلس به همه وزرای پیشــنهادی 
رأی بدهد زیرا ما هیچ وقت انکار نمی کنیم که بی عیب هستیم 
حتماً عیب ها و نقص هایــی داریم اما برای وفاق و همدلی اگر 
با هم باشــیم و دست به دســت هم بدهیم مطمئناً می توانیم 
بسیاری از موانع را خیلی راحت از پیش رو برداریم ، اما اگر با 
اختلاف جلو برویم حتی قوی هم باشیم مشکل پیدا می کنیم.

در ادامه محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شورای اسلامی  نیز 
در پاســخ به این ســؤال که تعامل با دولت را چگونه دیدید، 
گفت: من فکــر می کنم تعامل مجلس و دولت که ان شــاءا... 
همینطور تداوم پیدا کند شــبیه دوران دفاع مقدس اســت.

وی خاطرنشــان کرد: یعنی همان فرهنگ جهادی است بدون 
هیچ گونه تشریفات، یعنی هر موقع کاری یا مطلبی یا جلسه ای 

داریم وقت و بی وقت انجام می دهیم.

رئیس جمهور: 

امیدوارم نمایندگان مجلس به همه وزرای پیشنهادی رأی بدهند

ایسنا- سخنگوی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: زمان در 
اختیار ماســت و ممکن اســت دوره انتظار پاسخ به ترور شهید 
هنیه طولانی شــود، اما فعلأ صهیونیســت ها باید در بی تعادلی 
 بســر ببرند. ممکن اســت پاســخ ایران هم تکرار عملیات های 

گذشته نباشد.
سردار علی محمد نائینی در نشســت خبری با تشریح اقدامات 
ســپاه پاسداران در جریان راهپیمایی اربعین امسال، اظهار کرد: 
امســال اربعین حسینی مصادف با شهادت ۴۰ هزار نفر در غزه 
است. اربعین هم نمایش رستاخیز حضور مردمی است که سالکانه 
و شــورانگیز بر اساس مودت به اهل بیت حضور پیدا می کنند و 
نیز اربعین حرکتی تمدنی، ظلم ستیز، دفاع از مظلوم و حمایت از 

ملت مظلوم غزه است.
ســخنگوی سپاه پاسداران تأکید کرد: این خدمات در شش مرز 
و در داخل عراق که نیاز به ارائه خدمات باشــد انجام می شــود. 
خدمات در حوزه تامین امنیت، بهداشــت و درمان، تأمین آب و 
تغذیه، فرهنگی، تامین پارکینگ، احداث زائرسرا، درمانگاه و ارائه 

خدمات به زائران خارجی که ترانزیتی هستند، انجام می شود.
وی یادآور شد: ســپاه با افزودن بیش از هزار دستگاه اتوبوس و 
مینی بوس در مســیرهای تردد و ۲۰۰ دستگاه تریلی به ناوگان 
حمل ونقل اربعین با هماهنگی با دســتگاه ها و مسئولان عراقی 

کمک مؤثری در رفع برخی کمبودها داشته است.
ســردار نائینی ادامه داد: نیــروی هوافضا نیز خدماتی در انتقال 
زائران با ناوگان هوایی و نیز ارسال برخی اقلام را بر عهده داشته 
اســت. دانشــگاه بقیه ا... هم به زائران در بخش درمانی خدمات 
می دهد. تامین تجهیزات و امکانات مورد نیاز موکب ها در مرزهای 
شــش گانه و کمک به تجهیزات برخی مســیرها به درخواست 
مسئولان عراقی و ســتاد مرکزی اربعین از دیگر اقدامات سپاه 

پاسداران است .
وی تصریــح کرد: با هماهنگی صورت گرفتــه با طرف عراقی و 
بهره گیری از توان حشدالشعبی دغدغه ای برای امنیت راهپیمایی 

اربعین وجود ندارد.
سخنگوی سپاه پاســداران در پاســخ به این پرسش که زمان 
پاســخگویی ایران به خونخواهی ترور شــهید هنیه چه زمان 
خواهد بود، اظهار کرد: رژیم صهیونیســتی با ترور شهید هنیه 
دســتاوردهایی تعیین کرده بود که به هیچکدام نرسید. دشمن 
فکر می کرد می تواند با این ترور ناکامی  در دستیابی به اهداف را 
در میدان جبران کند اما برعکس جبهه مقاومت مقتدرتر شده 

است.
وی تأکید کرد: عزم جدی در پاسخ به تعرض های مختلف رژیم 
صهیونیســتی وجــود دارد و در حال حاضر هــم مردمی که در 

سرزمین های اشغالی هستند در حال پرداخت هزینه های نتانیاهو 
در ترور شهید هنیه هستند.

ســردار نائینی گفت: امروز رژیم صهیونیستی و سیاستمداران 
آمریکا شکســت را در میدان نبرد در جبهه های مختلف جنگ 
پذیرفته اســت. وی یادآور شــد: مردم ایران مردم هوشمندی 
هستند و می دانند فرماندهان نیروهای مسلح و سپاه پاسداران، 
ســطوح عالی تصمیم گیری در اقدام و پاســخ همــه جوانب را 
می سنجند و تصمیم دقیق و حساب شده می گیرند و با اقدامات 

موثر محاسبات دشمن را تغییر می دهند.
سخنگوی سپاه پاســداران تصریح کرد: زمان در اختیار ماست 
و ممکــن اســت دوره انتظار این پاســخ طولانی شــود. فعلًا 
صهیونیست ها باید در بی تعادلی به سر ببرند. ممکن است پاسخ 

ایران هم تکرار عملیات های گذشته نباشد.
ســخنگوی ســپاه اظهار کرد: ما آمریکایی ها را به دنبال صلح و 
آتش بس نمی بینیم و رفتارهای شان عمدتاً بازی سیاسی است. 
جمهوری اســلامی  از اقدامات صادقانه برای آتش بس استقبال 
می کند. زمان در اختیار ماست و باید مجموع شرایط بررسی شود 
و تصمیم درباره زمان و نحوه پاسخ به شرایط و تدبیر فرماندهان 
مربوط است. کار هوشمندانه آن است که با بررسی تمام شرایط 

ببینید کدام پاسخ موثر و بازدارنده است.

سخنگوی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی:

 سناریوهای پاسخ به صهیونیست ها یکسان نیست

صفحه3

تسنیم- شــاهین مســتوفی، رئیس مرکز بازرسی، مبارزه با 
فرار مالیاتی و پولشــویی گفت: امروزه شاهد افراد بسیاری در 
فعالیت های اقتصادی هستیم که از روش های مختلف برای فرار 

مالیاتی استفاده می کنند.
وی افزود: از دیگر ســوی ســازمان امور مالیاتی نیز مکلف به 
اجرای مقررات اســت. بر اساس قانون اگر افرادی در حرفه های 
امور پزشکی از دستگاه کارت خوان برای وصول درآمدهای خود 
اســتفاده نمی کنند یا راه های دور زدن قانون را طی می کنند 

مستوجب پیگرد هستند.
رئیس مرکز بازرسی، مبارزه با فرار مالیاتی و پولشویی سازمان 

امور مالیاتی اظهارکرد: در ســال گذشــته 37۰۰ پزشکی که 
بر اساس گزارشــات دریافتی در ســامانه سوت زنی مشخص 
شــدند و در راستای تشکیل واحدهای اجرایی در سازمان امور 
مالیاتی راســتی آزمایی انجام شــد شناسایی شدند و علاوه بر 
 اعمال قانون امســال از تبصره های تشویقی مالیاتی نیز محروم 

خواهند بود.
وی گفت: تمام موارد با رعایت شئونات و موازین انجام می شود 
و پزشــکان نیز باید نســبت به ارائه گزارش و تکالیف قانونی 
باید اقدام کنند و اگر روی این موارد غیر قانونی اصرار داشــته 
 باشــند با عدم پذیرش و عــدم تمکین در جهت خلاف اجرای

 قانون حرکت کنند سازمان امور مالیاتی نیز موظف به اجرای 
قوانین است.

مستوفی یادآورشــد: مردم می توانند با استفاده از سامانه های 
سوت زنی موارد تخلف را بیان کنند.

رئیس مرکز بازرسی، مبارزه با فرار مالیاتی و پولشویی سازمان 
امور مالیاتی اظهارکرد: همانگونه که پیشــرفت دنیای مجازی 
باعث شده است که برخی فعالان اقتصادی از روش هایی برای 
توسعه فعالیت خود استفاده کنند ســازمان های امور مالیاتی 
نیز می توانند با اســتفاده از شــرکت های دانش بنیان و هوش 
مصنوعی الگوریتم هایی را در این حوزه مورد استفاده قرار دهد.

پزشکان باید نسبت به ارائه گزارش و تکالیف قانونی اقدام کنند

باران به استقبال شهریور رفت
 پیش بینی بارندگی قریب ۶۰ میلی متری در کمتر از ۱2 ساعت
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رئیسجمهور:

 نه به دنبال یافتن مقصر برای مشکلات، بلکه به دنبال حل مسائل هستیم
ایرنا- مسعود پزشکیان، رئیس جمهور در دیدار 
بــا جمعــی از نمایندگان جدید الــورود مجلس 
دوازدهم، با بیان اینکه دولت چهاردهم در مواجه 
با مشــکلات کشور به دنبال یافتن مقصر نیست، 
بلکه برای رفع مشــکلات و چالش های مبتلابه 
کشــور با تمام توان تلاش خواهــد کرد، اظهار 
داشــت: قدم اول در مســیری که ما برای دولت 
ترســیم کرده ایم، جلب رضایت مــردم و تکریم 
ارباب رجوع در همه ادارات و دستگاه های اجرایی 

خواهد بود. 
رئیس جمهــور با تأکید بر ضرورت اجرای ســند 
چشم انداز کشــور به عنوان یکی از اولویت های 
دولت در مســیر پیشرفت کشــور تصریح کرد: 
این ســند به لحاظ علمی، از جمله اســناد قابل 
دفاع و ارزشمندی اســت که اجرای آن نیازمند 
بهره گیری از توان مدیران کاردان، کارشــناس و 
با تجربه اســت و امیدواریم با کمک نمایندگان 
و رأی اعتمــاد به همه وزرای کابینه بتوانیم این 

هدف را محقق کنیم.
پزشــکیان پرهیز از اختلافات داخلــی و ایجاد 
وحدت و همگرایی در کشــور را رمز موفقیت و 
غلبه بر مشکلات عنوان کرد و گفت: یقین بدانید 
اگــر صادقانه، با همدلی و بــه دور از اختلاف و 
رویکردهــای حذفی بــه میدان بیاییــم و برای 
خدمت به کشــور و مردم تــلاش کنیم، خدای 

متعال هم به ما کمک خواهد کرد.
  مهم ترین دغدغه دولت کاستن از فاصله مردم 

و حاکمیت و تأمین رضایت مردم است
رئیس جمهور با بیــان اینکه هر فردی با هر نوع 
گرایش فکری و ســلیقه ای برای تأمین رضایت 
مــردم تلاش کرد، به کشــور و نظــام و انقلاب 
خدمــت کرده، تصریــح کرد: امــروز مهم ترین 
دغدغه دولت کاستن از فاصله مردم و حاکمیت 
و تأمیــن رضایت مردم اســت و بــرای هر فرد 

هم فکــر و هم عقیده با ما در این مســیر، میدان 
خدمت باز اســت. پزشــکیان همچنین با تأکید 
بر اهمیــت تعامل مجلس با دولت در تســریع 
خدمت رسانی به مردم، افزود: هیچ یک از وزرای 
پیشــنهادی بدون مشورت با سطوح عالی کشور 
به مجلس معرفی نشده اند و همانگونه که دولت 
به شعار وفاق ملی عمل کرد، اکنون از مجلس و 
نمایندگان نیز انتظار می رود پایبندی به وفاق را 

در عمل نشان دهند.

   دولت به دنبال گره گشایی، خدمت صادقانه و 
تأمین رضایتمندی مردم است

پزشــکیان همچنین در دیدارهــای جداگانه با 
اعضای مجمع نمایندگان اســتان های لرستان و 
خوزســتان، ناترازی های موجود در بخش انرژی 
به ویژه آب، برق و سوخت را از جمله چالش های 
پیــش روی دولت چهاردهم در بــدو آغاز به کار 
عنــوان و تصریح کرد: به رغــم وجود چالش ها و 
مشــکلات متعدد در کشور، باور و اطمینان دارم 
که در صورت کنــار گذاشــتن اختلافات قطعاً 
خواهیم توانســت با هم افزایــی و کمک هم، بر 

مشکلات غلبه کنیم.
رئیس جمهــور با بیان اینکه اگــر همه جریانات 
سیاســی کشــور به جای تلاش برای رســیدن 
بــه قدرت با تخریب و اتهام زنــی به یکدیگر، در 
خدمت به کشور و مردم رقابت می کردند، امروز 
با این حجم از مســائل و مشــکلات حل نشده 
مواجه نبودیم، افزود: دولت چهاردهم نه به دنبال 
ریاست بر مردم، بلکه به دنبال گره گشایی، خدمت 
صادقانه و تأمین رضایتمندی مردم است و در این 
مســیر از کمک همه گروه ها و جریانات مختلف 
 با هر گرایش و ســلیقه ای استقبال خواهد کرد.

  محرومیت زدایی از استان های کم برخوردار، 
از اولویت های دولت چهاردهم

پزشــکیان توجه و اهتمام ویژه نســبت به حل 
از اســتان های  مشــکلات و محرومیت زدایــی 
کم برخــوردار کشــور را از اولویت هــای دولت 
برشمرد و اظهار داشــت: متاسفانه در سال های 
گذشــته به دلیل مدیریت های غلط و غیرعلمی 
اغلب اســتان های غنی، ثروت خیــز و برخوردار 
و  طبیعــی  عظیــم  منابــع  و  ظرفیت هــا  از 
 خــدادادی در محرومیت نگه داشــته شــده اند 
که قطعــاً یکی از برنامه هــای دولت اصلاح این 

شرایط خواهد بود.
  اولویت بندی طرح های کلان استان ها

رئیس جمهــور در ادامه پراکنده کاری و مدیریت 
غیرمتمرکز را از جمله مشــکلات مبتلابه نظام 
اجرایی کشــور عنوان و بر ضرورت اولویت بندی 
طرح های کلان اســتان ها منطبق بر نقشــه راه 
 توسعه کشور و همچنین نیازهای مردم تأکید کرد.
پزشکیان ایفای نقش نمایندگان مجلس در رأی 
اعتماد بــه وزرای پیشــنهادی کابینه را مکمل 
رویکرد دولت در ایجاد وفاق ملی در کشور عنوان 
کرد و گفــت: اگر بپذیریم و بــاور کنیم قدرتی 
که وحدت و انســجام برای ما ایجاد می کند در 
چند دستگی و اختلاف نیست، راه و مسیر برای 
خدمت به مردم و رفع مشــکلات کشور هموارتر 

خواهد شد.

ایســنا- اصغر جهانگیر، ســخنگوی قوه قضاییه در نشست 
خبری اظهار کرد: در هفته اخیر ریاست قوه قضاییه بازدیدی از 
مجتمع ویژه رسیدگی به جرائم اقتصادی داشت. این امر نشان 
می دهد که دستگاه قضایی مرحله جدیدی از مبارزه هدفمند و 
غیرشعاری از اهداف مبارزه اقتصادی و جرائم کلان آغاز کرده 
اســت که در این باره چند موضوع مورد تأکید است؛ از جمله 
اینکــه توجه به بازگرداندن اموال به غارت رفته بیت المال مورد 
اهتمام است، بحث رسیدگی عاجل به پرونده های کثیرالشاکی 
مورد تأکید است، شناســایی گلوگاهای فساد برای جلوگیری 
از فســاد مورد تأکید رئیس قوه قضاییه است، رسیدگی عاجل 
و قاطع در مبــارزه با جرائم اقتصادی در برهه ای که در جنگ 
اقتصادی با دشــمن و تحریم اقتصادی هستیم، پیگیری شود 
و در نهایــت فرهنگ ســازی در پیشــگیری از جرائم از طریق 
آگاهی های عمومی صورت بگیرد.سخنگوی قوه قضاییه درباره 
اهمیــت آگاهی ســازی عمومی پیرامون برخــی جرائم گفت: 
گاهی اوقات تعدد شــاکیان در حوزه رمزارزها نشــان می دهد 
که بزه دیدگان در این پرونده ها به طور مستقیم یا غیرمستقیم 

در مالباختگی خود نقش دارند.
 اتصال مشاورین املاک به سامانه ثبت الکترونیک اسناد 

جهانگیــر درباره ارزیابی از وضعیت اجرای قانون الزام به ثبت 
رســمی معاملات اموال غیرمنقول و اینکه پس از لازم الاجرا 
شــدن قانون، چه اتفاقات قابل توجهی افتاده است؟ گفت: از 
زمانی که بحث الزامی شــدن این قانون مطرح شــد کارهای 
ویژه ای را در دستورکار قرار دادیم. این قانون اهداف متعددی 
دارد. یکی ســامان دهی نقل و انتقال اســناد عادی است. در 
طول تاریخ اسناد عادی رد و بدل می شد و مشکلات متعددی 
ایجاد کرده بود؛ لذا از آنجا که مردم همه زندگی شــان ناشی 
از یک سند عادی از بین می رفت، تکلیف شده در این قانون، 
اســناد عادی در ســامانه ای سامان دهی شــود. یکی دیگر از 
اهداف قانون ســامان دهی مشــاورین امــلاک و رفع موانع و 
تسهیل صدور اسناد مالکیت رســمی  و تعیین تکلیف نقل و 
انتقال مربوط به اسناد عادی است که باید تعیین تکلیف شود.

وی افزود: شــورای راهبری اجرای قانون تشــکیل شــده و به 
صورت هفتگی با مســئولیت معــاون اول قــوه قضاییه اداره 
می شــود و تدوین آیین نامه های مربوطه در دســتورکار است 
و اتصال مشــاورین املاک به سامانه ثبت الکترونیک اسناد در 
حال انجام اســت و امیدواریم ما قبل از مواردی که قانون گذار 
پیش بینی کرده شــاهد آمادگی کامل بــرای راه اندازی قانون 

مذکور باشیم.
 اطلاعات اموال مسئولان محرمانه است

سخنگوی قوه قضاییه درباره آخرین وضعیت سامانه ثبت اموال 
و دارایی مسئولان گفت: برابر قانون این سامانه برای مشمولین 
قانون عادی پیش بینی و طراحی شده است؛ چراکه ثبت اموال 
مســئولین در دو جا دیده شده است. یکی در اصل ۱۴۳ قانون 
اساســی که بر اســاس این اصل، دارایی رهبر، رئیس جمهور، 
معاونان رئیس جمهور، وزیران و همســر و فرزندان آنان قبل و 
بعد از خدمت، توسط رئیس قوه قضاییه رسیدگی می شود که 
بر خلاف حق افزایش نیافته باشــد. در این بخش هیچ یک از 
مســئولان افزایش اموال غیرحق نداشتند. اکنون دفترچه های 
پایانی دولت ســیزدهم ارسال شــده و دفترچه های مربوط به 
دولت چهاردهم تهیه شــده و به زودی برای مسئولان ارسال 
خواهد شــد. سخنگوی قوه قضاییه در ادامه با اشاره به سامانه 
ثبت دارایی مقامات خاطرنشــان کرد: کلیه اموال مســئولان 
مربوط در این ســامانه ثبت می شــود. این اطلاعات محرمانه 
است و افشــای آن جرم اســت؛ چراکه حریم خصوصی افراد 
شــناخته می شود. از سال ۹۸ تا کنون این سامانه فعال است و 

در دسترس مقامات مشمول قرار دارد.
 رسیدگی عاجل و قاطع در مبارزه با جرائم اقتصادی

وی گفت: توجه به بازگردانــدن اموال به غارت رفته بیت المال 
مورد اهتمام اســت و بحث رســیدگی عاجل بــه پرونده های 
کثیرالشــاکی مورد تأکید است و شناســایی گلوگاهای فساد 
برای جلوگیری از فســاد مورد تأکید رئیس قوه قضاییه است و 
رسیدگی عاجل و قاطع در مبارزه با جرائم اقتصادی در برهه ای 
که در جنگ اقتصادی با دشــمن و تحریم اقتصادی هســتیم، 
باید پیگیری شود و در نهایت باید فرهنگ سازی در پیشگیری 

از جرائم از طریق آگاهی های عمومی صورت بگیرد.
 ابعاد داخلی ترور اسماعیل هنیه در حال بررسی است

وی درباره آخرین وضعیت رســیدگی به ترور اسماعیل هنیه 
گفــت: این جنایت  مصــداق بارزی از تروریســم دولتی رژیم 
کودک کُش صهیونیســتی اســت که همچنان مــورد انزجار 
جهانیان قرار دارد و مطمئن هستیم که پاسخ سخت به عوامل 
داده خواهد شد که این امر نافی اقدامات حقوقی و دیپلماسی 

از سوی کشورهای مختلف جهان و از جمله ایران نیست.
وی افزود: پس از انجام ترور بلافاصله با دســتور دادســتانی، 
پرونده ای تشکیل شده و ابعاد داخلی آن در حال بررسی است. 
در خصوص ابعــاد خارجی هــم وزارت امورخارجه و معاونت 
بین الملل قوه قضاییه و ســتاد حقوق بشــر فعال هستتد و با 
پیگیری هایــی که صورت دادند، شــورای امنیت در ســازمان 
ملل تشــکیل شد، هرچند امید به آن نداریم؛ چون تحت تأثیر 
استکبار است اما از همه ظرفیت ها استفاده می کنیم. همچنین 
رایزنی هایی سیاسی و حقوقی در سطح منطقه ای و بین المللی 

برای پاسخ مناسب برای این امر انجام می شود.
سخنگوی قوه قضاییه درباره پرونده موقوفات گفت: در مسئله 
وقف از چند جهت دارای مشــکل هســتیم؛ یکی درباره اثبات 
وقف بودن اراضی است؛ زیرا در گذشته اسناد ثبت نشده است 

یا دقیق نبوده و یا مخدوش است که باید مشخص شود.
وی ادامه داد: اگر کسی یا کسانی ادعایی دارند باید ادعای خود 
را اثبات کنند و پس از اثبات اصل وقف بودن اراضی، مشــکل 
بیشــتر می شود؛ چراکه باید حد و حدود آن مشخص شود. در 
بســیاری از اراضی وقفی حدود عرفی مشــخص شده است، از 
این رو اکنون محل اختلاف اســت. جهانگیر با اشاره به ضرورت 
همکاری مردم و دستگاه های متولی برای رفع اختلافات، گفت: 
دســتگاه های متولی باید برای اجرای قانون حدنگار با سازمان 
ثبت اســناد و املاک کشــور همکاری کنند تا مشکلات مردم 
برطرف شود. سخنگوی قوه قضاییه افزود: برخی قوانین مربوط 
به قبل از پیروزی انقلاب اسلامی است؛ قانون اصلاحات ارضی 
مربوط به قبل اســت و براساس آن اراضی تقسیم شده است و 
باتوجه به نســخ این قانون و به موجب حکم امام راحل و رهبر 
معظم انقلاب، ســازمان اوقاف مکلف به رسیدگی به این امور 
شد و باید این مشکلات را پیگیری کنند. وی ادامه داد: قبل از 
انقلاب اراضی وقف شده است که جزو انفال بوده است و اصولاً 
مالکیت برای وقف نداشــته اند و ایــن موارد موجب پیچیدگی 
در پرونده های وقف شــده اســت و ســعی بر این است که با 
جمــع آوری ادله حقوق مردم و متولیان با مصالحه رســیدگی 
شود زیرا وقف سنت حسنه اسلامی و کمک به نیازمندان است 
و قاعده واجب کفایی اســت و بســیاری از افراد از این طریق 

توانسته اند مشکلات خود را حل کنند.
 ۶۵ تا ۷۰ نفر در پرونده چای دبش احضار شدند 

وی درباره آخرین وضعیت پرونده چای دبش گفت: تحقیقات 
گســترده ای در خصوص این پرونده شــده است و ۲۰۰ نفر 
ازاشخاص حقیقی اعم از اعضای هیئت مدیره و مدیران عامل 
در این شــرکت و شرکت های تابعه بوده اند که تحقیقات لازم 

از آنها شده است.
وی گفت: ۹ شــرکت فعال وابســته به دبش اســت و تعدادی 
شرکت هایشــان به صورت غیرفعال است. این شرکت ها از ۲۱ 
بانــک  به میــزان ۳۳۰  میلیارد ریال تســهیلات اخذ کردند و 
تحقیقات گسترده ای توسط قوه قضاییه شده است. حدود ۶۵ 

تا ۷۰ نفر احضار شدند و قرار تأمین صادر شده است.
وی گفت: در خصــوص مدیران و کارمندان متخلف در وزارت 
جهاد کشــاورزی و بانک مرکزی و ســازمان ملی استاندارد و 
غذا و دارو وگمرک، پرونده در حال تحقیقات اســت و پس از 

جمع آوری مستندات، اقدامات لازم انجام می شود.
 بانک مرکزی تا امروز وظایف خود را در حوزه رمزارزها به 

خوبی انجام نداده است

ســخنگوی قوه قضاییه درباره خلأ قانونی در حوزه رمزارزها و 
تدابیر و اقدامات پیشگیرانه قوه قضاییه برای پیشگیری از وقوع 
جرم در این حوزه باتوجه به تأکیدهای مورد ریاســت دستگاه 
قضایــی در این باره گفت: امروزه موضــوع رمزارزها نه تنها در 
کشــور ما بلکه مورد ابتلای همه دولت ها شــناخته می شود و 
حتی بســیاری از بانک های مرکزی کشورهای مختلف به این 

موضوع توجه داشته اند.
وی ادامه داد: در ایران نیز جلســات متعددی با دســتگاه های 
متولی از جمله بانک مرکزی برگزار شــده و یکی از نتایج این 
جلســات این بود که بانک مرکزی نســبت به سامان دهی این 
موضوع ورود کند و حضور مؤثرتر داشــته باشد که متأسفانه تا 

امروز وظایف خود را به خوبی انجام نداده است.
 رمزارزها اغلب از فرآیندهای نظارتی خارج هستند

جهانگیر افــزود: از آنجایی کــه غالباً این رمز ارزها پشــتوانه 
مشــخص ندارند، اغلب از فرآیندهای نظارتی خارج هســتند؛ 
از این رو بســتر مناســبی برای فعالیت های مجرمانه از جمله 
پول شــویی و کلاهبرداری را فراهم می کننــد و البته دولت با 
مصوبه ای که داشــته است همچنین باتوجه به ریسک فعالیت 
و مخاطــرات در این نوع معاملات، این نوع معاملات را ممنوع 

اعلام کرده است. 
وی اضافــه کــرد: در زمینــه جرم انگاری و آگاهی بخشــی و 
اطلاع رســانی در این حوزه نیز قوه قضاییه با همکاری ضابطان 
در فضــای مجــازی رصــد لازم را انجام می دهد تــا اقدامات 

بازدارنده و پیشگیرانه اتخاذ شود.
جهانگیــر بــه اقدامــات معاونــت اجتماعی و پیشــگیری از 
وقــوع جرم قــوه قضاییه در این حوزه اشــاره کــرد و گفت: 
ایــن معاونــت خلأهــای قانونی را شناســایی کرده اســت. 
 همچنیــن اقدامــات فنی با رویکرد پیشــگیری و شناســایی 
آخرین شگردهای حوزه رمزارزها از دیگر اقدامات این معاونت 

برای پیشگیری از وقوع جرم است.
 آخرین وضعیت پرونده فرزندان معاون اول سابق  قوه قضاییه

جهانگیــر درباره آخرین وضعیت پرونــده فرزندان معاون اول 
ســابق  قوه قضاییه گفت: این پرونده دو بخش دارد که بخش 
نخســت مربوط به اتهام ۲۶ شــخص حقیقی و یک شــخص 
حقوقی بود که کیفرخواست به دادگاه ارسال شد و ۲۲ جلسه 
دادگاه هم برگزار شده است. بخش دوم مربوط به اتهام ارتشای 
یکی از متهمین قضایی پرونده بود و طی شدن تعلیق این فرد 
زمان بر بود و با تعلیقی که صورت گرفته، پرونده در این بخش 

تکمیل شده است.
وی افزود: بــا تقاضای متهمین قرار ارجاع به کارشناســی در 
خصوص بخشــی از پرونده انجام شــده که نظــر تخصصی به 
دادگاه ارائــه خواهد شــد و امیدواریم رأی بــدوی طی زمانی 

نزدیک توسط دادگستری اعلام شود.

ایســنا- ناصر کنعانی، ســخنگوی وزارت امور خارجه در مراسم 
رونمایی از تندیس و ســردیس وزیر شهید حسین امیرعبداللهیان، 
طی سخنانی اظهار داشت: کنگره اربعین حسینی که باشکوه تر از هر 
زمان دیگری در حال برگزاری است، پیام رسان فرهنگ عاشورایی به 

اقصا نقاط جهان خواهد بود.
 تجلیل از شهید امیرعبداللهیان، تجلیل از یک فرهنگ است

وی با اشــاره به حادثه تلخ سقوط بالگرد حامل رئیس جمهور، وزیر 
خارجــه و همراهان که منجر به شــهادت آنان شــد، افزود: تجلیل 
از شــهید امیرعبداللهیان نه از یک شــهید و یک وزیر شهید، بلکه 
تجلیل از یک فرهنگ اســت. حسین امیرعبداللهیان را از روزی که 
شــناختم در هر عنوان و پســتی که بود، دلش و فکرش با مقاومت 
بود؛ اندیشــه اش با مقاومت و مسئله فلســطین بود. در واقع اساس 
جوشــش فکری و تلاش او به طور دائم با مسئله مقاومت و فرهنگ 
مقاومت عجین بود. این را در ارتباط با کســی می گویم که ۱۶-۱۵ 
سال از دوران شغلی خود را با ایشان به طور مستقیم و غیرمستقیم 
در ارتباط بودم. این دیپلمات کشورمان گفت: شهید امیرعبدالهیان 
حمایت از مسئله فلسطین را نه یک وظیفه اداری و سازمانی تکلیف 

شــده برای خود می دانست، بلکه حمایت از فلسطین را یک وظیفه 
ایمانی و اخلاقی می دانســت. معتقد بــود و از بن دندان به مقاومت 
اعتقــاد داشــت، این اعتقــاد را در لحظه لحظه تلاش، کوشــش و 

فعالیت های دیپلماتیک خود مدنظر داشت. 
 شــهید امیرعبداللهیان در رساندن صدای ملت مظلوم فلسطین 

دچار تردید نمی شد
کنعانی خاطرنشــان کرد: شــهید امیرعبداللهیان زبان گویای ملت 
مظلوم فلســطین و ملت های تحت ظلم رژیم صهیونیســتی و نظام 
ســلطه در منطقه بــود، به معنای واقعی کلمه صدای رســای ملت 
مظلوم فلســطین در مجامع بین المللی بــود که در آن ها موضوعات 
مهم بین المللی مورد گفت وگو قرار می گرفت. او در دفاع از مقاومت 
دچار لکنت زبان نمی شــد، در رساندن صدای ملت مظلوم فلسطین 
دچار تردید نمی شد،  همچنین در نشست های دیپلماتیک با مقامات 
عالی رتبه و مجامع بین المللــی و حتی در صحبت با وزرای خارجه 
کشورهای همسو با رژیم صهیونیستی، به ویژه کشورهایی که حامی 
این رژیم بوده و هســتند دچــار تردید نبود، برای این که مســئله 

فلسطین را با صلابت مطرح کند. 
وی ادامه داد: بارها دیدم که حمایت از فلســطین را یک مسئولیت 
انسانی و ایمانی برای خود می دانست و با رفتار انسانی و اخلاقی که 
داشت مخاطبین را شــیفته اخلاق خود می کرد. زمانی که قرار بود 
موضوع مقاومت را تبیین کند، او انســانی با صلابت و قوی بود و در 
رســاندن صدا و پیام مقاومت و دفاع از حقوق آن ها ذره ای تردید به 
خود راه نمی داد. ســخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان در پایان 
اظهار کرد: شــنیده بودم شهید هنیه به شهید امیرعبداللهیان گفته 
بود که او نه فقط وزیرخارجه ایران بلکه وزیرخارجه مقاومت اســت 
که از طرف مقاومت فلســطین صدای ما را می رساند. شهید هنیه به 
دکتر می گفت هر پیامی را مدنظر دارید، بگویید تا بتوانیم این پیام 

را در تلاش های دیپلماتیک خود دنبال کنیم.

ایرنا- در جلســه علنی مجلس شورای اســلامی، ابراهیم 
رضایی، سخنگوی کمیســیون امنیت ملی مجلس شورای 
اسلامی گزارش این کمیسیون را درباره بررسی صلاحیت و 
برنامه های ارائه شده اسکندر مؤمنی، وزیر پیشنهادی وزارت 

کشور قرائت کرد.
سخنگوی کمیســیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی 
درباره شرح استعلامات درخصوص مدرک تحصیلی و سابقه 
ایثارگری گفت: نتیجه اســتعلام مدارک تحصیلی اسکندر 

مؤمنی به این کمیسیون واصل نشد.
وی درباره تعهدات شــفاهی وزیر پیشنهادی در کمیسیون 
امنیــت ملــی اظهارداشــت: مؤمنــی در بیــان اهداف و 
تعهــدات خویش در چهار ســال آینده، تبعیــت از قانون 
اساســی جمهوری اســلامی ایران، سیاست های کلی نظام، 
ازجملــه قانــون تعاریف و ضوابط تقســیمات کشــوری، 
قانــون مدیریــت بحران کشــور، قانــون نحــوه فعالیت 
 احــزاب و گروه هــای سیاســی، قانــون مبارزه بــا قاچاق 
کالا و ارز، قانــون ارتقا و ســلامت نظــام اداری و مبارزه با 
فســاد، قانون احــکام دائمی برنامه های توســعه کشــور، 
 قانــون حمایــت از خانــواده و جوانــی جمعیــت و قانون 
تشکیلات و وظایف شورای امنیت کشور را مورد تأکید قرار 

داده است.
این نماینده مجلس اولویت های وزیر پیشــنهادی کشور را 
برشمرد و افزود: تلاش در جهت تحقق و توسعه آزادی های 
سیاســی و اجتماعی در چهارچوب قانون اساســی و سایر 
قوانین کشور، زمینه ســازی برای فعالیت مطلوب احزاب و 
تشکل های سیاســی و مردم نهاد و نظارت بر فعالیت آن ها، 
ارتقای اثربخشــی شــورای امنیت کشــور با رویکرد نرم و 
اجتماعــی و تأمیــن و حفظ امنیت داخلی، اســتقرار نظم 
و آرامــش در کشــور و ایجاد هماهنگی بین دســتگاه های 

اطلاعاتــی انتظامــی، نظامی و حفاظــت از مرزها از جمله 
اولویت هایی است که ســردار مؤمنی در برنامه های خود به 

آن اشاره کرده است.
رضایی تصریح کرد: اجرای سیاســت های عمومی دولت به 
منظور پیشــبرد برنامه های اجتماعی، اقتصادی و عمرانی، 
سامان دهی مطلوب تقسیمات کشوری، هدایت و هماهنگی 
استانداران برای تحقق سیاســت های عمومی و برنامه های 
دولت، سیاســت گذاری راهبری و نظارت بر امور مربوط به 
اتباع و مهاجریــن خارجی و تعهد بــه تعامل و هماهنگی 
بــا مجلس شــورای اســلامی و نمایندگان مردم شــریف 
 ایــران و رعایت قوانین مجلس شــورای اســلامی از جمله

این تعهدات است.
وی درباره بررسی معیارهای عمومی برنامه وزیر پیشنهادی 
کشــور گفت: برنامه های ارائه شده وزیر پیشنهادی در تراز 
انقلاب اسلامی و متناسب با تأمین منافع ملی و بسترسازی 
برای ارتقای کشــور و بهره گیری از تمــام ظرفیت های آن 
بــرای مانع زدایی، در حکمرانی متعالی به صورت سیاســی 
)مشــارکت فراگیر(، اقتصادی )تسهیل کنندگی(، اجتماعی 
)خدمــت بهینه و ارتقای ســرمایه اجتماعــی( و فرهنگی 

)همبستگی ملی( است.
ســخنگوی کمیســیون امنیت ملی مجلس ادامــه داد: با 
شفاف ســازی حداکثری در کشور می توان انتظار داشت که 
شتاب گیری حرکت انقلاب اسلامی مبتنی بر وفاق اجتماعی 
در یک جامعه ســالم و پرنشاط آغاز شــده و با ارائه الگوی 
اسلامی - ایرانی پیشرفت شاخص های همه جانبه اقتصادی، 
سیاســی، اجتماعی فرهنگی و امنیتی در چهار سطح ملی، 
منطقه ای استانی و توسعه محلی و روستایی و مردمی کردن 

اقتصاد ممکن خواهد بود. 
این نگرش در برنامه های پیشنهادی وزیر پیشنهادی کشور 

مورد تأکید قرار گرفته است.
رضایــی درخصــوص انطبــاق برنامه هــای ارائــه شــده 
وزیر پیشــنهادی کشــور بــا اســناد بالادســتی تصریح 
 کــرد: برنامه هــای مؤمنی برگرفته از اســناد بالادســتی 
مشــتمل بر قانــون اساســی، سیاســت های کلان تبیین 
 شــده رهبــر معظــم انقــلاب، قوانیــن مصــوب مجلس 
 شــورای اســلامی، برنامــه هفتم توســعه و بیانیــه گام 

دوم انقلاب است.
وی خاطرنشــان کرد: کمیســیون امنیت ملی و سیاســت 
خارجی پس از بررسی سوابق و برنامه های وزیر پیشنهادی 
و اســتماع پاســخ های وی به ســؤالات اعضای کمیسیون، 
اسکندر مؤمنی را واجد صلاحیت برای تصدی وزارت کشور 

می داند.
 ایــن کمیســیون ضمن حمایــت و همراهــی وی معتقد 
 اســت نقطــه کانونــی کارکــردی وزارت کشــور تحقق 
و  اســت  ملــی  مرزهــای  درون  امــن   جامعــه 
ضرورت دارد که این کارویژه مطابق رهنمودها و راهکارهای 
عینــی و عملیاتی رهبر معظم انقــلاب و با تعهد به مردم و 

نمایندگان عملیاتی شود.

سالسیویکم شماره6357

عضوهیئترئیسهمجلس:
راهروهای مجلس دیگر محل رفت و آمد برخی 

افراد کاسب برای لابی کردن نیست
ایرنا- حجت الاســلام علیرضا ســلیمی، عضو هیئت رئیسه مجلس 
شــورای اســلامی در تذکر شــفاهی گفت: در این بین برخی افراد 
کاسب، دلالان، کارچاق کنان و عاشــقان پست و مقام در این چند 
روز به نمایندگان پیامک می دهند و گاه به نمایندگان زنگ می زنند 
که مثلًا با فلان وزیر جلســه گذاشــتند. نماینــده تهران خطاب به 
وزریران پیشنهادی گفت: وزرای پیشنهادی مراقب این افراد باشند 
و در جلســاتی که بیرون از مجلس می گذارند، شــرکت نکنند. آنها 
کارچاق کن هایــی هســتند که به دنبال پســت و مقام اند؛ البته که 
مجلــس با دقت و جدیــت و با عنایت به مســائل تخصصی و فنی 
صلاحیت ها را بررســی کرده و اجازه به چنین افرادی که به دنبال 

پست و مقام هستند، نمی دهد.
حمیدرضــا حاجی بابایی، رئیس جلســه در پاســخ بــه این تذکر 
گفــت: مجلس در ایام بررســی صلاحیت وزرای پیشــنهادی دقت 
و برنامه ریزی ای داشــته که در ســال های اخیر بی بدیل بوده  است. 
ان شــاءالله مجلس هم با عقلانیت عمل کند و این افراد نمی توانند 

نفوذی در ذهن، فکر و اندیشه نمایندگان داشته باشند.

رئیسستادکلنیروهایمسلح:
مراسم میلیونی اربعین نمایش قدرت اسلام است

تسنیم- سردار سرلشــکر محمد باقــری، رئیس ستادکل نیرو های 
مسلح در حاشیه بازدید از قرارگاه اربعین حضرت ابوالفضل معاونت 
فاوا در ســتاد فرماندهی انتظامی کشور اظهار داشت: خدا را شاکرم 
که توفیق شــد در جمع خدمتگزاران حضرت ابااعبدا...الحسین )ع( 

در ستاد فرماندهی کل انتظامی باشم.
سرلشــکر باقری افزود: عــلاوه بر گزارش هــا و نظارت های میدانی 
بازرســان ستاد کل نیروهای مســلح از مجموعه فراجا در مأموریت 
اربعیــن، گزارش ها از نظم و برقراری امنیت این مأموریت توســط 
قرارگاه های مســتقر در پایانه ها نیز حاکی از برقراری نظم و امنیت 
حاکم در این مراســم است. رئیس ســتادکل نیرو های مسلح افزود: 
گزارشــات دریافتی از تهران تا پایانه های مرزی نشــان می دهد که 
خدمــت خالصانه و صادقانــه همرزمان مــا در فرماندهی انتظامی 
کشــور حاکم است و همه نابســامانی هایی که در سال های گذشته 
درخصوص تردد های جاده ای و عبور و مرور از مرز و مسائل امنیتی 
و خدمات وجود داشت بحمدا... مرتفع شده است. سرلشکر باقری با 
اشــاره به عبور بیش از ۲میلیون و ۵۰۰ هزار نفر از هموطنان ما از 
مرز های کشــور به سمت عتبات عالیات، اظهار داشت: در این مدت 
بیش از ۲۰۰ هزار زائر غیر ایرانی نیز از مرز های کشــور خارج و به 

زیارت مشرف شده اند.
میزان ایستایی زائران در مرز ها به چند ثانیه اندک کشیده شده

رئیس ســتاد کل نیرو های مسلح افزود: خوشبختانه میزان ایستایی 
زائران در مرز ها به چند ثانیه اندک کشــیده شــده و این نشــان از 
آماده بودن زیرســاخت ها و برقراری امنیت و خدمات رسانی موکب 
داران به زائران است. وی با اشاره به گرمای طاقت فرسایی که امسال 
در این مراســم حاکم اســت، اضافه کرد: با این وجود کار ها به نحو 
مطلوب در حال انجام اســت و فرماندهی انتظامی نیز این آمادگی 
را اعــلام کرده که از همه نظرات زوار اســتقبال کنــد و زائران در 
بازگشت از سفر می توانند نقطه نظرات خود را اعلام کنند تا مسائل 
موجود تا سال آینده مرتفع شود.  سرلشکر باقری ادامه داد: مراسم 
اربعین حسینی در واقع در این حجم چندین میلیونی نمایش قدرت 
اسلام و دلبســتگی مردم ما و بسیاری از کشور های دیگر به تعالیم 
اســلامی و ائمه اطهار )ص( است و این رزمایش بزرگ توسط یاران 
حضرت بقیه ا...الاعظم )عج( به نمایش گذاشــته می شود و بحمدا... 
فرماندهــی انتظامی این توفیق را دارد که به خوبی این مأموریت را 
انجام می دهد و تاکنون مشکلی مشــاهده نشده و همه اقدامات به 

خوبی در حال انجام است.

سخنگویسپاه:
ممکن است پاسخ ایران

 تکرار عملیات های گذشته نباشد
باشــگاهخبرنگاران-ســردار علی محمد نایینی، ســخنگوی 
ســپاه گفت: امروز رژیم صهیونســتی شکســت را پذیرفته و حتی 
سیاســتمداران آمریکایی به این  موضوع اذعــان دارند و تاکنون به 
هیچ کدام از اهداف خود نرسیده اند. وی افزود: مردم ایران هوشمند 
هســتند و می دانند فرماندهان نیرو های مســلح در ســطوح عالی 
تصمیم گیری در مورد پاســخ همه شــرایط را می سنجند و تصمیم 
دقیق و حســاب شــده می گیرند و بــا اقدامات مؤثر محاســبات 
دشــمن را تغییر می دهند. زمان به نفع ماست و ممکن است دوره 
انتظار این پاسخ طولانی شود. ســردار نایینی همچنین گفت: فعلٌاً 
صهیونیســت ها باید در بی تعادلی به سر ببرند و ممکن است پاسخ 
ایران هم تکرار عملیات های گذشــته نباشــد و ســناریو های پاسخ 
یکســان نیســت. فرماندهان ما تجربه و هنر تنبیه مؤثر دشمن را 
دارند و اهل اقدام شــتاب زده نیستند. هیچ تعرضی به اهداف ایران 
بدون پاسخ گذاشته نشده است و دشمن باید منتظر ضربات حساب 

شده و دقیق در زمان خودش باشد.

سخنگویقوهقضاییه:

بازداشت یک کارمند بانک و چند نفر دیگر در پرونده چای دبش

سخنگویوزارتامورخارجه:

شهید» امیرعبداللهیان« صدای ملت مظلوم فلسطین بود
سخنگویکمیسیونامنیتملیمجلس:

کمیسیون امنیت ملی مجلس صلاحیت وزیر پیشنهادی کشور را تأیید کرد



در راستای بازسازی کتابخانه عمومی  شهید دستغیب صورت گرفت: 

تقدیر وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی
  از شهردار شیراز 

اســماعیلی،  محمدمهدی 
وزیــر فرهنــگ و ارشــاد 
لوحی  اهدای  با  اســامی  
از محمدحســن اســدی، 
راستای  در  شیراز  شهردار 
بازســازی،  طرح  اجــرای 
تجهیز و مرمــت کتابخانه 
آیــت ا... عمومی  شــهید 

دستغیب تقدیر کرد. 
متــن لــوح تقدیــر وزیر 

فرهنگ و ارشــاد اسامی  خطاب به اســدی، عضو انجمن کتابخانه های عمومی   و شهردار 
شیراز بدین شرح است: 

فرهنگ و دانش برآمده از میراث گران بهای تمدن ایران اســامی، بی تردید رشــد دهنده 
و تعالی بخش ذهن و زبان شــهروندان و زمینه ساز توسعه مطلوب فرهنگی خواهد بود که 

شاهراه آن کتاب و کتابخانه است.
نــام بزرگانــی کــه در مســیر تحقــق ایــن آرمــان دلپذیــر کوشــیده و عمــر خود 
کرده انــد،  ســرزمین  ایــن  دانــش  و  ادبیــات  هنــر،  فرهنــگ،  توســعه  وقــف  را 
 همچــون ســتاره ای در آســمان بلنــد تاریــخ ایران زمیــن تــا همیشــه درخشــان 

خواهد ماند. 
    بازسازی کتابخانه  شهید دستغیب یک پیروزی بزرگ فرهنگی برای شیراز بود

اجرای طرح بازســازی، تجهیز و مرمت کتابخانه عمومی  شهید آیت ا... دستغیب )رضوان ا... 
علیه( در شــیراز، نقطه عطفی در مسیر پیشرفت کمی  و کیفی کتابخانه های عمومی  شهر 

شیراز و استان فارس است. 
این رویداد خجسته، یک پیروزی بزرگ فرهنگی برای کان شهر شیراز بود که باید باهمت 

همه دوستداران نظام مقدس جمهوری اسامی  استمرار یابد.
 از همکاری بی دریغ و صمیمانه شــهرداری شــیراز در توســعه زیرســاخت کتابخانه ای 
 در پایتخــت فرهنــگ و ادب ایران اســامی، زحمــات مخلصانه و مجدانــه جناب عالی 
کتابخانــه  ایجــاد  شــیراز،  عمومــی  شــهر  کتابخانه هــای  قــرارداد   ۹ تمدیــد  در 
 مشــارکتی در ۹ فرهنگســرای شــهرداری، راه انــدازی کتابخانــه ســیار و همــکاری 
در ایجاد ســه کتابخانه بزرگ مقیاس در شهر شــیراز که سبب رشد ۴۰ درصدی زیربنای 
کتابخانه های عمومی  این کان شــهر و ارتقای شاخص های کتابخانه ای شیراز خواهد شد، 

تشکر می کنم. 
 دوام توفیــق و بهــروزی شــما را در خدمت به نظام مقــدس جمهوری اســامی  ایران

 از درگاه ایزد منان خواستارم.

سخنگوی شهرداری شیراز عنوان کرد: 

استقبال اهالی قصرقمشه از بازدید از زیرگذر گویم

رضا جاویدی، سخنگوی شــهرداری شیراز اظهار 
کرد: تور شــهروندی عمران و پیشــرفت توســط 
اداره کل ارتباطــات و امور بین الملل شــهرداری 
این کان شــهر و باهــدف آگاهی شــهروندان از 
 نحــوه اجرای پروژه هــای عمرانــی بزرگ  مقیاس 

برگزار می شود. 
وی افزود: تورهای شــهروندی عمران و پیشرفت 

در ســال جــاری میزبان اقشــار مختلف اســت 
که ایــن هفته مــورد توجه اهالی شــهرک قصر 
قمشــه شــد. مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل 
شــهرداری شــیراز بیان کرد: پروژه بزرگ مقیاس 
 زیرگــذر گویــم میزبــان تــور شــهروندی این 

هفته بود. 
جاویــدی گفت: پروژه زیرگذر گویم، پروژه ای مهم 
و حیاتی در محور شــریانی در گلوگاه ورودی چند 
اســتان و تســهیلگر گره ترافیکی شمال و شمال 

غرب است.
   مدیریت شهری بسترهای لازم را برای ارتباط 

با اقشار مختلف و تخصصی فراهم کرده است
وی افــزود: رابطیــن و یاوران شــورای اســامی  
شــهر در مناطق یازده گانه شــهرداری شیراز در 
این بازدیدهــا با ترکیب دانش فنــی و تخصصی 
 در حــوزه ساخت وســاز، نحوه اجــرای پروژه های 
عمرانــی و موانع پیــش روی آن در ابعاد مختلف 

 که به صورت شــبانه روزی در حال فعالیت هستند، 
آشنا می شوند. 

کــرد:  عنــوان  شــیراز  شــهرداری  ســخنگوی 
بــرای  را  لازم  بســترهای  شــهری  مدیریــت 
ارتبــاط با اقشــار مختلــف و تخصصــی فراهم 
کرده اســت که این تورهــا نیز بــا بهره گیری از 
 فرصت هــای مختلــف به ویژه در عرصــه عمرانی 

می تواند باشد. 
جاویــدی اضافه کرد: تورهای شــهروندی عمران 
و پیشــرفت بــا محوریــت اداره کل ارتباطات و 
امــور بین الملــل شــهرداری شــیراز و همکاری 
این کان شــهر   بخش هــای مختلف شــهرداری 

برگزار می شود. 
وی گفــت: عاقه منــدان جهت شــرکت در این 
بازدیدهــا می تواننــد روزانــه در تمــاس با مرکز 
ارتباطــات مردمی ۱۳۷ عاقه منــدی خود را برای 

حضور اعام و نام نویسی کنند.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان فارس خبر داد: 

فراخوان انتخاب پیمانکار برای مرمت و سامان دهی آثار تاریخی -گردشگری
اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
فــارس برای انتخاب پیمانکار جهت پروژه های این 

اداره فراخوان داد. 
محمــد ثابت اقلیــدی، مدیــرکل میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دستی اســتان فارس در این 
رابطه گفت: این اداره کل بــرای انتخاب پیمانکار 
برای ۱2 پروژه مهم مرمتی و سامان دهی مجموعه 
 آثــار تاریخــی و گردشــگری در اســتان فارس 

فراخوان داده است. 
مدیــرکل میراث فرهنگی اســتان فــارس افزود: 
ســامان دهی و آماده ســازی کاخ هــای مجموعه 
تخت جمشــید، نقش رســتم، نقش رجب و شــهر 
استخر )بوته زنی(، ســامان دهی و مرمت مجموعه 
شیخ دانیال خنج، سامان دهی و آماده سازی مسیر 

دسترســی به محوطه تل آجری تخت جمشــید، 
ســامان دهی و مرمت موزه مردم شناســی کازرون 
حفاظتــی  پوشــش  اجــرای  و  ســامان دهی  و 
 نقش برجســته ساســانی دره تنــگاب فیروزآباد 

ازجمله این پروژه هاست. 
ثابت اقلیــدی همچنیــن در ادامــه گفــت: این 
اداره کل بــرای مرمت حمام ده بــه قیر و کارزین، 
خانه ســلیمان پور فســا و تیمچه صرافیان آباده، 
بــازار قیصریــه لار و همچنیــن اجرای مســیر و 
دسترســی ایمنــی به فضاهــای معمــاری کاخ 
 اردشــیر فیروزآباد، مقاوم ســازی و اجرای نما در 
غار سنگ شکنان جهرم و نورپردازی و محوطه سازی 
حوضچه دختر گبر اقلید اقدام به انتخاب پیمانکار 

خواهد کرد. 

وی افزود: متقاضیان واجد شــرایط برای شــرکت 
در مناقصات و کســب اطاعات بیشــتر به آدرس 
 setadiran.ir ســامانه تدارکات الکترونیک دولت 

مراجعه نمایند.
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گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

 استاندار فارس در سفر به تهران خواستار شد:
بازنگری در اعتبارات فارس

محمدهــادی ایمانیه، اســتاندار فارس در ســفر یک روزه بــه تهران در 
دیدارهای جداگانه با ســید حمیدپور محمدی، معــاون رئیس جمهور و 
رئیس ســازمان برنامه و بودجه کشور و محمد قاسمی، سرپرست معاونت 
اقتصادی ســازمان برنامه و بودجه کشــور ضمن ارائه گزارشی از وضعیت 
اعتبارات مصوب و تخصیصی استان در فصول مختلف، به تشریح نیازهای 
اعتباری اســتان به منظور تکمیــل پروژه های نیمه تمــام در حوزه های 
 مختلف، به خصوص آبرســانی، راهســازی، راه آهن، بیمارســتان، مراکز 

درمانی و... پرداخت.  
ایمانیــه همچنیــن از معاون رئیس جمهــور و رئیس ســازمان برنامه و 
بودجه کشور خواستار بررســی و بازنگری به منظور ایجاد تعادل و توازن 
در اعتبارات اســتان فارس بر اساس شــاخص های شفاف و واقعی بر پایه 

مطالعات آمایش سرزمینی شد.
اســتاندار فارس در دیدار سرپرســت معاونت اقتصادی ســازمان برنامه 
و بودجه کشــور نیــز تفویض اختیارات بیشــتر و لازم به اســتانداران و 
دســتگاه های اســتانی و همچنین توزیع عادلانه اعتبارات به اســتان ها 
براســاس شــاخص های واقعی منطقه ای را دو راه برون رفت از بســیاری 
مشکات موجود در مسیر خدمت رسانی سریع تر و بهتر به مردم با اولویت 

مناطق کمتر برخوردار عنوان کرد.

لایروبی و پاک سازی مسیل رودخانه شهرک سعدی

مسیل های آب های سطحی محدوده شهرداری منطقه سه شیراز به منظور 
آمادگــی در برابر بارش های احتمالی )روزهــای آینده(، مجدداً لایروبی و 

پاک سازی شدند. 
با توجه به اعام بارندگی در روزهای آینده و لزوم کنترل و پیشــگیری از 
جاری شدن ســیاب های احتمالی، علی رغم اینکه از ماه ها قبل عملیات 
لایروبی منهول ها، کانال های روباز و روبسته و مسیل های آب های سطحی 
منطقه از سوی معاونت خدمات شهری شهرداری منطقه سه آغاز و انجام 
شد، اما در عین حال باز هم این فعالیت انجام، تا با لحاظ تمهیدات لازم، 

رفاه و آرامش خاطر شهروندان فراهم شود.

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز خبر داد: 
خدمت رسانی رایگان مترو و ۱۵۰ دستگاه اتوبوس

 در پیاده روی جاماندگان اربعین

 هادی شه دوست شــیرازی، معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز 
نحوه خدمات رســانی رایگان به شرکت کنندگان در پیاده روی جاماندگان 

اربعین را اعام کرد. 
معاون حمل ونقل و ترافیک شــهرداری شیراز گفت: با تصویب و همراهی 
شورای اسامی  شــهر شیراز، ۱۵۰ دستگاه اتوبوس و خطوط ۱ و 2 مترو 
شــیراز به عزاداران و شــرکت کنندگان در پیاده روی جاماندگان اربعین 
حســینی)ع( به طور رایــگان و به منظــور ایجاد تســهیل در حمل ونقل 
عمومی  ســرویس دهی می کنند. وی با اشــاره به مراسم بزرگ پیاده روی 
جاماندگان اربعین حســینی در روز یکشنبه ۴ شــهریورماه تصریح کرد: 
معاونت حمل ونقل و ترافیک شــهرداری شــیراز همواره سعی کرده است 

تا در مناسبت های مذهبی و ملی همراه و خدمتگزار شهروندان باشد.

برگزاری جلسه مدیریت بحران در شهرداری 
منطقه 9 شیراز

جلسه ستاد بحران در شهرداری منطقه ۹ شیراز به منظور بررسی وضعیت 
واقعــی اورژانس های بحرانی در منطقه و اجــرای برنامه های اضطراری و 

امنیتی برای مقابله با هرگونه حادثه یا بحران برگزار گردید.
این جلســه با حضور اعضای ســتاد بحران شــهرداری منطقه ۹ تشکیل 
گردید. در این جلســه، ارتباط و هماهنگی بین اعضا تقویت و آمادگی هر 
گونه بحران یا حادثه بررســی شد.  اهداف اصلی این جلسه شامل بررسی 
آخریــن وضعیت بحــران در منطقه، ارزیابی نقاط آســیب پذیر و تدوین 
برنامه های عملیاتی برای مقابله با بحران ها و ایجاد هماهنگی بین تمامی 
 اعضا می باشد. با برگزاری این جلسه ستاد بحران، منطقه ۹ شیراز در برابر 
هــر گونه خطرات و بحران های احتمالی آماده تــر و قادر به ارائه خدمات 

امدادی و اضطراری به شهروندان خود خواهد بود.

شهردار منطقه دو عنوان کرد:
 اعتمادسازی با رونق پروژه های عمرانی

محمد مقدس زاده، شــهردار منطقه دو از روند اجرایی پروژه های عمرانی 
بازدید کرد. شــهردار منطقه به همراه معاونین و مســئولین ضمن بازدید 
میدانــی از پروژه های عمرانی فعال ســطح منطقــه از نزدیک در جریان 
مشکات، پیشرفت فیزیکی و چگونگی مراحل کار قرار گرفتند. وی افزود؛ 
در کنار اقدامات لازم جهت تســریع در اجــرای پروژه ها از کیفیت آن ها 
غافل نیستیم، رعایت شاخصه های کیفی مدنظر بسیار حایز اهمیت است 

و همزمان مورد ارزیابی قرار می گیرد. 
مقــدس زاده گفت: نگاه کارشناســی همراه با دقت و ســرعت در اجرای 
پروژه ها موجب افزایش اعتماد شــهروندان می شــود و مجموعه مدیریت 
شــهری حرکت به سمت توســعه و اجرای بهتر و پیشرفت روزافزون در 

سطح شهر را سرلوحه اقدامات خود قرار داده است. 
در ایــن بازدید پروژه لوله گذاری و جمع آوری آب های ســطحی کدیور و 

خیابان کارگر مورد بازدید قرار گرفتند.

 ضرورت جذب مشارکت خیران
 برای طرح های تأمین آب

علی شبانی، مدیرعامل آبفا فارس بر ضرورت جذب مشارکت خیران برای 
طرح های تأمین آب این استان تأکید کرد.

شــبانی که به منظور بررســی وضعیت آب شهرســتان های اســتان به 
شهرســتان خرم بید ســفر کرده بود، در جلسه ای با مســعود هادی پور، 
فرمانــدار شهرســتان خرم بید، وضعیت آب شــهرها و روســتاهای این 

شهرستان را مورد بررسی قرار داد.
مدیر عامل شــرکت آبفا فــارس در این دیدار ضمــن تقدیر از همکاری 
فرماندار شهرســتان خرم بید جهت پیگیری های مســتمر و مؤثر و جذب 
اعتبــارات قابل توجه برای اجرای طرح های آبرســانی از محل اعتبارات 
مســئولیت اجتماعی، بــر جذب مشــارکت های مالی خیریــن نیکوکار 
طرح هــای تأمین آب تأکید کــرد و در خصوص تأمین لولــه به منظور 
اصاح و بهســازی شــبکه های توزیع آب برخی نقاط شهری و روستایی 
 ایــن شهرســتان با همکاری دهیارها و شــورای اســامی ایــن مناطق 

قول مساعد داد.
در این دیدار هادی پور، فرماندار شهرستان خرم بید نیز در خصوص اجرای 
پروژه های مصوب در این نشســت و تأمیــن اعتبارات لازم، قول همکاری 

متقابل داد.

احداث باغ شهرهای اطراف شــهر شیراز که در 
گذشته در طرح فاحت در فراغت اجرایی شد، 
این روزها به دلیل عدم تأمین حامل  های انرژی 
گایه هایی برای صاحبان این باغ ها در بر داشته 
است. گایه هایی که چند ســالی است بارها از 

سوی مالکان این باغ ها مطرح شده است.
جعفــر قــادری، نماینده مردم شــیراز و زرقان 
در مجلس شورای اســامی درباره رفع مشکل 
باغ شــهرهای شهرستان شــیراز گفت: مدل و 
الگوی مطرح شده توسط مرحوم حضرت آیت ا... 
حائری شــیرازی مبنی بر اســتفاده از ظرفیت 
زمین های کشــاورزی و منابع ملی برای احداث 
باغ شهرها و استفاده از این ظرفیت برای توسعه 
گردشگری طبیعی، الگویی قابل دفاع در استان 

فارس و کشور نیست. 
وی افزود: اینکه کشــور بپذیرد و اجازه دهد تا 
باغشــهرها بتوانند از خدمات آب و برق و گاز و 
تلفن اســتفاده نمایند، دارای این ایراد و اشکال 
است که باعث می شــود تا زمین های کشاورزی 
بیشــتری برای توسعه باغشهرها اختصاص داده 
شــده و کنترلی بر روی توسعه باغشهرها وجود 

نداشته باشد. 
   مشکل باغ شهرها در استان فارس در خود 

استان قابل حل است
 قادری عنوان کرد: در طول ســال های گذشته 
علی رغــم تمام تاش ها و پیگیری هایی که برای 
حل مشکل باغ شهرها در سطح ملی داشته ایم و 
طرح هایی که برای اصاح قوانین دنبال کرده ایم، 
امکانی برای حل معضات و مشکات باغشهرها 
در کشــور فراهم نشده اســت. با همه بغرنجی 

مشــکل باغشــهرها، اعتقاد داریم که مشــکل 
باغ شــهرها در استان فارس در خود استان قابل 
حل اســت و نیازی به چشم دوختن به مرکز و 
اصاح قوانین وجود ندارد. نماینده شیراز وزرقان 
اظهار داشت: اینکه بخواهیم باغشهرها را به حال 
خود رها کنیــم و به موضوع توجهی نداشــته 
باشیم، نوعی پاک کردن صورت مسئله به جای 

حل مسئله است. 
   بیش از ۱۵۰ هزار واحد باغ شهری

 قادری تعداد باغ شهر را بیش از ۱۵۰ هزار واحد 
باغ شهری در سطح استان اعام کرد و گفت: اگر 
بعد خانوار را ۵ نفر در نظر بگیریم قریب به ۶۰۰ 
هــزار نفر از جمعیت ۵ میلیونی اســتان فارس 

درگیر موضوع باغشهرها هستند. 
به بــاور رئیس کمیســیون حمایــت از تولید 
اگر به ســادگی از کنار موضوع باغشهرها عبور 
کرده و بــه آنها بی اعتنا باشــیم صرفاً زمینه را 
برای عده ای خاف کار و اهل رشــوه درسیستم 

اداری اســتان و عوامل وابســته غیراداری آنها 
فراهم کرده ایم. افرادی کــه هر چند روز یکبار 
با رنگ نوشــته بر روی دیوارهــا، ترس و دلهره 
تخریب باغشــهرها را در دل مالکان این واحدها 
 ایجاد کرده و با اخذ رشــوه های کان مالکان را 

سر کیسه می کنند. 
قادری یادآور شد: تاش های نمایندگان فارس و 
شیراز در ادوار گذشته مجلس و در زمان ریاست 
حضرت آیت ا... رئیسی در قوه قضاییه و در ادامه 
آن در زمان ریاست حجت الاسام محسنی اژه ای 
در قوه قضاییه برای حل مشکل از طریق این قوه 
در ســطح ملی به جایی نرسید و اعام شد شما 
در استان به هر نتیجه ای رسیدید ما هم آن را در 

سطح ملی تأیید می کنیم.
قادری خاطرنشــان کرد: اعتقادم بر این اســت 
که چاره مشــکل در درون استان است و نباید 
مشکلی که در استان قابل حل است را به مرکز 
ارجــاع دهیم. ما می توانیم در چهارچوب قوانین 

موجود، مشکل را به یکی از اشکال زیر در درون 
استان حل کنیم. 

نماینده مردم شیراز و زرقان عنوان کرد: بخشی 
از باغ شــهرهایی که در کنار شــهرها روستاها 
واقع شــده اســت را می توان بر اساس مصوبات 
شورای توســعه و برنامه ریزی استان به محدوده 
شــهرها و یا روســتاها ملحق کرد. بعد از الحاق 
این باغ شــهری ها به محدوده شهرها و روستاها، 
آن بخشــی از زمین متعلق به فــرد که بر روی 
آن ساخت وســاز انجام شــده اســت در قبال 
پرداخت عوارض تغییر کاربری به شــهرداری و 
یا دهیاری، به شــکل قانونی تغییر کاربری داده 
می شود و می توانیم بخش باقی مانده را که حالت 
باغی دارد را به عنوان فضای ســبز درون شهر و 
یا روستا به رسمیت بشناســیم. در این صورت 
امکان واگــذاری خدمات رفاهی مثل آب و برق 
 و گاز بــه بخش های تغییر کاربری داده شــده 

وجود دارد. 
قادری برای حل مشــکل باغ شــهری هایی که 
از محدوده شــهرها و روســتاها فاصله دارند نیز 
گفت: بهتر اســت محل استقرار شهرهای جدید 
را بر روی زمین های با کاربری باغشهری منطبق 
نماییم. در این حالــت بدون تخریب زمین های 
فاقد کاربــری، هم زمین طرح هــای اقدام ملی 
مســکن تأمین شــده و هم معضل و مشــکل 

باغ شهری ها حل خواهد شد. 
وی ادامــه داد: بــه عبارت دیگــر آن بخش از 
باغ شــهرهایی را که در مســاحت های وسیع و 
گسترده و به دور از روســتاها پراکنده شده اند، 
می توان به صورت شــهرهای جدید تعریف کرد. 
در این صورت وزارت راه و شهرســازی با مالکان 
این باغشهرها شبیه مالکان زمین های با کاربری 

کشاورزی به هنگام ورود به محدوده شهرها برای 
احداث مسکن ملی برخورد می کند، به گونه ای 
که 2۵ تا ۳۰ از مســاحت زمیــن را به مالک با 
کاربری مسکونی واگذار و بخش های باقی مانده 
را بــرای تأمین فضاهای خدماتی، کوچه و معابر 
و مســکن مورد نیاز متقاضیان مسکن ملی در 

اختیار می گیرد. 
به باور قادری اگر شرکت عمران هر شهر جدید 
که وابســته به وزارت راه و شهرســازی اســت 
با مالکان باغشــهرها شــبیه مالکان زمین های 
کشــاورزی در طرح های ملی مســکن برخورد 
کنــد و 2۵ تا ۳۰ درصد از مســاحت زمین را با 
کاربری مسکونی به مالک واگذار نماید و درصد 
 باقی مانــده را بــرای تأمین فضاهــای خدماتی
 و یــا تأمیــن کوچــه و معبر یــا تأمین زمین 
متقاضیــان در طــرح ملی مســکن در اختیار 
بگیــرد و یا در صورت تقاضــای مالک، زمین را 
با کاربری فضای ســبز با قیمت این کاربری به 
مالک واگذار کند، مشــکل مالکان باغ شــهرها 
حل می شــود و امــکان واگــذاری خدمات آب 
و بــرق و گاز به مالکان باغ شــهرها وجود دارد. 
در این صــورت نیازی به کشــاندن موضوع به 
 تهــران و پیگیری حل موضوع در ســطح ملی

 وجود ندارد. 
او تأکیــد کــرد: نکتــه قابل توجه این اســت 
که اقــدام شــرکت آب منطقه ای بــرای عدم 
تمدیــد پروانه های چاه های حفر شــده به بهانه 
ساخت وسازهای غیرمجازی که توسط برخی از 
مالکیــن بر روی زمین های با کاربری زراعی و یا 
باغی انجام شــده است فاقد پشتوانه های قانونی 
 و بــازی کردن بــا اعصــاب و روان مالکین این 

واحدها است.

ورزش بادهــای شــدید و 
قطع چنــد درخت برروی 
خودروهــا در خیابان های 
ســتارخان، مشــکین فام و بارش های بــاران در عرض چند 
دقیقه در ۳۰ مردادماه ســال جاری حکایت از بدرقه مرداد 

ماه با باران و مونسون است. 
اســتان فارس و شــهر شــیراز در مرداد ماه امسال گرمایی 
بی ســابقه را تجربه کرده است؛ به طوری که رطوبت هوا در 
صبح روز سه شــنبه ۳۰ مرداد ماه به ۶۴ رسیده بود و هوای 
شرجی، شــیراز را به هوای اســتان های جنوب و دریایی از 

جمله بوشهر شبیه کرده بود. 
همچنین بر اساس اعام سازمان هواشناسی، روز چهارشنبه 
شــاهد بارش رگباری باران و رعد و بــرق همراه با وزش باد 
شــدید و ایجاد گرد و خاک در برخی مناطق اســتان فارس 
خواهیم بود. این سامانه بارشی از بعد از ظهر روز سه شنبه تا 
اواخر وقت چهارشنبه بیشتر در مناطق جنوب شرق، مرکز و 

مناطق جنوبی استان فعال و موجب سیابی شدن مسیر ها، 
افزایش ناگهانی ســطح آب رودخانه های فصلی، جاری شدن 

روان آب، صاعقه و تندباد های موقتی می شود. 
بر اســاس این اطاعیه روز سه شــنبه در مناطق مرکزی و 
نیمه جنوبی اســتان به ویژه شهرســتان های، شــیراز، کوار 
سروســتان، فیروزآباد، فراشبند، خفر، فسا، جهرم، استهبان، 
نی ریــز، داراب زرین دشــت، خنج، قیروکازیــن، گراش، اوز 
 جویم، لار، لامرد و مهر شاهد بارش های رگباری و موسمی 

خواهیم بود. 
همچنیــن امروز چهارشــنبه، ســی و یکم مــرداد فعالیت 
این ســامانه برای مناطــق مرکزی، نیمه جنوبی و شــرقی 
اســتان به ویــژه شهرســتان های، لار، گــراش، اوز، لامرد، 
مهــر، جویــم، زرین دشــت، داراب، جهــرم، خفر، فســا، 
نی ریــز، اســتهبان، قیروکازین، خنج، فیروزآباد، فراشــبند، 
 خرامــه، سروســتان بختــگان، کــوار و شــیراز پیش بینی 

شده است. 
مدیرکل هواشناسی فارس بیان داشته این سامانه امروز برای 
همه مناطق اســتان به ویژه نیمه جنوبی، مناطق شــرقی و 
شهرســتان های داراب، زرین دشــت، لار، گراش، اوز، جویم، 

جهرم، فســا، نی ریز، اســتهبان، سروســتان، قیروکارزین، 
خنــج، لامرد، مهر و شــیراز پیش بینی شــده اســت. وی 
بیان کرد: اثر مخاطره این ســامانه، جاری شــدن روان آب، 
 صاعقــه، احتمــال شکســتن درختان کهنســال و احتمال

سیاب است.
در پی اعام هشــدار هواشناســی، مدیرکل ســتاد مدیریت 
بحران استانداری فارس ضمن اعام آغاز طوفان در شیراز، از 
ممنوعیت حضور مردم در تمام تفرجگاه های استان به دلیل 

صدور هشدار قرمز هواشناسی خبر داد. 
غامرضــا غامی با اعــام این مطلب گفت: هشــدار قرمز 
هواشناســی بــرای دیــروز سه شــنبه، ۳۰ مــرداد و امروز 
چهارشــنبه، ۳۱ مردادماه در استان فارس اعام شده است. 
وی با بیان اینکه خطر به خصوص برای امروز جدی اســت، 
افزود: پیش بینــی بارندگی قریب ۶۰ میلی متری در کمتر از 

۱2 ساعت در استان شده است. 
مدیرکل ســتاد مدیریت بحران اســتانداری فارس با تصریح 
اینکــه در پدیده مونســون عمدتاً پدیده هــا و مخاطرات در 
هنگام عصر رخ می دهد، افزود: این پدیده ها چندین مخاطره 
اعم از رگبار، تندر، رعد و برق، طوفان، صاعقه و... همراه دارد. 

غامی با بیان اینکه کل اســتان درگیــر این وضعیت جوی 
اســت، اما شدت بارش ها و مخاطرات در نیمه جنوبی استان 
اعم از جنوب غربی و شــرقی اســت، گفت: به دلیل صدور 
هشدار قرمز هواشناسی تمام مرخصی های ادارات مرتبط لغو 

شده است. 
در  مخاطــرات  اطاع رســانی  بایــد  کــرد:  بیــان  وی 
بــه  دســتگاهی  هــر  و  دهــد  رخ  رده هــا  پایین تریــن 
زیرمجموعــه خــود اطاع  دهد بــه عنوان مثــال ورزش و 
جوانــان بــه هیئت هــای کوهنــوردی، میراث فرهنگی به 
گردشگران، امور عشــایر به عشــایر و دامداران و چوپانان، 
 جهادکشــاورزی به کشــاورزان و باغداران ایــن مخاطرات 

را اطاع دهد. 
مدیرکل ســتاد مدیریت بحران اســتانداری فــارس با بیان 
اینکــه به مــردم توصیه می شــود و در فضای بــاز فعالیتی 
نداشته باشــند، افزود: طی این دو روز حضور مردم در تمام 
تفرجگاه های اســتان فارس و دره ها اعم از تنگ رغز داراب، 
دره هایقر فیروزآباد، تنگ براق اقلید  ممنوع اســت؛ زیرا بیم 
آن می رود ســازه های غیرمســتحکم در اثر طوفان و رعد و 

برق رها شود.

پیشنهاد نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی درباره رفع مشکل باغشهرها: 

از الحاق به محدوده شهر و روستا تا شهرک های مسکونی

باران به استقبال شهریور رفت
 حضور در تمام تفرجگاه های فارس ممنوع شد

 پیش بینی بارندگی قریب ۶۰ میلی متری در کمتر از ۱۲ ساعت در استان



تسنیم- جــو بایدن، رئیس جمهور آمریکا در سخنرانی 
احساســی خداحافظــی خــود در کنوانســیون ملــی 
دموکرات ها، از اعتلای حزب با تأیید کامالا هریس برای 
نامزدی حزب در انتخابــات 2024، که منجر به رقابت 
تنگاتنگ او با ترامپ برای راه یابی به کاخ ســفید شده، 

حمایت کرد.
بایدن هنگام ســخنرانی، مورد تشــویق گسترده حضار 
در ســالن قرار گرفت. جمعیتی کــه فریاد می زدند او را 
دوست دارند و او نیز در پاسخ می گفت که آنها را دوست 
دارد. او یک سخنرانی احساسی برای اعضای حزب خود 
انجــام داد، حزبی که بیش از نیم قــرن در آن فعالیت 
کرده و 5 ماه تا پایان دوران ریاســت جمهوری اش باقی 
مانده است. وی در این سخنرانی دیر هنگام در نخستین 
شب کنوانسیون ملی دموکرات ها، هریس را بهترین امید 

برای نجات و حفظ دموکراسی آمریکا نامید.
بایدن اظهــار کرد آیا برای رأی دادن بــه آزادی آماده 
هستید؟ آیا برای رأی دادن به دموکراسی و آمریکا آماده 
هســتید؟ اجازه بدهید از شما بپرســم آیا برای انتخاب 

کامالا هریس و تیم والز آماده هستید؟
جو بایدن در تاریــخ 21 جولای پس از عملکرد ضعیف 
در نخســتین مناظره تلویزیونی در برابر ترامپ و با فشار 
گســترده هم حزبی هایش، از ادامه رقابت های انتخاباتی 
کناره گیــری کرد و کامــالا هریس را به عنــوان نامزد 

جایگزین خود تأیید کرد.
از آن زمــان تاکنــون هریــس مورد تأیید بســیاری از 
دموکرات ها قــرار گرفته و چندی قبــل در رأی گیری 

مجــازی 5 روز دموکرات ها، به طور رســمی به عنوان 
نامزد نهایی حزب تأیید شــد. قرار است در آخرین روز 
کنوانســیون 4 روزه دموکرات ها که در شیکاگو در حال 
برگزاری اســت، هریس به طور رســمی نامزدی حزب 
را بپذیرد.رئیس جمهــور آمریکا وعــده داد که بهترین 

داوطلب برای تیم هریس و والز خواهد بود.
وی افــزود: 5 ماه از دوران ریاســت جمهوری من باقی 
مانده است. من در این مدت کارهای زیادی انجام دادم و 
کارهای زیاد دیگری انجام خواهم داد. خدمت به عنوان 
رئیس جمهــور افتخار بزرگی برای من بوده اســت. من 
شــغلم را دوست دارم اما کشــورم را بیشتر. و به همین 
دلیــل از رقابت ها کناره گیری کــردم تا بار دیگر امید و 
انرژی به جبهــه دموکرات ها بازگردد. او گفت در دوران 
ریاست جمهوری خود، مرتکب خطاهای زیادی شده اما 
از کسانی که گفتند از رقابت های انتخاباتی کناره گیری 
کند عصبانی نیست و در سال 2020 نیز به خاطر مبارزه 

با راست گرایان افراطی در انتخابات شرکت کرده است.
بایدن کناره گیری خود از رقابت های انتخاباتی را بهترین 
تصمیم تاریخ حرفه ای خود خواند و ضمن اعلام حمایت 
مجدد خود از هریس، از دموکرات ها خواست تا با یکدیگر 
متحد شــده تا هریس به عنوان نخستین زنی که سیاه 
پوست نیز است، در رقابت با ترامپ پیروز شده و به کاخ 
سفید راه یابد.وی خاطرنشان کرد: هریس و والز با طمع 
 شرکت ها مبارزه خواهند کرد و قیمت مواد غذایی را پائین

خواهند آورد.
 رئیس جمهــور آمریــکا اظهــار کــرد کــه هریــس 
رئیس جمهــوری اســت که کــودکان ما بــه دنبال او 
هســتند. او رئیس جمهــوری اســت که مــورد احترام 
رهبران کشــورهای دیگر اســت زیرا او هــم اکنون نیز 
مورد احترام اســت. او رئیس جمهوری اســت که همه 
می تواننــد بــه او افتخــار کننــد و او رئیس جمهوری 
تاریخی اســت که بر آینده آمریکا تمرکز کرده اســت. 
 او بــه زودی چهــل و هفتمیــن رئیس جمهــور ایالات 
متحــده خواهد بود. او هرگز در مقابل دیکتاتورها ســر 

خم نخواهد کرد.

بهجنگغزهپایانمیدهیم
بایــدن همچنین دربــاره جنگ غزه و اوضــاع بحرانی 
خاورمیانه مدعی شــد: به جنگ غزه پایان خواهیم داد 

و امنیت را به خاورمیانه باز می گردانیم.
این در حالی است که تلاش ها برای پایان جنگ در غزه 
و برقــراری آتش بس در این منطقــه تاکنون بی نتیجه 
مانده و شمار شهدای فلسطینی از مرز 40 هزار نفر نیز 

گذشته است.
رئیس جمهور آمریــکا در ادامه ســخنرانی خود درباره 
جنــگ اوکراین نیز گفت: پوتین فکــر می کرد می تواند 
3 روزه کــی یف را تصرف کند اما اوکراین همچنان آزاد 
است. او تأکید کرد که ما اروپا را متحد و ناتو را با اضافه 

کردن فنلاند و سوئد به آن تقویت کردیم.
ترامپپروندههایمتعددکیفریوقضاییدارد

بایدن در انتقاد از دونالد ترامپ، تفکرات نژادپرســتانه و 
برتری سفیدپوســتان را محکوم و اظهار کرد در دوران 
ریاســت جمهوری ترامپ نرخ جرم و جنایت 30 درصد 
 رشــد داشــته اما در حال حاضر نرخ جرایم خشــن و 
خون بار در سراسر کشور به کمترین میزان خود رسیده 
است. بایدن افزود: من هرگز فکر نمی کردم که در مقابل 
هزاران نفر از دموکرات ها بایســتم و یک رئیس جمهور 
سابق کشور را بارها دروغگو بنامم. من نمی خواهم بامزه 
باشــم این ناراحت کننده اســت. ترامپ به دروغگویی 
درباره وضعیت مرزها ادامه می دهد. ترامپ قرارداد مرزی 
مورد توافق بین ســناتورهای دو حزب را کشــته است. 
او همچنین پرونده های متعــدد کیفری و قضایی دارد.  
رئیس جمهور آمریــکا در بخش دیگری از ســخنانش، 
آخریــن معاهده تبادل زندانی بین روســیه و آمریکا را 
یکی از پیچیده تریــن معاهده ها در تاریخ آمریکا خواند.
علاوه بر این بایدن، با اشــاره به اظهارات ترامپ درباره 
اینکه کناره گیری او از رقابت هــای انتخاباتی کودتایی 
از ســوی دموکرات ها بوده، وضعیت روانی دونالد ترامپ 
را مورد پرســش قرار داد و گفت: ثبــات روانی او مورد 

تردید است. 
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ژنرالصهیونیست:
نتانیاهواسراواسرائیلرابهخطرمیاندازد

ایسنا- اسحاق بریک، ژنرال ذخیره ارتش رژیم صهیونیستی در 
این باره اظهــار کرد: نتانیاهو نتایج مذاکــرات را از بین می برد و 
زندگی اســرا و اســرائیل را در معرض خطر قــرار می دهد. طبق 
گزارش شبکه خبری المیادین، وی گفت: نتانیاهو، هالوی و گالانت درباره ضرورت 
ماندن در محور فیلادلفیا فریبکاری می کنند و این درحالی است که ارتش می گوید 

ماندن در این محور بی فایده است.
بریــک ادامه داد: محور فیلادلفیا به یک میدان اصلی مین در توافق تبدیل شــده 
اســت و عدم آزادی اسرا ممکن است منجر به کشته شدن آنها و جنگ منطقه ای 
شود. این اظهارات پس از آن بیان شد که امروز ارتش رژیم صهیونیستی و سرویس 
امنیت داخلی این رژیم )شــاباک( از کشف و انتقال اجساد ۶ اسیر صهیونیست از 
غزه خبر دادند. پس از کشف اجساد ۶ اسیر مذکور، خانواده های اسرای صهیونیست 
در نوار غزه با ارسال پیامی برای عباس کامل،رئیس دستگاه اطلاعات مصر، محمد 
بــن عبد الرحمن آل ثانی، نخســت وزیر و وزیر خارجه قطــر و ویلیام برنز، رئیس 
سازمان اطلاعات مرکزی آمریکا )ســیا(، از آنها خواستند به تلاش های خود برای 
بازگرداندن این افراد در چارچوب قرارداد تبادلی با جنبش حماس شــامل برقراری 

آتش بس در نوار غزه ادامه دهند.
خانواده های اسرای صهیونیست همچنین از نتانیاهو خواستند که با توافق آتش بس 
و تبادل اســرا موافقت کند. در همین راستا، پسر »الکس دنتسگ« یکی از ۶ اسیر 
مذکور گفت: این ســناریو که پدرم در یک بمب گذاری بزرگ توســط اسرائیل به 

همراه اسرای دیگر کشته شده باشد، بسیار محتمل است.
وی افزود: کابینه نتانیاهو تصمیم گرفت تا از اسرا چشم پوشی کند تا همچنان در 
قدرت باقی بماند. وی ادامه داد: اســرا می توانستند زنده بمانند، اما نتانیاهو تصمیم 
گرفت آنها را قربانی کند. مقاومت فلسطین به رهبری جنبش حماس، هفتم اکتبر 
)15 مهر( عملیات منحصر به فردی را با حمله به شــهرک های صهیونیست نشین 

منطقه »غلاف غزه« انجام داد و ده ها صهیونیست را به اسارت گرفت.
شــماری از این اســرا از طریق توافق و شــماری دیگر در اقدامی انسان دوستانه از 
ســوی جنبش حماس آزاد شــدند. تعدادی از آنها نیز به دلیل حملات وحشیانه 
رژیم صهیونیســتی جانشان را از دســت دادند.خانواده های اسرای صهیونیست در 
نوار غزه و حامیان آنها کابینه رژیم صهیونیســتی را مقصر ماندن فرزندان خود در 

اسارت می دانند.

رئیسجمهوراوکراین:
حملهمابهکورسکنشاندادکهپوتینبلوفمیزند

مهر- ولودیمیر زلنسکی، رئیس جمهور اوکراین با اشاره به حمله 
این کشور به منطقه کورســک روسیه، مدعی شد: این حمله که 
همچنان ادامه دارد، ثابت کرد که تهدیدهای مسکو درباره واکنش 

و تلافی بلوف است!
زلنســکی همچنین مدعی شــد که نیروهای اوکراین تاکنون کنترل بیش از یک 
هزار و 250 کیلومتر مربع و ۹2 منطقه مسکونی را در کورسک به دست گرفته اند. 
علاوه بر این، روســیه اعلام کرد که کی یف سومین پل لجستیکی منطقه کورسک 
را منهــدم کرده و این می تواند تلاش های مســکو برای عقب نشــاندن کی یف را 

تحت الشعاع قرار دهد.
رئیس جمهور اوکراین با برجسته ساختن آن دسته از متحدانی که برای این کشور 
تســلیحات دوربرد فراهم کرده اند، گفت که با این حال، کی یف مجاز به استفاده از 
این تسلیحات در عمق خاک روسیه نیست و دلیل آن هم »خطوط قرمزی« است 

که ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه مرزبندی کرده است. 
زلنســکی مدعی شد: درباره روسیه شاهد تغییر چشمگیر یک رویکرد ایدئولوژیک 
هستیم و آن هم تفکر ناشیانه و متوهمانه به اصطلاح »خطوط قرمز« است؛ تفکری 
که ارزیابی برخی شــرکای ما را درباره جنگ به تســخیر درآورده بود و حالا این 
روزها، این تفکر از هم پاشــیده است. وی با ادعای فروریختن آنچه »توهم خطوط 
قرمز پوتین« خوانده است، از متحدان کی یف خواست تا در تصمیم شان برای کمک 

به اوکراین جسورتر باشند.
زلنســکی مدعی شــد: تمام جهان می بیند که در این جنگ همه چیز به شجاعت 
بســتگی دارد؛ شجاعت ما و شجاعت شــرکای ما! همه چیز به تصمیمات جسورانه 

برای اوکراین و شهامت حمایت از اوکراین بستگی دارد.

آتشبسدرغزهآرامشنسبیرادرمنطقه
برقرارمیکند

ایسنا- فواد حسین، وزیر خارجه عراق گفت: ما با کشورهای تأثیرگذار 
برای آتش بس در غزه در تماس هســتیم. تلاش ها برای آتش بس ادامه 
دارد هرچند که نتایجی نداشته است. اگر آتش بس در غزه برقرار نشود 
تنش ادامه خواهد یافت. آتش بس در غزه آرامش نســبی را در منطقه 
برقرار خواهد کــرد. وی در مصاحبه با »الحدث« گفت: ما بخشــی از 
سیســتمی هستیم که به دنبال کاهش تنش است. ما در داخل و خارج 
وارد عمل می شویم تا عراق در موضعی سخت قرار نگیرد. نباید جامعه 
و دولت عراق را به حالت کنش و واکنش ســوق داد. کشاندن عراق به 
وضعیت جنگ امری خطرناک اســت. فواد حســین گفت: مذاکرات با 
ائتلاف بین المللی آمریکا درباره عقب نشــینی نیروهایش از عراق ادامه 
دارد و متوقف نشده است. وزیر خارجه عراق گفت: شرایط منطقه ظرف 
یک سال اخیر تغییر کرده اســت. ما در متوقف کردن پاسخ واشنگتن 
به حمله به پایگاه عین الاسد موفق شدیم. این مقام عراقی در اشاره به 
لزوم اخراج نظامیان آمریکایی گفت، تحولات منطقه، مشــخص کردن 
زمان عقب نشینی نیروهای ائتلاف آمریکا را به تعویق انداخت. به گفته 
او، ایده های زیادی در جریــان مذاکرات خروج نیروهای ائتلاف مطرح 
شــد و هنوز تصمیم نهایی درباره موعد عقب نشــینی نیروهای ائتلاف 
گرفته  نشــده اســت. وی گفت: دولت و پارلمان تصمیم جنگ و صلح 
را بر عهده دارند. وزیر خارجه عراق گفت: مشــاوران آمریکایی براساس 
توافق ها در پایگاه های ما حضور دارند. وزیر خارجه عراق با ادعای اینکه 
»ما به ایران اطلاع دادیم که هرگونه حمله ای به کردستان اشتباه است 
و ایران براســاس اطلاعات نادرست به کردستان حمله کرد«، گفت که 

کشورش و ایران به توافق امنیتی مشترک متعهد هستند.
وی گفت: وجود حزب کارگران کردســتان ترکیه )پ.ک.ک( در خاک 
عراق مشکلی برای کشور ماســت. اقدامات قانونی برای ممنوعیت این 
حزب وجود دارد. ارتش ترکیه باید در مرحله مشــخصی عقب نشــینی 
کنــد. وزیر خارجه عراق تأکید کــرد: توافق هایی با ایران درباره عناصر 
ضد ایرانی داریم. وی گفت: نمی توان از زور در تعامل با حزب کارگران 
کردستان استفاده کرد. این مقام عراقی همچنین گفت که وزیر خارجه 

عربستان به زودی به بغداد سفر خواهد کرد.

آیزنکوت؛هنوزیکهدفجنگیهمدرغزه
محققنکردهایم

فارس- گادی آیزنکوت، وزیر ســابق کابینه جنگ رژیم صهیونیستی 
و نماینــده حــزب »اردوگاه دولتی« گفت: نتانیاهو خواهان بازگشــت 
ربوده شدگان )اشاره به اسرای اسرائیلی( است؛ اما برای اتخاذ تصمیمات 
شجاعانه آمادگی ندارد.او در ادامه به بیانیه های اخیر دفتر نخست وزیر 
رژیم صهیونیســتی درباره تبادل اسرا و آتش بس در نوار غزه اشاره کرد 
و گفت: نتانیاهو تصمیماتش را از طریق پیام های متنی ارسال می کند. 
من ایــن را دیده ام و به همین دلیل ما کابینــه را ترک کردیم. گادی 
آیزنکوت و بنی گانتز، رهبر حزب اردوگاه دولتی ماه ژوئن کابینه رژیم 
صهیونیســتی را ترک کرده اند. آیزنکوت در ادامه با اشــاره به مخالفت 
نتانیاهــو بــا توافق تبادل اســرا و آتش بس در غزه، اضافــه کرد: تمام 
رؤســای دســتگاه های امنیتی، اکثر وزرای کابینه، دیوید امسالم وزیر 
همکاری هــای منطقه ای از افراد نزدیک به نتانیاهو و... از دســتیابی به 
یک توافــق فراگیر دفاع کرده اند. ما توافق فراگیــر را تأیید کرده ایم و 
تنهــا یک مخالف وجود داشــت و او نتانیاهو بود.او همچنین در بخش 
دیگری از صحبت هایش به از بین رفتن بازدارندگی رژیم اســرائیل بعد 
از عملیات »طوفان الاقصی« اشــاره کرد و افزود: ما باید این مسئله را 
به خودمان یادآور شویم که بعد از گذشت 11 ماه از جنگ، هیچ هدف 
جنگی تا این لحظه محقق نشــده  است. مذاکرات آتش بس نوار غزه بار 
دیگر طی روزهای گذشــته از سر گرفته شــده است. روزنامه اسرائیلی 
»یدیعوت آحارانوت« روز گذشــته خبــر داد که هیئت این رژیم بدون 
هیچگونه پیشــرفتی در مذاکرات درباره محــور »فیلادلفیا« به تل آویو 

بازگشته است.

معاونسخنگویطالبان:

اجرایپروژهانسدادمرزیباافغانستانحقایراناست
تســنیم- حمــدا... فطــرت، معاون 
ســخنگوی طالبان اظهار داشت: این که 
ایران می خواهد انســداد مــرزی را در 
خاک خود اجــرا کند، اجرای این پروژه 
حق ایران اســت و می تواند برای تأمین 
بهتــر مرزهای خــود اقدامــات امنیتی 
انجام دهد. اجرای پروژه انســداد مرزی 
 با توافــق و هماهنگی امارت اســلامی 

صورت می گیرد.
ســیروس امان الهــی، فرمانــده نیروی 
زمینــی ارتش ایران پیش تــر گفته بود: 
با توجه به افزایش ســطح تعاملات بین 
دو کشــور ایــران و افغانســتان، روز به 
روز شــاهد افزایش امنیــت در مرزهای 
مشترک هستیم که این موضوع با حضور 

 نیروهای مســلح و امنیتــی دو چندان 
شده است.

وی در جریان بازدید از مرز شرقی ایران 
خاطرنشــان کرد: بــرای تأمین امنیت 

پایــدار در داخل ایــران 330 کیلومتر 
از پــروژه انســداد مرز شــرقی ایران با 
 افغانســتان، تــا پایان امســال تکمیل 

خواهد شد.

به گفته این مقام  ایرانی، انســداد مرزها 
در خراســان رضوی، خراسان جنوبی و 
سیستان و بلوچســتان تا سه سال آتی 

تکمیل می شود.
از سوی دیگر، حنیف خان کروخیل، آگاه 
مسائل سیاسی نیز گفته است که پروژه 
انســداد مرزی ایران می تواند از قاچاق 
مــواد مخدر و قاچاق انســان جلوگیری 
کند و در کاهش دیگر چالش های مرزی 

نیز مؤثر باشد.
یوســف امین زازی، کارشــناس مسائل 
نظامی نیز اظهار داشــت: هــر فعالیتی 
کــه در مرز میــان افغانســتان و ایران 
 انجام می شــود، باید بر اساس توافق دو 

کشور باشد.

دیپلماتمستعفیانگلیس؛اسرائیلعلنادرحالارتکاب
جنایاتجنگیاست

ایسنا-مارک اسمیت که به عنوان مقام ضدتروریسم در سفارت 
بریتانیا در دوبلین اســتعفا کرده، در گفت وگو با بی بی سی عنوان 
کرد: من معتقدم که اســرائیل قوانین بین المللی را نقض می کند.

اسمیت در ادامه گفت: هنگامی که به موارد مربوط به جنایت جنگی نگاه می کنید، 
واقعاً مشخص اســت، حتی می توانید در شــبکه های تلویزیونی هم آن را ببینید. 
جنایات جنگی اسرائیل کاملًا عیان است. هر کسی که در حد مبتدی از این موارد 
سر در بیاورد، متوجه می شود که جنایات جنگی رخ می دهد، آن هم نه یک بار نه 2 
بار و نه تعداد کم، بلکه مرتباً و علناً اسرائیل در حال ارتکاب جنایات جنگی است.«

استعفای این دیپلمات انگلیسی پس از آن اتفاق افتاد که ایمیل استعفای او به طور 
علنی درز پیدا کرد و در آن مارک اسمیت، اعضای ارشد کابینه رژیم صهیونیستی 
را به »انجام نسل کشــی آشــکار« متهم کرد. هم چنیــن در پیامی که او به صدها 
مقام رسمی و مشاور ارسال کرده بود، آمده است: هیچ توجیهی برای تداوم ارسال 
تسلیحات بریتانیا به اسرائیل وجود ندارد، اما این سلاح ها همچنان ارسال می شوند.

حملات رژیم صهیونیســتی به غزه با هدف »نابودی حماس« که از زمان عملیات 
»طوفان الاقصی« توســط حماس علیه اراضی اشغالی آغاز شده است، بیش از 40 
هزار شــهید فلسطینی بر جای گذاشــته و جمعیت میلیونی آوارگان این شهر به 
دلیل کمبود شــدید مواد غذایی، آب ســالم، دارو و تجهیزات پزشــکی با بحرانی 

انسانی مواجه است.
آمارهای رســمی نشان می دهد که در بازه هفتم اکتبر ســال گذشته تا پایان ماه 
مــه، بریتانیا بیش از 100 مجوز برای فروش ســلاح و تجهیــزات نظامی به رژیم 

صهیونیستی صادر کرده است، اما ارزش این معاملات اعلام نشده است.

اخبار کوتاه جهان

رئیسجمهورآمریکا:

هریس بهترین امید برای حفظ دموکراسی آمریکا است

سازمانملل:

 اسرائیل برای ۸۶ درصد نقاط غزه دستور تخلیه داده است

ایالاتمتحده

ایسنا- استفان دوجاریک، سخنگوی سازمان 
 ملل در یــک کنفرانــس مطبوعاتــی گفت: 
همکاران ما در دفتر هماهنگی امور بشردوستانه 
سازمان ملل هشدار دادند، وضعیت انسانی در 
نوار غزه که پیشتر وضعیت فاجعه باری داشت 
حالا به دلیل موج های مکرر آوارگی، به همراه 
زیرســاخت های ناامن، در حــال فروریزی و 
 مملــو از جمعیت، ادامــه درگیری های فعال 
و محدود شــدن خدمات در حال وخامت هر 

چه بیشتر است.
دوجاریک گفت: رژیم صهیونیســتی در ادامه 
سیاستش برای صدور دســتورهای تخلیه به 
فلسطینی ها روز شنبه دستور تخلیه جدیدی 
که 13500 آواره فلســطینی در 1۸ محل را 
شامل شــد، صادر کرد. این دستور شامل کل 
اردوگاه آوارگان »المغــازی« و چند محله در 

منطقه »دیرالبلح« در مرکز غزه  شد.
این مقام ســازمان ملــل تصریح کرد: بر طبق 

نقشــه برداری های اولیــه، در مناطقــی کــه 
دستورهای تخلیه جدید اســرائیل را دریافت 
کرده اند، ساختمان های متعلق به پنج مدرسه، 
14 تأسیسات حوزه سلامت و تصفیه آب و 10 
مرکز بهداشــتی از جمله 2 مرکز مراقبت های 
اولیه سلامت و پنج مکان پزشکی وجود دارند.

دوجاریــک تأکید کــرد: از مــاه اکتبر به این 
 ســو، ۸۶ درصد نقــاط نوار غزه به مســاحت 
حدوداً 314 کیلومتر مربع شــامل دستورات 
تخلیه شده اند. مردم به صورت متراکم در یک 
منطقه تعیین شده از سوی مقام های اسرائیلی 
در جنوب المواســی جمع شــده اند و در آنجا 
تراکــم جمعیت به ازای هر یک کیلومتر مربع 
به حدود 30000 تا 34000 نفر رسیده است.

دوجاریک از ســوی دیگر به اعلام پیام آنتونیو 
گوترش، دبیرکل ســازمان ملل به مناســبت 
»روز جهانــی انسان دوســتی« پرداخــت که 
تأکید کرد: امدادرسان ها تلاش مضاعفی برای 

کاســتن از سختی و رنج مردم مصیبت زده در 
سراسر جهان دارند.

او با تأکید بر این که ســال 2023 مرگبارترین 
امدادرســان ها محسوب  برای  تاکنون  ســال 
می شــود، گفت: در غــزه، در ســودان و در 
بسیاری از جاهای دیگر امدادرسان ها در کنار 
غیرنظامیانی که تحت حمایت آنها هســتند، 
مورد حمله قــرار گرفته، کشــته، مجروح یا 

ربوده می شوند.
دبیرکل سازمان ملل با درخواست برای پایان 
یافتن هرگونه حمله به همه امدادرســان ها و 
غیرنظامیان تصریح کرد: این که فقط کارکنان 
امدادبشردوستانه را پاس بداریم، کافی نیست. 
باید همه ما تلاش بیشتری کنیم تا از انسانیت 

مشترکمان حراست و حفاظت کنیم.
تخریب۸۰درصدزیرساختغزه

ایــن در حالی اســت که به گفتــه یک مقام 
ارشد دیگر ســازمان ملل، رژیم صهیونیستی 

در جنــگ علیــه غــزه بیــش از ۸0 درصد 
 ســاختمان ها در این باریکه فلســطینی را از 

بین برده است.
دکتر عبدا... الدرداری، دستیار دبیرکل سازمان 
ملل در مصاحبه با رســانه القاهره نیوز گفت: 
ایــن ویرانگری شــامل ســاختمان هایی که 
توسط ســازمان ملل ساخته  شده اند، همچون 
تأسیســات نمک زدایی از آب دریــا در خان 
یونس که ســاختش 55 میلیــون دلار هزینه 

برداشت، می شود.
او همچنین بیــان کرد، برآورد می شــود که 
خســارات مــادی جنگ غزه بیــن 50 تا ۶0 
میلیارد دلار باشــد، هر چند که رقم دقیق آن 
بعد از متوقف شدن درگیری و اجرای مطالعات 
مهندســی دقیق درباره هزینه های تخریب و 

بازسازی مشخص خواهد شد.
عبدا... الدرداری گفت: نوار غزه در حال تجربه 
یک فاجعه بی سابقه اســت و حتی به سختی 

می تــوان وضعیت این باریکه را با فجایع دیگر 
مقایسه کرد.

این مقــام ســازمان ملل خاطر نشــان کرد: 
نمی توانیــم برای عرضه خدمــات ضروری به 
مردم فلســطین تا روز بعــد از جنگ منتظر 
بمانیم. تیم های ما هم اکنون در میدان حضور 
دارند. ما در غزه حاضر و آماده هســتیم تا در 
زمینه های بهداشــت، آموزش، مسکن، انرژی، 
 آب آشــامیدنی و مدیریــت پســماند جامد 

کار کنیم.
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12-زمانبازگشایيپاکتهادرساعت13مورخ1403/06/10ميباشد.
متقاضیانميبایستمداركپاکتهايالف-ب-جدرسامانهبارگذاري
نمایندشهرداريازدریافتحضوريپاکاتطبققانونمعذورميباشد
وفقطاصلضمانتنامهراپسازبارگذاريدرسایتستاد)پاکتالف(
بهصورتفیزیکيتاساعت12مورخ1403/06/10درپاکتسربستهو
بادرجکاملمشخصاتشرکتوشمارهتماسبهواحددبیرخانهمرکزي
شهرداريصدرابهآدرسزیرتحویلنمایند.آدرس:استانفارس-شهر
صدرا-بلوارپاسدارانســاختمانمرکزيشهرداريصدراکدپستي:
7199433869شــمارهتماسواحدامورقراردادها:071-36414414
واطلاعاتتماسسامانهستادجهتانجاممراحلعضویتدرسامانه:

مرکزتماس41924-021دفترثبتنام85193768-88969737
شناسهآگهی:1766066

-1مالف

مجتبیپارسایی-شهردارصدرا

 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ1403/04/14هیات رایشماره140360311001000941 برابر 
اولموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملكشیرازناحیه
1تصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقایبهرامنوروزیماصرمی
فرزندسهراببشمارهشناسنامه2258وکدملی2298242399
صادرهازشیرازدرششدانگیكقطعهزمینمزروعیبهمساحت
4000مترمربعپلاك80فرعیاز79اصلیمفروزومجزیشدهاز
پلاك79اصلیواقعدرفارسبخش23حوزهثبتیملكشــیراز
ناحیــه1خریداریازمالكطیاثباتمالکیتبهشــمارهدادنامه
140012390009812381مورخ1400/12/01شعبهیكدادگاهعمومی
حقوقیشیرازمحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاععموممراتب
دردونوبتبهفاصله15روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاص
نســبتبهصدورســندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشند
میتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرا
بهاینادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیكماهازتاریخ
تسلیماعتراض،دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.
بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراض

طبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/05/16
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/05/31

8۳6/م الف 
محسن مظفری نیا -رئیس ثبت اسناد و املاک ناحیه ۱ شیراز

آگهی مزایده
ادارهاوقافوامورخیریهشهرستانداراب
درنظرداردرقبهذیلراازطریقانتشــار
آگهیمزایــدهبارعایتمقرراتاوقافیبه

جارهواگذارنماید.
یكقطعهزمینمحصوربهمساحت1508

مترمربعازرقباتموقوفــهعبدالرضاروضهخوانواقعدر
دارابخیابانسلمانفارسیکهاجارهبهاءماهیانهآنطبق
نظرکارشناسمحترمدادگســتریمبلغ100000000یکصد
میلیــونریالتعیینگردیدهبرایمدتیکســالازتاریخ
1403/6/20لغایت1404/5/31بارعایتشــروطوتعهدات

ذیلازطریقمزایدهبهاجارهواگذارنماید.
متقاضیانمیتوانندبرایدریافتفرمشــرکتدرمزایدهو
کسباطلاعاتبیشترصرفاًازتاریخ1403/6/3لغایتساعت
12مورخ1403/6/17جهتشرکتدرمزایدهبهادارهاوقاف
وامورخیریهشهرســتاندارابمراجعهویاباشمارهتلفن

53525013تماسحاصلنمایند.
شناسهآگهی:1774590

رضایی تزنگی 
 رئیس اداره اقاف و امور خیریه شهرستان داراب 



مدیرعامل شرکت پخش خبر داد:
رشد ۱۰ درصدی تأمین سوخت مناطق مرزی

مهر- جعفر سالاری نسب، مدیر عامل شــرکت پخش فرآورده های نفتی با اشاره به 
اینکه میزان فرآورده نفتی مورد نیاز در مرزها تأمین شــده است، اظهار کرد: فرآورده 
مورد نیاز در مرزها تأمین شده است و کارت های آزاد برای اتوبوس های عبوری برای 

مرزهای باشماق و ریمدان در نظر گرفته شده است.
به گفته این مقام مســئول، برای رفاه حال زائران کارت های اضطراری در جایگاه های 
ســوخت افزایش پیدا کرده است. وی با اشاره به اینکه برای تأمین سوخت مورد نیاز 
موکب های اربعین حسینی هماهنگی های لازم انجام شده است، خاطرنشان کرد: علاوه 
بر آن ۲۰ جایگاه ســیار عرضه سوخت در پایانه های مرزی مهران، چذابه و شلمچه و 
۱۷ دســتگاه سوخت رسان سیار عرضه بنزین در مرزهای استان های کرمانشاه، ایلام، 
خوزستان و کردستان مستقر شده است. وی با اشاره به اینکه سوخت بنزین و گازوئیل 
برای ایام اربعین تأمین شده است، خاطر نشان کرد: تأمین بنزین و گازوئیل مورد نیاز 
مناطق مرزی ۱۰درصد افزایش داشته است. سالاری نسب به افزایش مصرف سوخت 
اشاره کرد و گفت: در مرداد ماه سال جاری سرانه مصرف بنزین به ۱۲۷/۵ میلیون لیتر 
رسیده و پیش بینی می شود این میزان در هفته های آینده روند افزایشی داشته باشد.

۵۲۰۰ مگاوات رشد مصرف برق نسبت به سال گذشته

باشگاه خبرنگاران- حامد احمدی، مدیرکل هوشمندسازی و فناوری های نوین 
توانیر در خبر ۱۳ گفت: روز گذشــته تقاضای پیــک مصرف روزانه به ۷۵ هزار و 
۶۸۰ مگاوات رسید که نســبت به مدت مشابه پارسال رشد ۸ درصدی را معادل 
۵۲۰۰ مگاوات نشــان می دهد. او افزود: این اعداد مصرف برای دوره ای که آستانه 
ورود به شهریور هســتیم، بسیار بالاست و همچنان شبکه در شرایط سختی قرار 
دارد و مدیریت شبکه به ســختی انجام می شود. بیش از ۲/۵ ماه است که شبکه 
برق در بخش تولید، انتقال و توزیع در شرایط مرزی مدیریت می شود و با حداکثر 
تــوان انرژی الکتریکی را تولید و توزیع می کند. احمدی گفت: این شــرایط باعث 
شــده که اگر برنامه های مدیریت مصرف به درستی انجام نشود و به اندازه ای که 
پیش بینی شده تقاضای بار نداشته باشیم، امکان دارد با حوادث بیشتری در شبکه 
برق مواجه شویم؛ بنابراین مدیریت مصرف در این روز ها ضروری است. در روز های 
آتی پیش بینی افزایش دما و مصرف برق در اســتان های شمالی کشور را داریم و 

درخواست می کنیم که مدیریت مصرف استمرار داشته باشد.

فروش لوازم خانگی ساخت داخل با نشان خارجی

باشگاه خبرنگاران- اکبــر پازوکی، رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی در 
خصوص فروش لوازم خانگی ســاخت داخل با نشان خارجی گفت: متاسفانه این 
موضوع در برخی از شهرهای مرزی و یا حتی در برخی از زیرزمین های داخل شهر 
هم دیده می شود اما برخی متقلبان با تغییر نشان برند لوازم خانگی تولید داخلی 

آن را به عنوان لوازم خانگی خارجی عرضه می کنند .  
رئیس اتحادیه تولید کنندگان و فروشــندگان لوازم خانگی تهران ادامه داد:  ممکن 
اســت لوازم خانگی تولید داخل به شهرهای مرزی منتقل شود و در آنجا با تغییر 
برند به عنوان کالای خارجی فروخته شــود اما در مورد خروج لوازم خانگی داخلی 

از کشور و تغییر برند آن و بازگشت مجدد آن به کشور اطلاعی ندارم.  
پازوکی با تأکید بر اینکه واردات لوازم خانگی از شش سال پیش ممنوع شده است، 
تصریح کرد: بنابراین مردم باید بدانند که ممکن است کالای خارجی که خریداری 
می کنند تقلبی باشد. اگر کسی می خواهد لوازم خانگی خارجی خریداری کند باید 
در سامانه جامع گارانتی توسط سازمان صنعت، معدن و تجارت و سازمان حمایت 
آن کالا مورد تأیید است، در غیر این صورت هر کالای خارجی که در سطح عرضه 

وجود دارد به غیر برخی از لوازم خانگی کوچک، قاچاق است. 

در انتهای معاملات بازار سرمایه ثبت شد؛
کاهش بیش از ۵ هزار واحدی شاخص کل بورس

باشــگاه خبرنگاران- در انتهای معاملات روزگذشته بازار سرمایه، شاخص کل 
بــورس با کاهش ۵ هزار و ۴۸۶ واحدی در ارتفــاع ۲ میلیون و ۳۲ هزار واحدی 
ایســتاد. فملی، فولاد و وبملت سه نمادی بودند که بیشترین تأثیر را در شاخص 
داشــتند و ذوب، وبملت و خودرو سه نماد پرتراکنش بودند. شاخص کل هم وزن 

نیز با کاهش ۸۹۶  واحدی روی پله ۶۳۸ هزار و ۶۹۰ واحدی قرار گرفت.
برترین گروه صنعتی بورس و فرابورس

روزگذشــته فلزات اساسی بیشــترین ارزش معامله را با مبلغ ۱۲۲ میلیارد تومان 
بــه خود اختصاص داد. هم چنین شــیمیایی و خــودرو در رتبه های بعدی ارزش 

معاملات قرار داشتند.
بیشترین ارزش و حجم معاملات سهام در بورس

میدکو۲، کیان ۴ و فیروزا ۴ بیشترین ارزش معامله و نماد های میدکو ۲، خبهمن 
۲ و ذوب بیشترین حجم معامله را در بورس تهران تجربه کردند.

قطع آنتن آیفون های ۱۴و۱۵ قاچاق آغاز شد

تســنیم- حمیدرضا دهقانی نیا، سخنگوی ســتاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز در 
پاســخ به سؤالی در مورد اقدامات انجام شــده در خصوص قطع آنتن آیفون های 
رجیســتر نشده گفت: با توجه به پیگیری های جدی ستاد مرکزی مبارزه با کالا و 
ارز از اپراتورها و سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی اقداماتی در این راستا 
صورت گرفته است و اخیراً شاهد نتایج آن هستیم.   وی افزود: البته اقدامات مورد 
نظر در این خصوص هنوز تکمیل نشده است و هم چنان در حال پیگیری هستیم 

تا موارد مورد نظر به طور کامل به مرحله اجرا برسد. 
انجمن های صنفی مسئولیتی برای اعلام آمار وارداتی آیفون ۱۴ و ۱۵ ندارد

دهقانی نیا در پاســخ به ســؤالی در مورد آمــار واردات ۵۰۰ میلیون دلار  آیفون 
۱۴ و ۱۵ قاچاق که توســط یکی از انجمن های تخصصی اعلام شده است، گفت: 
این دســته از آیفون ها رجیســتر نمی شــود. در نتیجه آماری از آن وجود ندارد. 
انجمن های صنفی نیز آمار کشور را احصا و اعلام نمی کنند و چنین مسئولیتی نیز 

ندارند. بنابراین نباید در حوزه های غیرمربوط دخالتی داشته باشند.

رئیس سازمان راهداری:
مرزهای اربعینی کشور مهیای آغاز موج بازگشت 

زائران است

ایرنا- داریوش امانی، رئیس سازمان راهداری از افزایش امکانات رفاهی در پایانه های 
مرزی به منظور خدمت رســانی بهینه به زائران اربعین حســینی خبــر داد و افزود: 
زیرســاخت های پایانه های مــرزی و امکانات رفاهی مانند افزایش تونل های ســرد، 
مه پاش ها، سایبان ها، افزایش امکانات بهداشتی و گیت های خروجی و هر آنچه برای 
رفاه حال زائران مورد نیاز بوده، توسعه  یافته است. وی، رسیدگی به وضعیت جاده های 
موجود و مسیرهای منتهی به پایانه های مرزی را از دیگر اقدامات این سازمان برشمرد 
و گفت: روکش آســفالت، رفع نقاط پر حادثه، خط کشــی، تأمین روشنایی از جمله 
اقدامات راهداری است که با صرف ۲ هزار میلیارد تومان اعتبار از سال گذشته عملیاتی 
شده است. امانی با اشاره به روند جابه جایی زوار از طریق ناوگان حمل ونقل عمومی از 
اقصی نقاط کشور به مرزهای خروجی اربعین، روال این جابه جایی را تاکنون مطلوب 
ارزیابی کرد و ادامه داد: مدیریت ســفر زائران در خروج از مرزها و بازگشــت به کشور 
تاکنون مطلوب بوده اســت و از زائران اربعین حسینی درخواست می شود زمان بندی 

سفر را در نظر داشته باشند و بازگشت خود را به روزهای آخر موکول نکنند.
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آگهی ثبتی و دادگستری

خودرو

سوخت

بورس

ارتباطات

راه

بازار لوازم خانگی

انرژی

معمای تغییر یا جنگ اقلیم؛ 
مرداد چرا جهنم شد؟

فارس- رکورد گرمای شــدید که در نقاط مختلف ایران 
طی ســال های مختلف قرن گذشــته شکســته شده بود، 
همگی بــار دیگر و همزمان در مرداد امســال شکســته 
شــد. ثبت ۱۱ روز پیاپی بالای چهل درجه در تهران طی 
تاریخ بی ســابقه بوده و اســتاد اقلیم شناسی محمدرحیم 
صادقی می گوید که پیش بینی های یک روزه ســامانه های 
جهانی باید ۹۵ درصد دقت داشــته باشــد اما در یک ماه 
اخیــر این پیش بینی هــا هم درســت از آب در نمی آید و 
»گرمــا شــدیدتر از پیش بینی هاســت«. در ۲ هفته اخیر 
CNN در گــزارش خــود به نقــل از مؤسســه کوپرنیک 

دمــای تهران را بین ۳۰ تا ۳۳ درجــه پیش بینی می کند 
 اما دماســنج ها در پایتخت دمــای بین ۳۸ تا ۴۰ درجه را 

نشان می دهند.
ســازمان هواشناسی سرعت افزایش دما در ایران را ۲ برابر 
متوســط جهانی عنوان کرد و از واژه »بی هنجاری« برای 
توصیف گرمای مردادماه اســتفاده کرد، رئیس ســازمان 
مدیریت بحران نیز معتقد اســت که »گرمای مرداد جاری 
مخاطره بی ســابقه ای بــود«. رکورد شــدیدترین گرمای 
اصفهان، شــیراز، یزد، نائین و بافق در گذشــته مربوط به 
ســال های ۱۳۸۰، ۱۴۰۱، ۱۳۶۱، ۱۳۲۳ و ۱۳۱۱ بود که 

همگی بار دیگر در مرداد امسال شکسته شد.
تغییرات اقلیم دست آویز این روزهای رسانه ها برای توجیه 
گرمای شدید ایران اســت اما عده ای از دانشمندان جنگ 
 )HAARP( اقلیمی و اســتفاده از ابزارهایــی نظیر هارپ

برای تغییرات آب وهوایی را جدی می دانند. 
 newstreason هارپ طرحی آمریکایی اســت که تارنمای

ایالات متحــده از آن به عنوان پروژه ای برای ارســال امواج 
رادیویی بــا فرکانس بالا به صدها کیلومتر بالای زمین یاد 

کرده است.
دانشیار دانشــگاه زنجان عبدالرضا قدس استفاده از هارپ 
به عنوان ســلاح تغییر اقلیم علیه کشورها را امری منتفی 
دانســته و با اشاره به اینکه آمریکا اســتفاده از این سلاح 
را تکذیب کرده اســت می گوید که آنتن های هارپ که در 
شمال شرقی شــهر گاکونا در ایالت آلاسکای آمریکا نصب 
شده، برای مطالعه شــفق های قطبی و یونسفر )لایه ای از 
جو زمین( بــوده و این پروژه طبق اطلاعات علمی متوقف 

شده است. 
اما اســتاد تمام ۷۸ ســاله دانشــگاه اتٌاوا کانادا میشــل 
چوسودوفســکی در مقالــه ای بــا عنــوان »مراقب جنگ 
اقلیمی ایالات متحده با ســلاح های کشتار جمعی باشید« 
معتقد اســت که آمریکا ادعای توقف پــروژه هارپ را در 
ســال ۲۰۱۴ را دارد اما این تحقیقات ادامه داشته و تنها 

اسناد آن طبقه بندی شده است؛ ارتش آمریکا قابلیت های 
پیشــرفته ای برای رسیدن به اهداف نظامی را توسعه داده 
که می تواند به طور انتخابی الگوهای اقلیم در سراسر جهان 

را تغییر دهد.
نشریه آتلانتیک اخیراً به نامه ای از سوی تعدادی دانشمند 
آمریکایی که نخواســتند نامشان فاش شود، اشاره کرده و 
از قول آن ها گفته که عدم انتشار تحقیقات نظامی آمریکا 
در ارتباط با مسائل اقلیمی و ابزار هارپ شایعات در رابطه 
با اســتفاده آمریکا از این فناوری به عنوان سلاح را تشدید 

کرده است. 
ایــن دانشــمندان بــه تحقیقــات نافرجــام در موضوع 
سونامی های پیاپی شرق آسیا و زلزله هائیتی استناد کرده 
و تأکید کرده اند که نهادهای نظامی آمریکا انتشار برخط و 
بــدون محدودیت روند و نتایج تحقیقات پیرامون هارپ را 
در دستور کار قرار دهند و مجامع بین المللی نیز پیگیر این 

مسئله در سرتاسر جهان باشند.

پایان  در  فرزیــن،  محمدرضا  اخیراً  فارس- 
جلســه شــورای عالی بورس که بــا حضور 
سید احســان خاندوزی، وزیر اقتصاد و مجید 
عشــقی رئیس ســازمان بورس اوراق بها دار 
برگزار شــده بــود، در خصــوص مصوبات و 
توافقــات صورت گرفته در این جلســه گفته 
بــود: به عنــوان بانــک مرکــزی و مجموعه 
نظــام بانکــی توافــق کردیــم کــه از فردا 
 کمک های نظــام بانکی در حمایــت از بازار 

سرمایه آغاز شود. 
این در حالی اســت که پس از گذشــت چند 
روز از ایــن اظهارات رئیس کل بانک مرکزی، 
قــادر معصومی، مدیر نظــارت بر بورس های 
ســازمان بورس و اوراق بهــادار عنوان کرد: 
واریــز ۱۰ همــت نقدینگــی بــه صنــدوق 
 تثبیت بازار را هم چنــان منتظر تأیید نهایی 
بانک مرکزی مانده و هنوز اقدام مشخصی در 

این راستا صورت نگرفته است.
هم چنیــن معصومی با اشــاره بــه واریز ۱۰ 
همت نقدینگی به صندوق تثبیت بازار افزود: 
طبق جمع بندی انجام شده در جلسه شورای 
 عالی بــورس، مکاتبــات اداری و فرآیندهای 
قانونــی بــرای واریــز ۱۰ همــت نقدینگی 
به صنــدوق توســعه بــازار ســرمایه انجام 
شــده و اکنــون در انتظــار تأییــد نهایــی 
 بانک مرکــزی بــرای انجام ایــن واریزی ها 

هستیم. 
معصومی بیان کرد: پیگیری های لازم از سوی 
ســازمان بورس، صندوق توسعه بازار سرمایه 
و ســایر ارکان و نهادها انجام شــده و اکنون 
در انتظار جمع بندی بانک مرکزی برای ابلاغ 

مجوز و واریز این مبالغ هستیم.
پیگیری هــا نشــان می دهد طبــق اطلاعات 
جدیــدی کــه از بانک مرکزی رســیده، روز 

گذشــته دســتور پرداخت ۱۰ هزار میلیارد 
تومــان به منظــور خرید واحدهــای صندوق 

تثبیت بازار ســرمایه به بانک های عامل صادر 
شــده است. هم چنین بانک های مذکور از روز 

جاری شــروع به خریــد یونیت های صندوق 
تثبیت بازار کرده انــد و در روزهای آینده نیز 
طبق این دســتور پرداخت مؤظــف به ادامه  
خرید یونیت های صنــدوق تا تکمیل۱۰هزار 

میلیارد تومان هستند.
   چراغ واریز پول بانک ها به صندوق توسعه 

روشن شد 
طبق اعلام سازمان بورس، به دنبال درخواست  
بانک ملت از بانک مرکزی برای تزریق پول به 
صندوق توســعه بازار سرمایه  با هدف حمایت 
از بورس، در نهایت بانک مرکزی با درخواست 
بانــک ملت موافقت و مجوز واریز نقدینگی به 

این صندوق را صادر کرد. 
در نشســت فوق العاده هفته گذشــته شورای 
عالی بورس، بانــک مرکزی از برنامه حمایتی 
خود از بازار ســرمایه با تزریق منابع شــبکه 

بانکی خبر داده بود. 

تزریق ۱۰ هزار میلیارد تومان به بورس توسط بانک مرکزی 

حواله فروشی خودرو رونق گرفت!

ایرنا- محمد شــیریجیان، معاون سیاستگذاری پولی بانک 
مرکــزی با اشــاره به پرهیز از سیاســت های شــوک آور در 
سیاست گذاری پولی گفت: با اجرای سیاست های پولی بانک 
مرکزی تورم شــاخص بهای مصرف کننده کشور در انتهای 

سال گذشته به کانال ۳۰ درصدی رسید. 
هم چنیــن نرخ تورم نقطه به نقطه تولیدکننده که در ســال 
۱۴۰۰ به ارقام بســیار بالایی رســیده بود با روندی کاهشی 
براســاس آخریــن آمارها بــه ۲۳ درصد و تــورم ۱۲ ماهه 

تولیدکننده به ۲۹ درصد رسیده است.
محمد شــیریجیان در نشست تحلیلی »حکمرانی اقتصادی، 
مهار تورم و رشــد تولید« که به همت پژوهشــکده پولی و 
بانکی برگزار شــد با تأکید بر هدایت صحیح منابع اعتباری 
به سمت بخش های مولد اقتصادی بیان داشت: هدایت منابع 
اعتباری به سمت بخش های مولد و اولویت دار اقتصاد کشور 
کمک می کند که در کنار کنترل رشــد نقدینگی از آســیب 
به اقتصاد کشــور جلوگیری شود و از طرفی دیگر اثربخشی 

سیاست های بانک مرکزی افزایش یابد.
معــاون سیاســتگذاری پولــی بانــک مرکزی با اشــاره به 
کارکردهای بانک های مرکــزی در دنیا گفت: به طور کلی ۲ 
کارکرد اصلی ثبات پولی و ثبات مالی برای بانک های مرکزی 
دنیا در نظر گرفته شده است و بانک های مرکزی باید تلاش 
کنند بر روی این دو نکته تمرکز کنند. چراکه این دو امر به 

سالم سازی و اثربخشی فعالیت های این نهاد اثرگذار است.
معاون سیاســت گذاری پولی بانک مرکزی افزود: با این حال 
در کنار مطالب فوق الذکر مدیریت انتظارات نیز حائز اهمیت 
اســت و می تواند در ثبات پولی نیز تأثیرگذار باشد. از طرفی 
مدیریت انتظارات می تواند به تحقق هرچه بهتر اهداف در ۲ 

کارکرد اصلی مؤثر باشد. 
لذا هر بانک مرکزی که بتواند در این ســه محور موفق عمل 
کند، پیش بینی پذیری و باورپذیــری اقتصاد را برای فعالان 
اقتصاد بهبود می دهد و اثربخشــی اجرای سیاســت های آن 

در آینــده بالاتر خواهد بــود. وی ضمن برشــمردن برخی 
ویژگی های اقتصادی کشــور تصریح کرد: در کشــور ما در 
کنار این ســه مؤلفه، مجموعه ای از عوامــل بیرونی نیز که 
نشــأت گرفته از ناترازی اقتصاد کشور است به وظایف بانک 
مرکزی افزوده شده و بر کارکردهای اصلی سیاستگذار پولی 

و اثربخشی سیاست های آن تأثیر گذاشته است.
مقام مســئول بانک مرکزی بــا بیان اینکه ثبــات مالی به 
اثربخشی سیاست های پولی کمک می کند، عنوان کرد: ثبات 
مالی مقوله ای است که به اثربخشی سیاست های پولی کمک 
می کنــد. هنگامی که نهادهای مالی به نحو مؤثرتری بتوانند 
بــه فعالیت های مولد و نهادهای اقتصادی کمک کنند، ثبات 
اقتصادی بهتر محقق می شود و در کنار آن بانک مرکزی در 

تحقق ثبات پولی موفق تر است.
معاون سیاســت گذاری پولی بانک مرکزی، شــبکه بانکی را 
مهم ترین کانال و مجرای سیاست های پولی دانست و گفت: 
مهم تریــن کانال انتقال سیاســت های پولی شــبکه پولی و 
اعتباری یا همان بانک ها و مؤسســات اعتباری هستند. اگر 
بانک ها و مؤسسات اعتباری کانال مناسبی برای سیاست های 
پولی باشــند و بتوانند نقش خود را در اجرای سیاســت های 
پولی ایفا کنند، اثربخشــی سیاســت های بانک مرکزی نیز 

افزایش می یابد.

معاون سیاست گذاری پولی بانک مرکزی تأکید کرد:

بازگشت تورم تولیدکننده به کانال ۲۰ درصدی با اثرگذاری 
سیاست های پولی

ایسنا- بهای معاملات نفت برنت با ۵۳ سنت معادل ۰/۷ 
درصد کاهش، به ۷۷ دلار و ۱۳ سنت در هر بشکه رسید. 
بهای معاملات ماه آتی وست تگزاس اینترمدیت آمریکا 
که روز سه شنبه منقضی می شود، ۵۰ سنت معادل ۰/۷ 
درصد کاهش یافت و ۷۸ دلار و ۸۷ ســنت در هر بشکه 
بود. قرارداد وست تگزاس اینترمدیت برای تحویل در ماه 
بعد، آخرین بار ۴۹ سنت معادل ۰/۷ درصد نزول کرد و 
در ۷۳ دلار و ۱۷ ســنت در هر بشکه ایستاد. نفت برنت 
روز دوشنبه حدود ۲/۵ درصد و شاخص نفت آمریکا، سه 

درصد کاهش داشت.
ئیپ جون رونگ، استراتژیســت بازار شــرکت آی جی 
با اشــاره به داده های اقتصادی چین که بر چشــم انداز 
تقاضای این کشــور برای نفت سایه افکنده است، گفت: 
به نظر می رســد تحولات ژئوپلیتیکــی در خاورمیانه و 
دورنمای تقاضای چین، مانع رشــد قیمت ها شده است. 
احتمال انعقاد قرارداد آتش بــس در غزه اکنون افزایش 
یافته و فعالان بازار، ریســک تنش هــای ژئوپلیتیکی و 

مختل شدن عرضه را حذف کرده اند.
آنتونی بلینکن، وزیر خارجه آمریکا، روز دوشــنبه اعلام 
کرد بنیامین نتانیاهو، نخســت وزیر رژیم صهیونیستی، 
پیشنهاد واشنگتن برای رفع اختلافاتی که مانع رسیدن 
به توافق آتش بس در غزه شــده، را پذیرفته اســت و از 

حماس خواست تا همین کار را انجام دهد. 
عامــل دیگری که نگرانی ها دربــاره احتمال محدودیت 

عرضه را تخفیف داد، افزایش تولید میدان نفتی شــراره 
لیبــی به حدود ۸۵ هزار شــکه در روز برای تأمین نفت 
پالایشــگاه زاویه بود. شــرکت ملی نفت لیبی در هفتم 
اوت، پس از اینکه میدان نفتی شــراره توسط معترضان 
محاصره شــد، برای صادرات نفت از این میدان، وضعیت 
فورس ماژور امضا کرد. تحلیل گران در نظرسنجی رویترز 
پیش بینی کردند ذخایر نفت در هفته گذشته، به میزان 

۲/۹ میلیون بشکه کاهش یافته است.
در بخش عرضه، نگرانی ها نســبت به مشکلات اقتصادی 
چین، قیمت ها را تحت فشــار کاهشی قرار داد. دومین 
اقتصاد بــزرگ جهان پس از ضعف در ســه ماهه دوم، 
افت بیشــتری در ژوئیه پیدا کرد و شاهد سقوط قیمت 
خانه هــای جدید با ســریع ترین روند در ۹ ســال اخیر 
بــود. هم چنین تولیــد صنعتی چین، صادرات و رشــد 
سرمایه گذاری در ماه میلادی گذشته کاهش یافت و نرخ 

بیکاری افزایش داشت.
تحلیل گــران شــرکت آی ان جی در یادداشــتی برای 
مشتریان خود نوشتند: نگرانی های تقاضا پیرامون چین 
هم چنان ادامــه دارد. داده های اقتصادی اخیر، دورنمای 
تقاضای ضعیف تر چین برای نفت را تقویت کرده اســت. 
داده های تجارت و تولید صنعتی که هفته گذشته منتشر 
شد، نشــان داد تقاضای آشکار برای نفت در ژوئیه، روند 
رو به کاهشی داشته است. این داده ها به معنای آن است 
که ســفته بازان برای ورود به بازار تردید خواهند داشت. 
سرمایه گذاران منتظر نشانه ای از برنامه های فدرال رزرو 

آمریکا برای تصمیم گیری درباره نرخ های بهره هستند.
 اکثر اقتصاددانان در نظرســنجی رویتــرز با بیان اینکه 
وقوع رکود بعید اســت، پیش بینی کردنــد فدرال رزرو 
در هر کدام از ســه جلسه تعیین سیاســت پولی باقی 
مانده تا پایان ســال ۲۰۲۴، نرخ های بهــره را به میزان 
۲۵ واحد کاهش خواهد داد. بر اســاس گزارش رویترز، 
کاهش نرخ های بهره، هزینه اســتقراض را کاهش داده و 
تقاضا برای نفت را در بزرگترین مصرف کننده نفت جهان 

تقویت می کند.

مهر- نگاهی به ســایت های ثبت آگهی در فضای مجازی 
و البته کانال های تلگرامی نشان می دهد که از روزگذشته، 
آگهی های فروش حواله خودرو در این فضا مانند گذشــته 

رواج پیدا کرده است.
در ایــن بین نکته جالب توجــه افزایش آگهی برای فروش 
حواله خودروی »ری را« به خصوص مربوط به طرح جوانی 
جمعیت با سهم ۵۰ درصدی در تحویل خودرو و بدون نیاز 
به مسدود کردن ۲۳۰ میلیون تومان است؛ یعنی متقاضیان 
طرح حمایت از خانواده و جوانی جمعیت مشمول هیچ یک 
از شــروط مربوط به ثبت نام در قرعه کشــی نبوده و صرفاً 
باید فرزند دوم یا مابعد آن هــا متولد تاریخ ۱۴۰۰/۰۸/۲۴ 

به بعد باشد.
بنابراین طبیعتاً بیشــترین میزان حواله فروشی مربوط به 
ایــن گروه می شــود آن هم بــرای »ری را« خودرویی که 
به عنوان یک محصول جدید شناخته می شود و هنوز حتی 
میزان تولید این خودرو به صورت دقیق از سوی تولیدکننده 

اعلام نشده است.
این میزان از حواله فروشــی در حالیســت که ایران خودرو 
نیز رســماً در اطلاعیه خود اعلام کرده که فقط در صورت 
تخصیص خودرو به فرد، موظف است تا محصول مورد نظر 
را تحویل دهد و در غیر ایــن صورت هیچ تعهدی نخواهد 
داشت با این حال شاهد رونق حواله فروشی در سایت های 

اینترنتی و کانال های تلگرامی هستیم.

با این حال جســت و جویی در فضای مجازی نشان می دهد 
کــه قیمت حواله های خودروی ری را حتی تا ۴۵۰ میلیون 
تومان نیز اعلام شده که قطعاً مشتریان زیادی نیز از سوی 

دلالان به خود جذب خواهد کرد.
  بازار سیاه حواله فروشی از کی رونق گرفت؟

بازار خودرو از اواسط سال ۹۷ دچار نابسامانی شد و قیمت 
خودرو در بازار آزاد به نسبت قیمت های مصوب کارخانه به 
شدت افزایش یافت. این افزایش قیمت خودرو به حدی بود 
کــه برخی از خودروها با دو برابر قیمت مصوب کارخانه در 
بازار آزاد به فروش می رســیدند. در نتیجه افزایش شــکاف 
بین قیمت مصوب و آزاد خودرو، بســیاری از افراد با انگیزه 
نوسان گیری و حفظ دارایی های ســرمایه ای خود به خیل 
متقاضیان دریافت خودرو از کارخانه پیوستند به طوری که 
متقاضیان واقعی خودرو در تنگنــا قرار گرفتند و برخی از 
آن هــا برای تأمین خودروی مورد نیاز خود مجبور به رجوع 
به بــازار آزاد و خرید خودرو به قیمت های بالا شــدند که 
ایــن امر در کنار اثر روانی افزایش قیمت ها، موجب افزایش 

نارضایتی مردم از بازار خودرو شد.
پس از افزایش شکاف قیمت خودرو در کارخانه و بازار، دولت 
و شورای رقابت برای مدیریت بازار خودرو و رساندن تعداد 
محدودی خودرو به متقاضیان پر تعداد، روش قرعه کشی را 
در دستور کار قرار دادند تا به این روش مشکل عدم تناسب 

بین عرضه و تقاضا بازار خودرو را حل کنند.

بر این اســاس دو خودروساز بزرگ کشور شروع به ثبت نام 
جداگانه قرعه کشی خودرو در بازه های زمانی مختلف کردند 
و محدودیت هایــی هم برای ثبت نام کنندگان قرار دادند اما 
در عمل نتوانســتند که تقاضای سرمایه ای بازار را مدیریت 
کنند و برای همین هم فردی که برنده یک خودرو می شد، 
می توانســت همان زمان خودرو خود را به صورت وکالتی به 
فروش برســاند و از رانت و سود چند ده میلیون تومانی آن 

استفاده کند.
در آن زمان با توجه به ســودهایی که در این مســیر وجود 
داشت، خرید و فروش حواله تبدیل به یک بازار غیررسمی 
شــد و افراد متعــددی در آن ایفای نقــش می کردند؛ اگر 
خوشــبین باشیم، این بازار دو طرف داشت افرادی که پول 
نقد داشــتند اما نمی توانســتند برای خرید خودرو ثبت نام 
کننــد و گروهــی دیگر کــه ثبت نام کرده بودنــد اما پول 
کافــی برای تکمیل وجه را نداشــتند. اینجا بود که معامله 
حواله های خودرو، در بازار آزاد، داغ شــد. بازاری که در آن 
»ظاهراً« هم فروشــنده حواله خودرو، ســود می برد و هم 

خریدار حواله خودرو، به هدفش می رسید.
اما در عالم واقعیت، حضور دلالان را در این بازار غیررسمی 
مشــاهده می کردیم؛ دلالانی که به دلیل وضعیت نامساعد 
تولید و عرضه خودرو، بازار خودرو را یک بازار پرسود یافته 
بودند، از همه راه ها برای کســب ثروت بیشــتر اســتفاده 
می کردند و به لطف قرعه کشــی ها، بیش از پیش نسبت به 

سودجویی در بازار خودرو اقدام کردند.
حتی در ادامه و با برچیده شدن سیستم قرعه کشی خودرو 
در اســفند ماه ۱۴۰۱ و راه اندازی سیستم نوبت دهی برای 
فروش خــودرو، انتظار می رفت که بســاط خرید و فروش 
حواله خودروهای عرضه شــده جمع شــود اما با این وجود 
بــازار خرید و فروش حواله همچون دوره قرعه کشــی، داغ 
بود و با یک ســرچ ساده در اینترنت به راحتی انواع و اقسام 
حواله های خودرو قابل مشــاهده بود. این در حالیست که 
وزارت صمت و ســازمان حمایت بارها اعلام کرده بودند که 
خرید و فــروش حواله و حق ثبت نام در ســامانه یکپارچه 

غیرقانونی است.
در مجموع می توان با نگاهی به ۷ ســال گذشــته گفت که 
سیاست گذار در این ســال ها به جای حل مشکلات آشفته 
بــازار خودرو با اعطای ســهمیه ها و رانت های خودرویی نه 
تنها بازار را کنترل نکرده بلکه بازار غیررسمی فروش حواله 
و کد ملی را رونق بخشیده و بیش از پیش خودرو را از یک 

کالای مصرفی به کالای سرمایه ای تبدیل کرده است.

قیمت نفت پایین آمد
تولید انرژی

آب و هوا
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»سرزمین مادری«؛ نقل بی پرده تاریخ ایران

ورزش

سینماها به مناسبت اربعین حسینی تعطیل می شوند
محمدرضا صابری، ســخنگوی انجمن سینماداران کشــور ضمن اعلام تعطیلی 
ســینماها به مناسبت اربعین حسینی گفت: تمام ســینماهای کشور از ساعت 
۱۹ شــنبه ۳ شهریور تا صبح دوشنبه ۵ شــهریور به دلیل ایام اربعین حسینی 

تعطیل هستند.
در حال حاضر ۲۲ فیلم در ســینماهای سراسر کشور اکران می شوند. فیلم های 
»پول و پارتی«، »تگزاس ۳«، »خجالت نکش ۲«، »ملاقات با جادوگر«، »یادگار 
جنوب«، »در آغوش درخت«، »مســت عشــق«، »ســاعت ۶ صبح«، »روزی 
روزگاری آبادان«، »قلب رقه«، »تمســاح خونی«، »شور عاشقی«، »سال گربه«، 
»عطرآلود«، »سفر پرماجرا«، »ایلیا؛ جستجوی قهرمان«، »مصائب شیرین ۲«، 
»روایت ناتمام ســیما«، »آبی روشــن«، »نوروز«، »کوچه ژاپنی ها« و »آسمان 

غرب« روی پرده سینما هستند.
به علاوه فیلم »خانه شیشه ای« از امروز اکران خود را آغاز خواهد کرد.

فیلم های »مهمانی ســایه ها«، »در جهنم باران نمی بارد«، »تدفین«، »۷۶۰۰« 
و »لاله کبود« نیز در گروه سینمایی »هنروتجربه« روی پرده سینما هستند.

»هوشنگ حریرچیان« امروز تشییع می شود
 زنده یاد هوشــنگ حریرچیان تنها ۹ روز پس از آن که شمع کیک ۹۲ سالگی 

خود را فوت کرد، خبر درگذشتش کام سینما دوستان را تلخ کرد.
حریرچیــان فعالیت هنری خــود را از دی ۱۳۲۶ در تئاتر اصفهان آغاز کرد. در 
شهریور ۱۳۳۲ به تئاتر سپاهان پیوست و از سال ۱۳۳۸ رسماً در رادیو اصفهان 
به عنوان هنرپیشه، گوینده، تهیه کننده، گزارشگر، کارگردان و مجری برنامه های 

تفریحی و هنری شروع به کار کرد.
او در ســال ۱۳۴۸ اولین تجربه تلویزیونی خود به نام »عکاس  باشــی« را انجام 
داد و فعالیت ســینمایی خود را با بازی در فیلم »جعفرخان« به کارگردانی علی 
حاتمی آغاز کرد. این بازیگر پیشکســوت که تجربه حدود ۶ دهه فعالیت هنری 
را در کارنامــه دارد، در فیلم هایی چون »جعفرخان از فرنگ برگشــته«، »فرش 
باد«، »یک بوس کوچولو«، »قاعده بازی« و »دو خواهر« به ایفای نقش پرداخت.
وی همچنین در سریال های پرخاطره ای چون »هشت بهشت«، »تفنگ سرپر«، 

»آشپزباشی«، »ساختمان  پزشکان« و »پژمان« بازی کرد.

»یازده یازده« به رومانی و آمریکا می رود
فیلم ســینمایی »یازده یازده« بــه کارگردانی آرش رحمانــی و تهیه کنندگی 
مهــدی ایل بیگــی به بخــش مســابقه جشــنواره فیلم های علمــی و تخیلی 

IMAGINARIUM رومانی راه پیدا کرد.
این جشــنواره به  صورت فیزیکی و آنلاین با نمایش فیلم های علمی - تخیلی از 

۱۳ تا ۲۲ سپتامبر برگزار می شود.
»یازده یازده« همچنین برای حضور در بخش مسابقه هشتمین جشنواره رسانه 
بالتیمور انتخاب شــده است. این جشــنواره از ۱۷ تا ۲۱ اکتبر در شهر بالتیمور 

ایالت مریلند آمریکا برگزار می شود.
همزمان با حضور در جشــنواره رومانی و جشــنواره رســانه بالتیمور پوســتر 

بین المللی »یازده یازده« با طراحی کارنگ طیاری منتشر شد.
فرزاد حســنی، انوش معظمی، ســهیل برخورداری، آزاده مهــدی زاده، نازنین 
کیوانی، راشین قهرمانی، ریما طهماسبی، هویار مرتضوی، حسام بازگشا و کورش 

خزاعی اصل بازیگران فیلم سینمایی »یازده یازده« هستند.
پخش بین المللی این فیلم ســینمایی بر عهده مؤسسه مینروا فیلم به مدیریت 

الهه گودرزی است

»رونالدو« حرف نهایی را زد

به گزارش ایسنا، شکست سنگین 
۴ بــر یک النصر برابــر الهلال در 
فینال ســوپر جام عربستان خشم 
النصــر را برانگیخت به  هواداران 
طوری که آن ها خواســتار اخراج 
فــوری کاســترو از هدایــت تیم 
باوجود  النصر  باشگاه  اما  شده اند؛ 
گمانه زنی هــای زیاد درباره اخراج 
کاســترو هنوز چنین تصمیمی را 

نگرفته و به نظر می رســد کــه نخواهد گرفت، چرا که این ســرمربی پرتغالی از 
حمایت کامل رونالدو برخودار است.

روزنامه الریاضیه عربستان اعلام کرد که کریستیانو رونالدو رابطه بسیار خوبی با 
کاســترو دارد و به مسئولان النصر اعلام کرده که با جدایی این سرمربی باتجربه 
مخالف اســت. به این ترتیب کاســترو به کار خود ادامه خواهد داد؛ مگر اینکه 
باشگاه النصر همزمان بی خیال رونالدو و کاسترو شود که این بسیار بعید است.

باشــگاه النصر در نقل و انتقالات تابســتانی ســتاره بزرگی را جذب نکرده و به 
همین خاطر پیش بینی می شــود که در ادامه نقل و انتقالات تابســتانی شاهد 
حضور ستاره های بزرگی در این تیم باشیم. طبق اعلام سعودی اسپورت، سرخیو 
راموس نخستین خرید بزرگ النصر در تابستان خواهد بود و به نظر می رسد که 

این مدافع باتجربه بار دیگر هم تیمی کریستیانو رونالدو خواهد شد.

الخلیج:
 »آزمون« خودش را نشان داد

به گزارش ایسنا، ســردار آزمون در تابستان یک تصمیم غیرمنتظره گرفت. این 
مهاجم ایرانی بعد از چند ســال حضور در فوتبال اروپا تصمیم گرفت که به قاره 
کهن برگردد با این تفاوت که این بار راهی لیگ امارات شــد تا پیراهن شــباب 
الاهلی را بر تن کند. آزمون در دیدار برابر عجمان برای نخســتین بار در ترکیب 
اصلی شباب الاهلی به میدان رفت و خوش درخشید. او هر دو گل تیمش را به 

ثمر رساند تا به عنوان بهترین بازیکن زمین انتخاب شود.
روزنامه الخلیج امارات به درخشش آزمون در این بازی پرداخت و نوشت: سردار 
آزمون پاسخ اعتماد ســرمربی تیم را داد و ستاره تیمش در دیدار برابر عجمان 
بود. او در این بازی خودش را نشــان داد و توانســت در ۵ دقیقه ۲ گل به ثمر 

رساند تا عنوان بهترین بازیکن زمین را هم به دست آورد.
آزمون در دو بازی قبلی شــباب الاهلی در پلی آف لیگ نخبگان آســیا به عنوان 
بازیکن جایگزین وارد زمین شد و این برای نخستین بار بود که او درترکیب اصلی 
به میدان رفت. او در ســه بازی برای شباب الاهلی ۳ گل به ثمر رسانده است و 

این موضوع نشان می دهد که خرید بسیار خوبی برای تیم خواهد بود.

برگزاری دیدار پرسپولیس - استقلال در ورزشگاه تختی
به گزارش تســنیم، داود رفعتی، دبیر کارگروه استانداردســازی ورزشــگاه های 
کشــور گفت: چمن ورزشگاه تختی تهران ۱۷ شهریور ماه آماده خواهد شد. این 
ورزشگاه قبلًا هم آماده بود؛ اما اشتباه در انتخاب پیمانکار باعث شد چمن دچار 
قارچ زدگی شــود. پیمانکار جدید آمد و بذرپاشی چمن انجام شد. کارهای دیگر 
نظیر جداسازی، نرده گذاری، جایگاه خبرنگاران و... نیز در حال انجام شدن است 

و تختی بعد از بازی های ملی و از ۱۷ شهریور قابلیت میزبانی دارد.
وی ادامه داد: بنا بود بازی های اســتقلال و پرسپولیس، به جز مسابقات حساس 
این دو تیم در ورزشــگاه تختی انجام شود اما با شرایط فعلی دیدارهای این دو 
تیم با ســپاهان و تراکتور و همچنین شــهرآورد تهران را باید در این ورزشگاه 

برگزار کنیم. 
بر اســاس این گزارش، شهرآورد ۱۰۴ قرار است در هفته ششم برگزار شود؛ اما 

هنوز تاریخ آن اعلام نشده است.

به گزارش ایرنا، نواب نصیرشلال، سرمربی تیم 
ملی وزنه بــرداری درباره عملکرد ۲ ملی پوش 
وزنه برداری در المپیک پاریس اظهار داشــت: 
ما از روز اول فرایندی را برای کســب سهمیه 
شروع کردیم که از دوره های گذشته متفاوت 
بود؛ چراکه در سال های گذشته تیم ها براساس 
امتیاز سهمیه می گرفتند، اما این دوره سهمیه 
را شخص باید می گرفت. از روز اول تا حدودی 
مشــخص بود در چه اوزانی می توانیم سهمیه 
بگیریم. در دسته به اضافه ۱۰۹ کیلوگرم علی 
داودی را داشــتیم که سهمیه او مشخص بود. 
وقتی تعداد ورزشکار و اوزان محدود می شود 
خیلــی کاری نمی توان کرد. اگر زودتر هدایت 
تیم را برعهده می گرفتم می توانستم تغییراتی 
دهم. وی افزود: درباره علی داودی پیش بینی 
افزایش رکوردهای او را داشــتیم و رکورد به 
رکورد شــرایط او بهتر شد. داودی در صحنه 

المپیک عملکرد خوبی داشت و اگر در دوضرب 
وزنه اول را می زد، می توانست به مدال برسد. 
شرایط افزایش رکورد بسیار متفاوت و باارزش 
است و علی داودی پشت وزنه ۲۵۷ کیلوگرم 
رفت و تلاش مصطفی جوادی برای مهار وزنه 
۲۱۷ کیلوگرمی بسیار با ارزش بود. ورزشکار 
ما در یک سال و نیم گذشته تمرینات زیادی 
را پشت سر گذاشته و در حد توان هر کاری از 
دســت ما برمی آمد، انجام دادیم و شرایطشان 
رو به رشد است. الان تک ستاره هایی به عنوان 
رکــورددار جهان و المپیــک نداریم و در یک 
شرایط همه چیز دست به دست هم داد در آن 
دوران با ستاره ها در دنیا یکه تازی می کردیم، 

اما الان آن شرایط را نداریم.
 ســرمربی تیم ملی وزنه بــرداری عنوان کرد: 
بچه ها نســبت به خودشان خوب کار کردند و 
جوری بدن خــود را در المپیک آماده کردند 

تــا به روی تختــه بروند و به نظــرم عملکرد 
آنها در المپیک قابــل پیش بینی بود. وزارت 
ورزش و فدراســیون همه زحمت می کشــند 
تا به مدال برســیم، اما شرایط به گونه ای بود 
که ما در المپیک به مدال نرسیم. نصیرشلال 
درباره درباره افزایش رکورد علی داودی گفت: 
از نظر من این بحث غیرفنی اســت و در ۲۵ 
ســالگی در وزنه برداری بحث افزایش رکورد 
مطرح نیست؛ چراکه وقت خداحافظی است. 
 اکثر قهرمانان جهان و المپیک ما در این سن 

خداحافظی کردند. 
داودی براســاس نیاز و تلاشش تمرینات یک 
وزنه بردار ۱۸ ســاله را انجــام داد تا افزایش 
رکورد داشته باشد. اگر شرایط به گونه ای شد 
که با آن رکوردها مدال بگیرید و اگر شــرایط 
مهیا نبود دیگــر نمی توانیــد افزایش رکورد 

داشته باشید.

به گــزارش ایرنا، حدود یک ماه قبل بود که عبدالکریم حســن با دریافت 
پیشــنهادی خوب از قطر تصمیم گرفت به لیگ ســتارگان برود و دوباره 
در کشــور خودش مشغول بازی شود. پرســپولیس برای صدور رضایتنامه 
عبدالکریم حســن حدود یک میلیون و ۳۰۰ هزار دلار دریافت کرد و البته 
کمــپ یک هفتــه ای و رایگان در قطر هم به مفاد این تفاهم اضافه شــد. 
پرســپولیس بعد از جدایی عبدالکریم با مدافعان چپ بسیاری مذاکره کرد 
که شاخص ترین آنها یحیی عطیه ا... بود. مدافعی که عضو سوچی در روسیه 
بود، اما ســرانجام به پرســپولیس جواب منفی داد تــا فوتبالش را در قاره 

آفریقا دنبال کند.
پرســپولیس وقتی دید در بازی نخســت خود در لیگ بیســت و چهارم، 
مشکلات بسیاری در ســمت چپ خط دفاع دارد، به سرعت دست به کار 
شد و توانست میلاد محمدی را جذب کند. محمدی عضو آدانا دمیر اسپور 
در لیــگ ترکیه بود. او فصل قبل نمرات خوبی دریافت نکرد و حتی عنوان 
ضعیف تریــن بازیکن فصل تیم ترکیه ای را به خــود اختصاص داد. با این 
حال نمی توان از ویژگی های منحصر به فرد او، به خصوص در فاز دفاعی به 
راحتی گذشــت. میلاد عضو تیم ملی نیز است و همین می تواند یک دلیل 

خوب برای جذب او باشد.
محمدی در دو بازی ابتدایی آدانا در ســوپرلیگ ترکیه هم در ترکیب ثابت 
قرار گرفت؛ اما فشــار پرســپولیس و مبلغی که بــرای دریافت رضایتنامه 
پرداخت کرد، همه و همه دســت به دســت هم دادنــد تا محمدی بعد از 
حدود ۹ فصل بازی در خارج از کشور، به لیگ ایران برگردد و فوتبالش را 

این بار در پرسپولیس از سر بگیرد.
در خبرها عنوان شــده که باشگاه آدانا قراردادش را با محمدی فسخ کرده 

و سپس پرسپولیس برای جذب او دست به کار شده. این 
در صورتی است که مذاکرات پرسپولیس با مسئولان آدانا 
باعث پایان همکاری باشــگاه ترکیه ای با میلاد محمدی 
بود. حتی شــنیده می شــود بــرای دریافــت رضایتنامه، 

پرســپولیس حدود ۴۰۰ هزار دلار پرداخت کرده 
و این گونه توانســته دفاع چپ ثابت آدانادمیر 

اسپور را به خدمت بگیرد.
گویا محمدی و پرســپولیس برای دستمزد 
یک ســاله نیز روی عــدد ۴۵۰ هزار دلار 
توافــق کرده انــد. مبلغی مناســب برای 
بازیکنــی کــه در تیم ملی مهــره ای مهم 

محسوب می شــود و از نظر سن و سال 
هــم به تازگــی وارد دهــه چهارم از 

زندگی خود شــده و در شــرایط 
را  پرسپولیس  پیراهن  مطلوبی 

پوشیده است.
با توجــه به اینکه محمدی 
در شــرایط بــازی بوده و 
ترکیب  در  هفتــه  همین 
داشــته،  حضــور  آدانــا 

احتمــالاً گاریــدو هم خیلی 
زود از وجــودش در ترکیــب اصلــی 

پرسپولیس سود خواهد برد.

سرمربیتیمملیوزنهبرداری:

عملکرد ملی پوشان در المپیک قابل پیش بینی بود
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»ســرزمین مادری« مجموعــه تلویزیونی کــه با نگاهی 
منصفانــه به تاریــخ و به دور از ســوگیری در تلاش برای 
بازآفرینــی حــوادث و روایت مقاطع مشــخصی از تاریخ 
کشــورمان به ویژه دهه های ۳۰ تا ۵۰ داشــت، در شصت 
قسمت به کارگردانی کمال تبریزی و تهیه کنندگی محمد 

مسعود در سه فاز تولید شد.
»ســرزمین مادری« قصــه کودکی به نام رهــی را روایت 
می کنــد که بعد از بمبــاران دهکده ای توســط نیروهای 
متفقین، از زیر آوار بیرون کشــیده می شود. او پس از چند 
روز مراقبت توســط مادرش راهی تهران شــده و در یک 
خانواده توده ای بزرگ می شــود؛ اما به دنبال ماجراهایی به 

خانواده ای درباری سپرده می شود.
در ایــن خانواده به تدریج  به هویــت خود پی می برد و این 
شــناخت از هویتش سبب می شــود وارد خانواده ای دیگر 
که گرایش های مذهبی دارند، شــود. قرار گرفتن رهی در 
موقعیت های گوناگون و تربیــت در خانواده هایی با عقاید 
مختلف حــوادث بعدی را رقم خواهد زد و بســتری برای 
شــکل گیری هویت او و نقــش او در جریانات اجتماعی و 

سیاسی سال های آینده ترسیم می کند.
در این مجموعه تلاش شــده اســت از تأکیــد و تمرکز بر 
زندگی شخصیت های برجسته پرهیز شود و داستان بر متن 
حوادث و رخدادهای دهه های گذشــته در بستر اجتماعی 
جریــان یابد تا ضمن به تصویر کشــیدن فضایی رئال و به 
دور از اسطوره گرایی، بخشی از تاریخ معاصر ایران را اگر نه 

بازآفرینی که بازگو کند.
روایتی تاریخی از سرزمین مادری

این سریال پربازیگر را که هم از چهره های تلویزیونی و هم 

از چهره های سینمایی اســتفاده کرده، علیرضا طالب زاده 
نویسنده سریال هایی چون »رقص پرواز«، »صاحبدلان« و 

»در پناه تو« نوشته شده است.
قصه در سه فاز زمانی روایت می شود که خط ربط همه آنها 
شخصیت رهی اســت. حضور شخصیت ثابت به طالب زاده 
کمک کرده تا بهترین راه های ارتباطی میان این سه برهه 
را ترســیم کند و از طریق او آدم هــای اطراف را با هر نوع 
گرایش سیاســی و اعتقادی به تصویر بکشــد. همچنین  از 
طریــق انتقال رهی از یک خانواده تــوده ای به خانواده ای 
اشــرافی و پس از آن به یک خانــواده مذهبی، با پرداختن 
به او به عنوان ســوژه اصلی، قصه و شرایط و بستر تاریخی 
را در اطراف ســوژه نمایش داده، از خطای مستقیم گویی 
دربــاره فرقه ها و گروهک های موجود در آن برهه تاریخی، 

دور مانده است.
به این ترتیب اســت که بیننده با دنبال کردن سرنوشــت 
رهی بدون این که چیزی به او تحمیل شود، بستر تاریخی 
آن زمان را درک می کند، با آن همراه می شود و این درست 
همان کارکردی اســت که یک درام نمایشی در هر مدیوم 

باید داشته باشد.
از دیگــر امتیازات فیلمنامه باید به زبان ســریال اشــاره 
کــرد. در حالی که در بیشــتر ســریال های این چنینی به 
بهانه تعهــد تاریخی از زبان مکتوبی اســتفاده می شــود 
کــه معمولاً ثقیل و ناملموس اســت و بیننــده آن را پس 
می زند، طالب زاده از زبان رایج بدون کلمات و ترکیب هایی 
که اکنون به زبان فارســی معاصر اضافه شــده، اســتفاده 
می کنــد تا برای بیننده این زمــان ملموس و دور از تکلف 
و تصنع به نظر برســد. طالب زاده که متأسفانه این سال ها 

کمتر دست به نگارش ســریال زده، برای رسیدن به عمق 
تاریــخ و ملموس و ماندگار کــردن وقایع  از تنوع و مهارت 
 بازیگران بهره  می برد تا مخاطبان قصه ای رادنبال کنند که 
وجــوه خانوادگی و عاشــقانه دارد و از ایــن حیث آنان را 

سرگرم می کند.
تنوع گسترده بازیگران

انتخــاب بازیگــر و راهنمایــی آنان برای ایفــای نقش، از 
دیگر هنرهای کارگردان و تهیه کننده ســریال اســت که 

البتــه از کارنامه تلویزیونی و ســینمایی 
متنوع او با آثــاری همچون »لیلی با من 

»مارمولک«  اســت«، 
و » یــک تکــه نان« 
همین انتظار می رود. 
از  جمعــی  حضــور 

شــاخص  چهره  هــای 
تلویزیون  و  سینما 
اشــاره کــرد که 
هر  نقش آفرینی 

کدام برای درخشــیدن یک اثر نمایشــی کافی اســت، به 
این ســریال اعتباری ویژه بخشیده اســت. از ثریا قاسمی، 
الهام حمیدی، حســین محجوب،  پژمان بازغی، بیتا فرهی، 
جعفر دهقان، هنگامه قاضیانی، نیکی کریمی، میترا حجار، 
پرویز پورحســینی، امیر آقایی، فرهاد قائمیان، حسن پور 
 شیرازی، محمدرضا فروتن، علی شادمان و شهاب حسینی 
در فصل یک و دو تا ســعید راد، گلچهره سجادیه، پریوش 
نظریه، ســیدمهرداد ضیایــی و آرش مجیدی که در فصل 
سه به درستی جایگزین شخصیت های فصل یک 
و دو شدند توانســتند ویترینی خوش آب ورنگ 

 آورند که  در جذب مخاطبان را پدیــد 
موفق عمل کردند.

۸۵۰ هزار دلار رضایت نامه و دستمزد؛
 هزینه ۵۰ میلیاردی پرسپولیس برای جذب »میلاد«

یوســف بناساز، سرمایه گذار فیلم ســینمایی »خانه شیشه ای« می گوید که نگران 
سرمایه ای که در این فیلم گذاشته نیست و هر مبلغی که در اکران ماحصل شود، 

نتیجه تبلیغات و زحمت خود او و سایر عوامل این فیلم است.

بناســاز با اشاره به موضوع این فیلم ســینمایی گفت: »خانه شیشه ای« یک فیلم 
هنری اســت، در دورانی که انواع و اقسام  فیلم های کمدی تولید می شوند، یک اثر 
هنری که پشت پرده مافیای موسیقی را نشان می دهد و دغدغه نشان دادن مسائل 
واقعی را دارد، باید مورد حمایت قرار بگیرد. امیدوارم مخاطبان این فیلم را ببینند 

و نظرات خود را درمورد آن در فضای مجازی برای ما بنویسند.
وی ادامه داد: فیلم سینمایی »خانه شیشه ای« به کارگردانی امیر پورکیان، در واقع 
محصول سال ۱۴۰۰ است و از امروز ۳۱ مرداد در سینماهای سراسر کشور اکران 
خواهد شــد، همچنین پخش این اثر به عهده شــرکت پخش فیلم »نسیم صبا« 
است. یک گروه حرفه ای و بزرگ برای این فیلم زحمت کشیده اند و امیدوارم نتایج 

زحماتشان را ببینند. 
سرمایه گذار فیلم سینمایی »خانه شیشه ای« با اشاره به دغدغه  خود برای انجام کار 
فرهنگی می گوید: حرفه اصلی من یک هولدینگ است؛ اما من همیشه دغدغه کار 
فرهنگی را داشتم و دارم. چند سالی هست که برای کمک به پروژه های سینمایی 
وارد این عرصه شده ام اما اگر شرایط طوری رقم بخورد که اتفاقات مثبت رخ بدهد 

همچنان به کارم در این حوزه ادامه خواهم داد.
بناســاز تصریح کرد: اخبار اکران فیلم در فضای مجازی پخش شــده است. اصلًا 
نگران سرمایه ای که در این فیلم گذاشتم نیستم؛ زیرا می دانم بعد از ۳ سال که از 
تولید »خانه شیشه ای« گذشته با این نرخ تورم ممکن است حتی هزینه های تولید 

آن هم جبران نشــوند. با این حال این فیلم هر مبلغی که بفروشد نتیجه تبلیغات 
و زحمت خودم و ســایر عوامل این فیلم است. این سرمایه گذار عنوان کرد: عوامل 
پشــت صحنه از طراح لباس گرفته تا گریمور و طراح صحنه، همه بســیار به فکر 
بودند، هنوز هم در حال همکاری هســتند و تا امروز هر کاری از دستشان بر آمده 
انجام داده اند.بناســاز در پایان ســخنانش اظهار کرد: امیدوارم این فیلم سینمایی 
بــا این ژانر و موضوع خاص، در ســبد خرید کالای فرهنگی مــردم قرار بگیرد و 

ســینمایی در سراســر ایران از آن استقبال شود.  فیلم 
»خانه شیشه ای« با داستان ملتهب از 

زندگی شخصی یک خواننده پاپ، 
پس از حدود سه سال روی پرده 
سینما دیده می شود. این فیلم 

سینمایی از امروز در سینما 
های سراســر کشــور اکران 

می شود.

سرمایه فیلمی با بازی »امیر جعفری« و »پانته آ بهرام« برمی گردد؟

علیپوردرآستانهپارالمپیکپاریس:

من سرباز مردم ایران 
هستم

به گزارش فارس، امیرحســین علیپور، قهرمان جهان در رشــته پرتاب وزنه نابینایان 
و کم بینایــان، پیش از اعزام به مســابقات پارالمپیک پاریس گفت: من ســرباز مردم 
ایران هســتم و امیدوارم پرچم ایران را به جایگاهی که لایقش هست برسانیم. من به 
عنوان ســرباز مردم کشور به مردم قول می دهم که تمام ورزشکاران پارالمپیک به 
عشــق مردم به میدان می روند و تنها دلخوشی ما شاد کردن دل مردم است.

وی گفت: از مردم تقاضا می کنم که ما را دعا کنند تا فرزندانشــان بتوانند 
افتخارآفرینی کنند. علیپور درباره همسان ســازی پاداش های المپیکی ها 
و پارالمپیکی هــا گفت: از وزارت ورزش و وزیر محترم تقدیر و تشــکر 
می کنم. ما ورزشــکاران همه برای یک سرود و یک پرچم به میدان 
می رویــم و فرقی با هم نداریم. امیــدوارم بتوانیم با مدال طلا دل 
مردممان را شــاد کنیم. قهرمان پارادوومیدانــی جهان ادامه داد: 
از کمیتــه ملی پارالمپیک و آقای کارگری هم تشــکر می کنم که 
در حد توانشــان همیشــه ما را حمایت کردند و پشــت ما بودند. 
علیپور افزود: خواهشــم از دولت چهاردهم این است که به کمیته 
ملــی پارالمپیک بودجه ای تخصیص دهد تا پاداش پای ســکویمان 
هم با المپیکی ها یکی شــود و با این کار روحیه ما قبل از مســابقات 
افزایش پیدا کند.وی در آخر گفت: در این مدت مربی من و خانواده وی 
تلاش های زیادی برای من کردند و از آنها تشــکر می کنم. همچنین پدر و 
مادرم هم زحمات زیادی کشــیدند که دست آنها را می بوسم. من به عنوان 
جوان ترین ورزشــکار رشته دوومیدانی نابینایان و کم بینایان در این مسابقات 
شــرکت می کنم و مانند دیگر مسابقاتی که در آن حضور داشتم تمام تلاشم 

را برای شادی دل مردمم خواهم کرد.



ارتقاء رتبه مجله علوم ایران دانشگاه شیراز 
Q2 به Q3 از

به گزارش سبحان، رتبه مجله علوم ایران وابسته به دانشکده علوم دانشگاه 
شیراز، ازQ3 به Q2 ارتقاء یافت. 

براســاس نتایج جدید انتشــاریافته در پایگاه JCR، مجلــه علوم ایران، به 
سردبیری غلامحسین اسلام زاده، استاد دانشکده علوم دانشگاه شیراز موفق 
به ارتقای ضریب تاثًیر خود و صعود به رتبه Q2 در پایگاه JCR شده است. 
شروع به کار این مجله، از سال ۱۹۷۱ بوده و از سال 2۰۱۶، به طور مشترک 
با اشپرینگر منتشر می شود. این مجله، هم اکنون در هر دو فهرست JCR و 

SJR در چارک2 قرار گرفته است. 
مجله علوم ایران )Iranian Journal of Science(تا پایان ســال 2۰22 با 
عنوان مجله علوم و فناوری ایران، شاخه علوم منتشر می شد و از ابتدای سال 
 2۰23 عنوان مجله کوتاه شــده و به مجله علوم ایران تغییر نام داده است. 
گفتنی اســت، ضریب تأثیر این مجله در ســال های 2۰22 و 2۰23 با نام 

قدیم آن، در پایگاه JCR قابل مشاهده است.
روابط  عمومی  دانشــگاه شیراز، این دســتاورد ارزشمند را به سردبیر مجله 
علوم ایران و متولیان و دســت اندرکاران آن و خانواده بزرگ دانشگاه شیراز 
تبریــک عرض نموده، موفقیت روزافزون همگان را از درگاه خداوند متعال 

آرزومند است.

مدال برنز المپیاد جهانی انرژی هسته ای
 بر گردن دانش آموز شیرازی

به گزارش ســبحان، یک دانش آموز آموزشگاه متوسطه دوم توحید، ناحیه 
دو شــیراز در اولین دوره المپیاد جهانی انرژی هســته ای موفق به کسب 

مدال برنز شد. 
اولین دوره المپیاد دانش آموزی انرژی هســته ای در کشور فلیپین برگزار 
شد. براساس این گزارش شــایان رضازاده، دانش آموز پایه دهم دبیرستان 
نمونه دولتی توحید ناحیه 2 شــیراز موفق به کسب مقام سوم و مدال برنز 
این مسابقات شــد. رضازاده عضو تیم چهارنفره دانش آموزان ایران بود که 

در این رقابت ها شرکت کرده بود.

معاون وظيفه عمومي فرماندهي انتظامي فارس خبر داد:
معافیت مشمولان داراي 2 فرزند بالاي 35 سال 

غیر غایب 

به گزارش ســبحان، ســرهنگ علي اصغر زارعي، معــاون وظیفه عمومي 
فرماندهي انتظامي استان فارس از معافیت مشمولان داراي 2 فرزند بالاي 

35 سال غیر غایب خبر داد.
 ســرهنگ زارعي در این خصوص اظهار داشت: به استناد ابلاغیه صادره از 
ستاد کل نیروهاي مسلح، مشمولان غیرغایب و کارکنان وظیفه فاقد غیبت 
ســنواتي بالاي 35 سال ســن و داراي حداقل دو فرزند، از دوره ضرورت 

خدمت وظیفه عمومي معاف مي شوند.
وي افزود: در این راســتا مشــمولان داراي شــرایط براي ثبت درخواست 
معافیــت باید به دفاتر خدمات الکترونیک انتظامي )پلیس +۱۰( سراســر 

استان فارس مراجعه کنند.
ســرهنگ زارعــي بیان کرد: مشــمولان و خانواده هاي آنان براي کســب 
اطلاعات بیشــتر مي توانند از طریق پایگاه اطلاع رساني سازمان به نشاني 
www.vazifeh.police.ir و یا کانال ســازمان در پیام رسان هاي داخلي به 

نشاني khabaresarbazi@ از آخرین اخبار مربوطه مطلع شوند.

دستگاه های استخراج ها دیجیتال غیرمجاز در آباده 
خاموش شدند

به گزارش سبحان، سرهنگ سیدابوالفضل مسعودي، فرمانده انتظامی آباده 
از کشف 24 دستگاه استخراج ها دیجیتال غیرمجاز در این شهرستان خبر 
داد. سرهنگ مسعودیدر تشــریح این خبر بیان کرد: مأموران پلیس آباده 
با اقدامات فنی از اســتفاده غیرمجاز دستگاه های ها دیجیتال در یک انبار 

مطلع و بررسی موضوع را در دستور کار خود قرار دادند.
وی افــزود: مأموران پس از هماهنگی قضایی بــه همراه نماینده اداره برق 
به محل مورد نظر اعزام و در بازرســی از آن مکان موفق شدند 24 دستگاه 

استخراج ها دیجیتال غیرمجاز به همراه پاور مربوطه را کشف کنند.
فرمانده انتظامی آباده با بیان اینکه کارشناسان ارزش دستگاه های مکشوفه 
را 2 میلیــارد و 4۰۰ میلیون ریــال برآورد کردند، گفت: در این رابطه یک 

نفر دستگیر و برای سیر مراحل قانونی روانه دادسرا شد.

مدیرکل ميراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
فارس: 

شماره ثبت ملی 5 اثر تاریخی، فرهنگی و طبیعی 
استان فارس اعلام شد

به گزارش سبحان، محمد ثابت اقلیدی، مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان فارس از ابلاغ مراتب ثبت ملی 5 اثر تاریخی، فرهنگی 

و طبیعی این استان خبر داد. 
ثابت اقلیدی با بیان اینکه اســتان فارس رتبه نخســت آثار ثبت شــده در 
فهرســت ملی را به خود اختصاص داده است، گفت: در حال حاضر نزدیک 
به 3 هزار و 2۰۰ اثر تاریخی و فرهنگی استان فارس در فهرست ملی جای 
گرفته اســت. وی افزود: هم اکنون شماره ثبت ملی 5 اثر تاریخی، فرهنگی 
و طبیعی اســتان فارس اعلام شــد. مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دســتی استان فارس گفت: بند حاجی  در شهرستان کازرون متعلق 
به قرون 8 تا ۱۰ هجری قمری با شــماره 342۱8، بقایای  قلعه ســیاه در 
شهرستان اوز با شماره 3422۰ از آثار تاریخی و فرهنگی فارس هستند که 

هم اکنون شماره ملی آن ها اعلام شده است. 
ثابت اقلیدی افزود: در بخش میراث طبیعی نیز درخت زبان گنجشــک 2 
قدمگاه علی بن موســی  الرضا در شهرستان اقلید به شماره ۱25۹، درخت 
کنار محله گود برکه در شهرستان لامرد با قدمت حدود 25۰ تا 3۰۰ سال 
با شــماره ۱2۷3 و همچنین درخت چنار کهن سال یزدیان در شهرستان 
اســتهبان با قدمت حدود 3۰۰ تا 35۰ ســال به شماره ۱2۶۶ در فهرست 

ملی به ثبت رسید.

مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری فارس: 
۱۸55 دهیاری فارس ارتقا یافتند

به گزارش سبحان، حامد رستمی، مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای 
اســتانداری فارس از ارتقای درجه ۱855 دهیاری فارس خبر داد و نقش 

آنها را درتوسعه روستاها موثر خواند.
رســتمی  با آروزی قبولی عزاداری های ملت بزرگ ایران در آستانه اربعین 
حسینی گفت: نهضت قیام عاشورا زمینه ساز شکست همیشگی مستکباران 
زمانه خواهد شد. وی با اشــاره به این موضوع که دهیاری ها بر اساس سه 
شــاخص جمعیت، وسعت و درآمد از یک تا شــش درجه بندی می شوند، 
افــزود: نقش دهیاری هــا در عرصه تولید، امنیت غذایی و عدم گســترش 

حاشیه نشینی پراهمیت است.
وی درجه بنــدی دهیاری ها را بــه عنوان عامل مهمی  در ســامان دهی و 
نظام بخشی آنها ارزیابی کرد و افزود: این درجه بندی می تواند نحوه فعالیت 
دهیاری ها، نحوه جذب نیرو، شاخصه های انتخاب دهیار، ساختار سازمانی و 

تشکیلاتی این نهاد، نحوه توزیع منابع و اعتبارات را نظام بخشد.
بر اساس این گزارش شایان ذکر است بیش از ۱855 دهیاری استان فارس 

مشمول ارتقاء درجه شدند.
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به گزارش سبحان، نوســازی و تجهیز مجموعه 
فرهنگی هنری تالار حافــظ اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی  اســتان فارس آغاز شده تا پس از 
25 سال در قامتی نو و مجهز، باز میزبان مهم ترین 
رویدادهــای فرهنگی و هنری پایتخت فرهنگ و 
ادب ایران باشــد. مجموعه فرهنگی تالار حافظ 
با ســابقه 25 ساله، شــامل تالار سبز با یک هزار 
صندلی، تالار مهر بــا یکصد صندلی و تالار غزل 
با یکصد صندلی، همراه با کافه کتاب و نگارخانه 

سرو و ۱2 واحد مهمانسرا است.
این تالار قابی برای صحنه های متنوع ومتفاوت را 
از آیین های بزرگداشت و گرامیداشت، کنگره های 
مختلــف و جشــنواره های فرهنگــی و هنری تا 
اجراهای صحنه ای هنری تا همایش های مختلف 
شهر شــیراز بوده اســت. هرچند طی سال های 
گذشــته تعمیرات جزئی در مجموعه تالار حافظ 
انجام شده بود؛ اما تاکنون تعمیرات کلی و اساسی 

بر روی آن انجام نشــده بود. به گفته حمیدرضا 
قانعی، مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی  فارس، 
این تعمیرات با حمایت های استانداری و سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی فارس از هفته جاری آغاز 

شد.
   کدام بخش های تالار حافظ نوسازی می شود؟

آنطور که مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی  فارس 
گفت: قرار اســت همه صندلی های مجموعه سه 
تالار ســبز، مهر و غزل تعمیر و تعویض شــود و 
موکت های تالار سبز نیز به طور کامل تعویض و 

تغییر خواهد کرد.
وی افــزود: وضعیت رنگ آمیــزی و دکور اصلی 
تالار حافــظ بهبود پیدا می کنــد و تلاش داریم 
تــا وضعیت صوت و نور و تصویــر تالار حافظ را 
بهینــه کنیم. قانعی بــا بیان اینکه، نوســازی و 
تجهیز مهمانســراهای مجموعه تــالار حافظ نیز 
در دستورکار است، گفت: این مهمان سراها برای 

برپایی رویدادهای ملی و بین المللی که »حافظ« 
میزبانی می کند، بســیار راهگشاست و می تواند 
خدمات اســکان ویژه مهمانان را پوشــش دهد. 
وی یادآور شــد: نگارخانه ســرو که سال گذشته 
بــا حمایت ویژه اســتاندار و حضور وزیر فرهنگ 
و ارشاد اســلامی  افتتاح شد، ظرفیت زیرساختی 
نگارخانه ای خوبی را به فرهنگ و ارشــاد اسلامی  
فارس افزوده اســت. مدیرکل فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی  فارس این را هم گفت که تلاش شده در 
تجهیز و نوسازی مجموعه تالار حافظ، از بهترین 

مواد موجود در بازار استفاده شود.
   نوســازی و تجهیز تالار حافظ، در بازه 

زمانی 2ماهه
 بــا توجه به جایگاهی که تالار حافظ شــیراز در 
میزبانــی  از رویدادهــای فرهنگــی و هنری این 
کلا ن شــهر دارد، مهم ترین پرســش پس از آغاز 
نوســازی آن، این اســت که این تالار چه زمانی 
دوبــاره آماده میزبانــی از رویدادهای فرهنگی و 

اجراهای هنری می شود؟
قانعی اعــلام کرد: امیدواریم فرآیند نوســازی و 
تجهیز تالار حافــظ، در بازه زمانی 2 ماهه ای که 

برای این تغییرات در نظر گرفته شده، با همکاری 
پیمانکاران و عوامل فنی به سرانجام برسد.

وی گفــت: تالار حافظ متعلق به مردم اســت و 
ســالیان سال است که این تالار به  سبب نزدیکی 
که به مجموعه جهانی حافظیــه دارد، به عنوان 
قطب فرهنگی شهر شــناخته شده و بسیاری از 
هنرمندان و گروه های هنری بزرگ کشور در این 

تالار اجرای برنامه داشته اند.
به گفته مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی  فارس، 
پس از گذشــت 25 سال، نیاز بود که یک تعمیر 
اساســی در این تالار انجام شود و اکنون در حال 
تعمیر و بهینه سازی مجموعه تالار حافظ هستیم.
شهیدان  بزرگداشت  با  شیراز  تالار حافظ    

فارس بازمی گردد
تالار حافظ به عنوان استانداردترین و بزرگ ترین 
تالار اســتان فارس از لحــاظ کیفیت خدمات و 
موقعیت مکانی اســت و جامعــه هنری و نهادها 
و ارگان هــا و به ویژه برگــزار کنندگان اجراهای 
صحنه ای علاقه مندند برنامه های خود را در تالار 

حافظ اجرا کنند.
به گفته سید رسول موسوی نژادیان، معاون امور 

هنری اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی  فارس 
نوسازی تالار حافظ تا آبان ماه به طول می انجامد 
و پیش بینی شــده تا در نخســتین نوبت پس از 
نوسازی، با چهره ای جدید میزبان کنگره ۱5 هزار 

شهید استان فارس باشد. 
موســوی نژادیان به هنرمندانــی که علاقه مند به 
برگزاری برنامه در تالار حافظ شــیراز هســتند، 
توصیه کــرد: تا  هــر تدبیری دارنــد برای پس 
از آبــان  ماه بیندیشــند تا بتوانند از این ســالن 
اســتفاده کنند؛ چرا که ممکن اســت همه چیز 
آنطور کــه در زمان بندی ارائه شــده از ســوی 
 پیمانکار مشخص شده، پیش نرود و با کم و زیاد 

مواجه شود.
وی برای پیشــگیری از هرگونه ضــرر و زیان به 
هنرمنــدان در این روند، پیشــنهاد کــرد تا آنها 
درخواست های خود را برای آذرماه در سامانه ثبت 
کنند تا با خیالی راحت، برنامه ریزی مناسبی برای 
اجرا خود داشــته باشند. معاون اداره کل فرهنگ 
و ارشــاد این را هم اضافه کرد که برای اجراهای 
صحنه ای، سایر ســالن های دارای مجوز شیراز و 

فارس، آمادگی میزبانی را دارند.

به گزارش ســبحان، سید مسعود عظیمي، مدیرعامل شرکت 
شــهرک هاي صنعتي فــارس راه اندازي شــهرک ها و نواحي 
صنعتي را در شهرســتان ها و مناطق استان که داراي شهرک 
صنعتي نیستند، از اولویت هاي این شرکت بیان کرد و گفت: 
تعادل و توازن بخشــی در ایجاد و توسعه شهرک ها و نواحی 
صنعتی در مناطق مختلف اســتان با هدف توزیع اشتغال در 
همه مناطق اســتان از برنامه هایي اســت که به صورت ویژه 

پیگیري مي شود.
  در تمام شهرستان های استان حداقل یک شهرک یا ناحیه 

صنعتی ایجاد شده است
عظیمــي با اشــاره به نقش ویــژه شــهرک های صنعتی در 
بسترسازی به منظور جهش صنعتی با مشارکت مردم گفت: 
استان فارس از استان های وسیع کشور با 3۷ شهرستان است 
که در تمام شهرستان های استان حداقل یک شهرک یا ناحیه 

صنعتی ایجاد شده است.
وي بــا بیان اینکــه هم اکنون ۶4 شــهرک و ناحیه صنعتي 
در اســتان در مرحله واگذاري است و این استان جایگاه دوم 
کشــور را به خود اختصاص داده اســت، گفــت: در مناطقي 
نظیر شهرســتان جویم نیز که فاقد ناحیه صنعتي اســت نیز 

راه اندازي ناحیه صنعتي در دستور کار قراردارد.
  راهی جز فعال شدن واحدهای کوچک و متوسط وجود 

ندارد
عظیمی  در ادامه با اشاره به لزوم اولویت سنجي براي استقرار 
صنایع پاک در مرکز اســتان بیان کرد: جذب ســرمایه گذار 

در شــیراز اهمیت بســیاری دارد؛ اما این کلا ن شــهر نیاز به 
طرح هاي ســرمایه گذاری دارد که محیط زیست و فضای این 
کلا ن شــهر را حفظ کند. وی با بیان اینکه توسعه صنعت در 
اســتان فارس باید بر مبنای اصل مهم محیط زیســت باشد، 
گفت: در حال حاضر برای توســعه صنعــت فارس راهی جز 
فعال شــدن واحدهای کوچک و متوســط وجود ندارد و به 

منظور تحقق این مهم هم باید زیرساخت کافی فراهم شود.
   یكي از زیرساخت هاي اصلي که با مشكل مواجه هستیم 

برق است
مدیرعامل شرکت شــهرک هاي صنعتي فارس با بیان اینکه 
بر اســاس قانون، تأمین زیرســاخت ها تا ورودي شهرک هاي 
صنعتي اســتان بر عهده دســتگاه هاي خدمات رسان است، 
گفت: نبود زیرســاخت کافــی در صنعت اســتان فارس از 
مشکلات این بخش است و یکي از زیرساخت هاي اصلي که با 

مشکل مواجه هستیم برق است.
عظیمي در ادامه با بیان اینکه 35۰۰ واحد تولیدي، صنعتي 
و صنفي در شهرک ها و نواحي صنعتي استان با اشتغال بیش 
از 435۰۰ نفر پروانه بهره برداري دریافت کرده اند، گفت: این 

واحد ها در حوزه هاي مختلف صنعتي فعالیت مي کنند.
   سال گذشته ۱27واحد راکد به چرخه تولید بازگشته اند

وي افزود: در ســال گذشــته ۱2۷واحد راکد به چرخه تولید 
بازگشــته اند که اقدامات به منظور رفع مشکلات و بازگشت 
واحد هاي راکد با همکاري ســایر دستگاه هاي دیگر به صورت 

مستمر انجام مي شود. 

مدیرعامل شــرکت شــهرک هاي صنعتي فــارس همچنین 
سرعت بخشــیدن به اجرا و بهره برداري از طرح هاي صنعتي 
در مرحله ساخت وســاز را از دیگــر برنامه ها به منظور تحقق 
جهش بیــان کرد و گفت: حــدود 42۰۰ طــرح صنعتي با 
ســرمایه بخش خصوصي در شــهرک هاي صنعتي استان در 
مرحله ساخت وساز قراردارد که تعداد ۱5۰۰واحد معادل 35 
درصد آنها در مرحله تکمیل یا ســاخت اسکلت، 58۰ واحد 
معادل ۱5درصد در مرحله تکمیل ســالن تولید و4۹۰ واحد 
معادل ۱3درصد نیز در مرحله پایان نصب ماشــین آلات خط 
تولید قراردارد که با به مدار آمدن بخشــي از این واحد ها که 
پیشرفت فیزیکي بالایي دارند، به چرخه تولید، شاهد جهش 

مناسبي در اشتغال و رشد تولید خواهیم بود.
   توزیع ثروت از مسیر ایجاد و توسعه صنایع خرد و متوسط

وي بــا تأکید بر اهمیت توســعه اقتصاد ملی بــا بهره گیری 
از ظرفیت های تولیــد داخلی، عنوان کــرد: اقتصاد ایران بر 
پایه صنعت، خدمات و کشــاورزی پایه ریزی شــده است که 
در فــارس به لحاظ جمعیت شــغلی بخش کشــاورزی و در 
 شــاخص ارزش افزوده هم بخش خدمات پیشران این عرصه 
معرفی می شــود. عظیمي با اشــاره به توزیع ثروت از مسیر 
ایجاد و توسعه صنایع خرد و متوسط گذر می کند، ادامه داد: 
برای دســتیابی به تولید و ایجاد اشــتغال  نیازمند زیرساخت  

هستیم تا بتوانیم در اقتصاد به پویایی لازم برسیم.
مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس با بیان اینکه 
۱5 عامــل در زمینــه موفقیــت یا ورشکســتگی واحدهای 
تولیدی شناســایی شده اســت، گفت: نقدینگی، سرمایه در 

 گردش، بــازار داخلی و خارجی، زیرســاخت های لازم مانند 
آب و برق و همچنین گاز، شــراکت و سهام مالکان، مدیریت، 
برنامه اقتصادی، عوامل تولید، طرح توســعه سرمایه گذاری، 
فنــاوری و دیگــر مؤلفه ها که هریــک نیازمنــد واکاوی و 
به کارگیری درســت منابع اســت، می تواند ضامن موفقیت و 

فعالیت بخش تولید باشد.
عظیمــی  یکی از قابلیت های کلا ن شــهر شــیراز را ظرفیت 
صنعت گردشــگری معرفــی کرد و گفــت: در صنعت ما در 
تلاشــیم که همان گونه که ســال ها شــاهد پیگیری ها برای 
جابه جایــی و انتقــال کارخانجات آلاینده از محیط شــهری 
بودیــم به شــاخص های مرتبط با با محیط زیســت توجهی 
دوچندان داشــته باشیم تا هوای پاک شــیراز که یک نماد 
این جغرافیا معرفی می شــود و برای گردشگران جذاب است، 

تحت الشعاع قرار نگیرد.
وی همچنیــن در رابطــه با ســازوکارهای قانونــی تأمین و 
واگــذاری اراضی صنعتی بــه تولیدکننــدگان، تصریح کرد: 
هزینه تمام شــده آماده ســازی زمین و ملاحظات مربوط به 
یارانه های دولتی در ایجاد زیرســاخت ها و تأمین زمین برای 
صنعتگران پس از اینکه محاســبه شد پس از طی تشریفات 
 قانونــی به تولیدکننــدگان واجد صلاحیت و مجــوزدار نیز 

واگذار می شود.

تالار حافظ نونَوار می شود
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی  فارس: 

یکتعمیراساسیدرتالارحافظانجاممیشود

به گزارش ســبحان، عبدالرحیم خداجــو، مدیرکل ورزش و جوانان 
فارس در سفر یک روزه خود به شهرستان ممسنی پیرامون مشکلات 
اســتخر این شهرســتان ضمن بازدید از استخر شهرستان در محل 
سالن جلسات فرمانداری با فرماندار و مسئولین ورزش و جوانان این 

شهرستان دیدار و گفت وگو کرد.
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مدیرکل ورزش و جوانان استان فارس را همراهی نمود.

   فارس میزبان دوره توانمندســازی رؤســای کمیته فرهنگی 
هیئت های ورزشی کشور

نشست هماهنگی برگزاری دوره توانمندسازی روسا کمیته فرهنگی 
هیات های ورزشــی ۷ رشته سراسر کشور به میزبانی شیراز شهریور 
ماه جاری به میزبانی شهر شیراز برگزار می شود. نشست هماهنگی 
ایــن رویداد با حضور رئیس گــروه فرهنگی وزارت ورزش و جوانان 
فــارس، مدیرکل ورزش و جوانان فارس، معاون امور جوانان، رئیس 
گــروه فرهنگی، رئیس گــروه ورزش بانوان و رؤســای هیئت های 
انجمن های ورزشــی، بســکتبال، ژیمناســتیک، بولینگ و بیلیارد، 
تنیس روی میز، وزنه برداری، دوچرخه سواری صبح امروز 2۹ مرداد 
ماه برگزار شد. مدیرکل ورزش و جوانان فارس در این نشست گفت: 
ورزش یــک پدیده قدرت و پــر نفوذ در جامعه ما اســت و قدرت 
اثر پذیری در افراد جامعه به ویــژه جوانان دارد. وی افزود: می توان 
با تشــکیل کمیته های فرهنگی در هیئت های ورزشــی با همکاری 
مربیان مباحث مختلف فرهنگی و اجتماعی در بین جوانان راهبری 
شــود. مدیــرکل ورزش و جوانان فارس اظهار داشــت: کمیته های 
فرهنگی می توانند بــا هماهنگی و همکاری دســتگاه های اجرایی 

همکار، اثر گذاری ورزش را دو چندان کنند.

به گزارش سبحان، مرتضی شریفی، مدیرکل هماهنگی 
امور اقتصادی اســتانداری فارس گفت: نمایشگاه های 
عرضه مستقیم به منظور عرضه مستقیم کالاهای مورد 
نیاز خانوار خصوصاً اقلام مورد نیاز جهت بازگشــایی 
مدارس از قبیل کیف، کفش، پوشاک و لوازم التحریر با 
محوریت اتاق اصناف و اتحادیه های مرتبط در تمامی 
  شهرســتان های فارس و چهار نقطه از شــهر شیراز 

برگزار می شود.
شریفی با بیان این که آنچه در این نمایشگاه ها مورد 
تأکید است عرضه کالاهای با کیفیت و قیمت مناسب 
می باشــد، اظهار کرد: ناظرین اتاق اصناف و اداره کل 
صنعت، معدن و تجارت به صورت منظم این موضوع 

را رصد می کنند.
وی ادامه داد: با همــکاری اداره کل صنعت، معدن و 
تجارت و جهادکشاورزی هماهنگی لازم جهت حضور 

تولیدکنندگان در این نمایشگاه ها صورت گرفته است.
وی افزود: در کنار این نمایشــگاه ها، کالاهای اساسی 
نظیر برنج، شــکر و اقلام پروتئینی نظیر گوشت، مرغ 
و گوشــت قرمز هم در غرفه ها عرضه خواهد شــد تا 
ضمن تنظیم بازار، بخشــی از نیازهای خانوار در این 

نمایشگاه ها تأمین شود.

مدیرکل ورزش و جوانان فارس: 

کمیتههایفرهنگیمیتواننداثرگذاریورزشرادوچندانکنند
مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس: 

نمایشگاههایعرضهمستقیمکالادراستانفارس
برگزارمیشود

به گزارش ســبحان، محمدهادی ایمانیه، اســتاندار فارس در 
دیدار با امیر رئوف، مدیرکل جدید صدا و سیمای مرکز فارس 
از خدمــات ارزنده احمد پهلوانیــان، مدیرکل قبلی این مرکز 
قدردانی کرد و از وی به عنوان انســانی شریف و توانمند یاد 
کرد و در ادامه ضمن تبریک مجدد به امیر رئوف برای تصدی 
مدیرکلی صدا و سیمای مرکز فارس افزود: مهم ترین مشخصه 
استان فارس همدلی بین مســئولان استانی است که همگی 

ناشی از لطف خداوند متعال است.
  نوسازی تجهیزات صدا و سیما با مولدسازی املاک مازاد 

سازمان به سرعت قابل انجام است
اســتاندار فارس با اشاره به سابقه فعالیت مرکز صدا و سیمای 
فارس خواســتار نوسازی و بهسازی تجهیزات این مرکز شد و 
اظهار داشت: نوسازی و بهسازی تجهیزات و همچنین تکمیل 

طرح های نیمه تمام صدا و سیمای فارس همانند سایر ادارات 
با مولدســازی املاک مازاد سازمان به سرعت قابل انجام است 
که می بایســت به آن اهتمام ویژه داشــت. ایمانیه در ادامه بر 
تولید محتوای مناسب و متناســب با ظرفیت های استانی در 
همــه حوزه ها تأکید کرد و افــزود: قراردادهای جداگانه ای با 
صنایــع مختلف، هتل ها، متولیان فرهنگی و هنری و... منعقد 
کنید تا هم در تولیدات و معرفی ظرفیت های اســتان جهش 
داشته باشیم و هم اینکه درآمدی برای صدا و سیما به همراه 

داشته باشد. 
نماینده عالــی دولت در فارس با تأکید بــر اینکه همواره در 
کنار صدا و سیما خواهیم بود بر حمایت همه جانبه در ارتقای 
بیش از پیش این مرکز و افزایش سطح فعالیت ها تصریح کرد 
و گفت: صدا و سیما عمومی  ترین پایگاه جهاد تبیین است که 
در دســترس همه افراد جامعه قرار دارد که می بایست به نحو 

احسن به بیان دستاوردهای نظام بپردازد.
وی همچنین از مدیرکل صدا وســیمای اســتان خواســت با 
هم اندیشی مدیران کل استان، نقش صدا و سیما را در توسعه 
فرهنگ، گردشگری، صنعت، معدن، کشاورزی، سلامت و سایر 

امور تعیین و بر ایفای این نقش نظارت نماید.

  همكاری بیش از پیش رسانه ملی در استان فارس با صنعت 
برق استان

همچنیــن در دیــدار یداله حقیقی، مدیرعامل شــرکت برق 
منطقه ای فارس با مدیرکل جدید صدا و سیمای مرکز فارس، 
حقیقی ضمن تبریک به رئوف، سوابق درخشان و پربار وی را 

موجب تحول در صداوسیمای فارس برشمرد. 
مدیرعامل شــرکت بــرق منطقه ای فارس با ارائه گزارشــی از 
آخرین وضعیت برق رسانی در استان فارس و با بیان اینکه تمام 
همت و تلاش مجموعه مدیریت صنعت برق اســتان پایداری 
شبکه و خدمت رسانی مطلوب به مردم است خواستار همکاری 
بیش از پیش رســانه ملی در استان فارس با صنعت برق استان 
شد. محمدرضا ســلاحی، مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
شــیراز هم انتصاب رئوف را به ســمت مدیرکل صداوسیمای 
فارس تبریک گفت و ابراز امیدواری کرد همکاری این شــرکت 
با صداوسیمای فارس در راستای هم افزایی اجتماعی و همراهی 

مردم با شرکت برق بیش از گذشته گسترش یابد.
   هر دستگاه اجرایی باید پیوست فرهنگی و رسانه ای داشته 

باشد

امیر رئوف، مدیرکل صداوســیمای فارس هــم در این دیدار 
ضمن قدردانی از تلاش های کارکنان ســختکوش شرکت برق 
در این شــرایط سخت برای خدمت رســانی به مردم تعامل و 
ارتباط مؤثر این دو نهاد را ضروری دانســت و افزود: بسیاری 
از مســائل و مشکلات ریشــه فرهنگی دارد و باید در راستای 

ارتقای شاخص های فرهنگ عمومی  گام برداشت. 
رئوف با بیان اینکه هر دســتگاه اجرایی باید پیوست فرهنگی 
و رســانه ای داشــته باشــد تا فرهنگ ســازی صورت گیرد، 
افزود: دســتگاه های اجرایی باید در راستای آگاهی بخشی و 
فرهنگ سازی ســرمایه گذاری کنند تا آثار مثبت آن را شاهد 
باشند. مدیرکل صداوسیمای فارس آمادگی شبکه فارس را با 
استفاده از تمام ظرفیت های برنامه سازی برای یاری مجموعه 

مدیریت برق استان اعلام کرد.
رئــوف گفت: تمامــی  ظرفیت های برنامه ســازی در شــبکه 
فــارس بــه کار گرفته می شــود تــا بــه شــیوه هنرمندانه 
همراهی مردم با مجموعه مدیریت برق اســتان انجام شــود. 
مدیــرکل صداوســیمای فارس اقــدام قرارگاهــی و هم افزا 
 را رمــز موفقیــت در تمامــی  بخش هــای بخصــوص حوزه

فرهنگ دانست.

 استاندار فارس: 

صداوسیماعمومیترینپایگاهجهادتبییناست

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتي فارس: 

توسعهصنعتیفارسزمینهسازتوزیعثروتواشتغالپایداردرشهرستانهامیشود
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»بهترين عبادت عفت است.«
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طرح روزحدیث روز

مسجد پایگاه سلامت و مردم محوری محلات
     رقیه فرخ زاده، فعال فرهنگی اجتماعی

گرچه همیشــه مســجد، مکانی خاص بــرای عبادت و راز و نیــاز و جایگاه 
ســجده و تواضع در پیشگاه خداوند متعال است؛ اما نباید از دیگر جنبه های 
اثرگذار این مکان دینی و مقدس غافل شــد. مسجد از آغاز پیدایش تاکنون 
به عنوان مرکز مهمی برای انجام رســالت رسول خدا )ص(، منشأ تحولات، 
خدمات و پایگاهی برای ابلاغ پیام های الهی به شــمار می رفته است. امروزه 
کارکرد بســیاری از مســاجد به خواندن نماز جماعت در ســه وعده و حتی 
در برخی مســاجد دو وعده ظهر و مغرب تبدیل شــده و در بقیه ســاعات 
درب مســاجد به روی تمامی علاقه مندان بســته است. بیشتر مناسبت های 
ملی مذهبی در تکایا و حســینیه ها برگزار می شود و فقط در معدود مواردی 
مانند برگزاری رأی گیری انتخابات در مساجد شاهد کارکرد سیاسی مسجد 
بوده ایم. کارکردهای فرهنگی مســاجد پس از نقش عبادی و آموزشــی، در 
بین دیگر نقش ها و کارکردهای مسجد، دارای بیشترین اهمیت است. گرچه 
امروزه مراکز آموزشی و فرهنگی گسترش یافته است؛ اما نباید از این کارکرد 
مهم مسجد غافل شد. از جمله ابعاد و کارکردهای فرهنگی مساجد می توان 
به برگزاری جلســات شبی با قرآن، مســابقات کتابخوانی، برگزاری جلسات 
مشاوره با حضور امام جماعت مدتی قبل و بعد از نماز در مسجد برای پرسش 
و پاســخ، می تواند شرایط ویژه ای برای رشد فرهنگی مردم به وجودآورد. در 
کارکرد تبلیغی مســاجد برای رشد و افزایش معرفت دینی مردم، شاید هیچ 
پایگاهی به اندازه مســاجد در تبلیغ اســلامی ایفای نقش ننموده باشــد؛ از 
زمان رســول خــدا )ص( تاکنون اذان، نماز، وعظ و خطابــه، انس با قرآن و 
فرهنگ اهل بیت )ع( از مهم ترین برنامه های مســاجد بوده و هست. اما باید 
توجه داشــت که در زمان کنونی برخی سخنرانی های طولانی علاوه بر اینکه 
موجب خروج افراد از مســاجد می شــود، نتیجه ای در پی نخواهد داشت، از 
این رو به نظر می رســد باید ســخنرانی ها مخصوصاً سخنرانی های هفتگی و 
مســتمر بســیار کوتاه، پرمحتوا، جذاب و حتی المقدور به صورت پرسش و 
پاســخ صورت پذیرد. در طول تاریخ کلاس های ویژه اخلاق توســط علمای 

گذشته در مساجد برگزار می شده است. 
امروزه نیز در بســیاری از مســاجد کشور از اســاتید و روحانیون مجرب و 
اخلاق مدار به صورت هفتگی یا ماهانه در چنین برنامه هایی استفاده می شود 
و بیــان احادیث و نکات اخلاقی »چند دقیقــه ای« از ائمه هدی و زندگانی 
بزرگان دین، بین دو نماز بسیار اثرگذار و جذاب می باشد. اساس دین اسلام 
بر مشــارکت های اجتماعی تأکید دارد. مســجد عامل مهمی برای آشنایی 
مؤمنین و اطلاع از حال یکدیگر و کمک در وقت نیاز و دعا در وقت گرفتاری 
است. همچنین مســجد می تواند پایگاهی نیرومند در جهت انفاق و خیرات 
در راه خــدا و برطرف کردن نیاز نیازمنــدان و مرکز مبارزه با ظلم حاکمان 
جور و انســجام نیرو و امکانات به منظور تداوم مبارزات و حفظ دســتاوردها 
و پیروزی ها به شــمار می رفته و می رود. هرچند ممکن اســت چنین تلقی 
شــود که با وجود وســایل ارتباط جمعی پیشــرفته امروزی، نقش مساجد، 
اهمیت قبلی خود را از دســت داده اســت؛ ولی به دلیل گســترش مساجد 
در تمامی نقاط شــهری و روســتایی از یک ســو و از ســوی دیگر، حرمت، 
قداســت و معنویت خاصی که مســجد نزد مســلمانان دارد، مساجد نقش 
مهم و غیرقابل انــکاری در کارکرد تبلیغی ایفا می کند. آمار نشــان دهنده 
آن اســت که آرام ترین انســان ها افرادی هســتند که با قرآن، نماز، مسجد 
و دعا مأنوس می باشــند و در همــه امور به خدا توکل می کنند و مســجد 
بهتریــن محل اقامه نماز و ذکر و یاد خداســت و خود این مکان به انســان 
آرامش می دهد. بنابراین امید اســت که دامنه فعالیت زمانی مساجد دائمی 
شود و فضای شبســتان در اختیار عموم مردم قرارگیرد و خود این مکان به 
انســان آرامش می دهد. بنابراین امید است که دامنه فعالیت زمانی مساجد 
دائمی شــود و فضای شبســتان برای عبادت و علم آموزی در اختیار عموم 
مردم قرارگیرد. در مساجد باید از امکانات و فناوری های مناسب برای اجرای 
برنامه های آموزشی، فرهنگی و هنری با رعایت شئون مسجد استفاده شود و 
مدیریت مساجد توسط مردم انجام شده و نوجوانان، جوانان و متخصصین در 
تصمیماتی که برای آینده آن گرفته می شود نقش داشته باشند. مسجد باید 
 رابطه خود را با نسل نو به ویژه نخبگان جامعه برقرار و مستحکم نماید و در 
شــادی و غم آنها شریک باشد. فضای مسجد تنها یک عبادتگاه نیست و باید 
از این فضا برای ارایه خدمات به عموم از جمله اســکان مسافرین نیازمند و 
با دراختیار گذاشتن این مکانها جهت برگزاری مراسم ازدواج به تسهیل این 
امور کمک شــود. در خاتمه باید گفت که مســجد در هر محله مایه  وحدت، 
رشد، بالندگی، خیر و برکت و پناهگاه مردم است، برای رسیدن به این هدف 
باید از ظرفیت مراکز، دســتگاه ها و توان گســترده و پایان ناپذیر مردم بهره 
بگیریم و برای تحقق موارد فوق نقش مراکز رســیدگی به امور مساجد، ائمه 
محترم جمعه و جماعات، هیئت های امنا، بسیج و کانون های فرهنگی هنری 
مساجد مهم و برجســته بوده و ایفای این نقش در سایه همدلی و همکاری 

تمامی این نهادهای فرهنگی رنگ واقعیت به خود خواهد گرفت.

آنر عرضه جهانی تاشدنی فوق  باریک مجیک V3 را ۱۵ شهریور آغاز می کند
فن آوری

عکس خبر

 وزن کشی حیوانات باغ وحش لندن

 توزیع غذا در بیت لاحیا - نوار غزه

وحشت تنها واژه ای است كه وضعیت اين روزهای رژيم صهیونیستى را تعريف مى كند
منبع: ايسنا

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی  پیاده رو یا پارکینگ؟

تغذیه

این غذاها باعث افزایش قندخون نمی شوند
اکثــر افراد مبتلا به دیابت وقتــی در مورد کربوهیدرات 
در رژیم غذایی خود می شــنوند، نگران می شوند؛ این در 
درجــه اول به این دلیل اســت که مصــرف بیش از حد 
کربوهیدرات می تواند باعث افزایش سطح قندخون شود.

کربوهیدرات ها، حتی برای کسانی که دیابت را مدیریت 
می کنند، بخــش مهمی از یــک رژیم غذایــی متعادل 
و منبــع اصلی انرژی هســتند. چیزی که بســیاری از 
مردم ممکن اســت متوجه نباشــند این است که دو نوع 
کربوهیدرات وجود دارد: ســاده و پیچیده. در حالی که 

کربوهیدرات های ســاده به سرعت توســط بدن تجزیه 
می شــوند و منجر به افزایش ســریع قندخون می شوند، 
کربوهیدرات های پیچیده کندتر هضم می شوند و منجر 
بــه افزایش تدریجی قندخون می شــود. بــرای بیماران 
دیابتی، مصرف کافی و متوسط کربوهیدرات های پیچیده 
بسیار مهم است که می تواند به تأمین مواد مغذی لازم و 

همچنین حفظ سطح قندخون پایدار کمک کند.
جو دوســر: جو دوســر یک صبحانه ســالم است، اما 
می توان آن را در هر زمانــی از روز نیز مصرف کرد. این 
ماده غذایی منبع خوبی از فیبر محلول است که می تواند 
جذب قنــد را کند کــرده و به حفظ ســطح قندخون 
ثابت کمــک کند. علاوه بر این، یک گزینه ســالم برای 
قلب اســت که به کاهش ســطح کلسترول خون 
در افــراد کمک می کنــد و آن را به گزینه 
 غذایی مناســب بــرای افراد مســن و 
کســانی که از قبــل بیماری های مزمن 

دارند تبدیل می کند.
سیب زمینی شیرین: در حالــی که طعم آن 
شیرین است، برای بیماران دیابتی بی خطر است. 
این به این دلیل اســت که ســیب زمینی شیرین 
سرشــار از فیبر و ویتامین اســت و در مقایسه با 
 )GI( ســیب زمینی معمولی شــاخص گلیسمی
پایین تری دارد. GI برای اندازه گیری ســرعتی 
که غذای شــما می تواند سطح قندخون شما را 

افزایش دهد استفاده می شود.
برنج قهوه ای: در مقایســه با برنج سفید، برنج قهوه ای 
GI پایین تری دارد. این بدان معناســت که برنج قهوه ای 
کندتر هضم می شــود و به حفظ ســطح قندخون پایدار 
کمک می کند. این نوع برنــج در حالی که کربوهیدرات 
بالایــی دارد، ویتامین ها و مــواد معدنی مختلف دیگری 

را نیز همراه با فیبر و آنتی اکسیدان ها فراهم می کند.
کینوا: برنج به طور ســنتی یکی از پرمصرف ترین غلات 
در سراسر جهان است. با این حال، علی رغم وضعیت آن 
بــه عنوان یک غذای اصلی، افراد مبتلا به دیابت اغلب به 
دلیل GI بالا از آن اجتناب می کنند. کسانی که به دنبال 
جایگزین  مناســب هستند ممکن اســت کینوا را در نظر 

بگیرند که یک گزینه مغذی با GI پایین تر است.
کینوا یک غلات کامل و سرشار از پروتئین و فیبر است و 

می تواند از افزایش قندخون جلوگیری کند.
حبوبــات: اگر به خصــوص به دنبال غذاهــای غنی از 
کربوهیدرات و مناسب دیابت هستید، نمی توانید حبوبات 
را از دســت بدهید. مصرف مکرر حبوبات، به ویژه عدس، 
ممکن اســت فواید متعددی را برای خطر دیابت نوع 2 
در افراد مســن در معرض خطر قلبــی عروقی بالا ارائه 
دهد. خانواده حبوبات سرشار از فیبر و پروتئین است که 
می تواند با کاهش ســرعت هضم و جذب قند به مدیریت 

سطح قندخون کمک کند.

دانستنی

سلامت

چگونه از سردردهای ناشی از کم آبی جلوگیری کنیم؟

مصرف گوشت قرمز با خطر ابتلا به دیابت مرتبط است

سردرد ناشی از کم آبی، سردردی متوسط تا شدید )بسته 
به میزان کم آبی( است که در همه  نقاط سر ممکن است 

حس شود.
خم شــدن به جلو یا خم شــدن برای برداشــتن اشیاء، 
معمــولاً موجب افزایــش درد می شــود. ورزش کردن، 
دویدن، بالا رفتن از پله و حتی پیاده روی ممکن اســت 

باعث تشدید سردرد شود.
علائم دیگر سردرد ناشی از کم آبی شامل خشکی دهان، 
تشنگی، افزایش ضربان قلب، کاهش میزان ادرار یا تیره 

شدن رنگ آن، احساس سرگیجه یا حالت تهوع است.
در حالی که این نوع سردرد در بسیاری افراد شایع است 
و گاهــی اوقات می تواند به صورت پراکنده ایجاد شــود، 

چندین توصیه وجود دارد که می توانید برای جلوگیری از 
بروز سردردهای ناشی از کم آبیِ بدن انجام دهید:

- نوشیدن آب به طور منظم حتی در صورتی که احساس 
تشنگی نمی کنید، ضروری ست.

- میوه هایــی مانند انگور یا هندوانه و ســبزیجاتی مانند 
خیار یا کرفس که محتوای آب بیشتری دارند، بخورید.

- نوشیدنی های ورزشی حاوی الکترولیت را برای مواقعی 
که ناچار به فعالیت بدنی و ورزش شــدید در هوای گرم 

هستید، امتحان کنید.
- هنگام ورزش کردن یا قرار گرفتن در مکان آفتابی، یک 

بطری آب همراه خود داشته باشید.
- از مصرف نوشیدنی های حاوی کافئین خودداری کنید 
زیرا مانند مواد ادرارآور عمل می کنند و باعث از دســت 

دادن مایعات بدن می شوند.

افرادی که بیشترین مواد غذایی سرشار از آهن هِم که به 
طور عمده در گوشــت قرمز و سایر فرآورده های حیوانی 
وجود دارد مصرف می کردند، 2۶ درصد بیشتر از افرادی 
که کمترین مقدار از این غذاها را می خوردند، در معرض 

خطر ابتلا به دیابت نوع 2 قرار داشتند.
محققــان دریافتند در حقیقت، آهن هِم بیش از نیمی از 
خطر ابتلا به دیابت نوع 2 مرتبط با گوشت قرمز فرآوری 

نشده را تشکیل می دهد.

اما نتایج نشــان می دهــد آهن غیرهِم کــه در غذاهای 
گیاهی یافت می شود، هیچ ارتباطی با دیابت نوع 2 ندارد.
فرانک هو، پروفسور تغذیه گفت: »این مطالعه بر اهمیت 
انتخاب های غذایی سالم در پیشــگیری از دیابت تأکید 
می کنــد. کاهش دریافت آهــن هِم، به ویــژه از طریق 
گوشت قرمز، و اتخاذ یک رژیم غذایی گیاهی تر می تواند 

راهبردهای مؤثری در کاهش خطر دیابت باشد.«
آهن هِم از هموگلوبین، پروتئین خون که انتقال اکسیژن 

در گلبول های قرمز را تسهیل می کند، به دست می آید و 
معمولاً در گوشت، مرغ و غذاهای دریایی یافت می شود و 

راحت تر از آهن غیرهم جذب بدن می شود.
نتایج تحقیقات نشان داده که آهن هِم با طیف وسیعی از 

نشانگرهای زیستی مرتبط با دیابت نوع 2 مرتبط است.
تیم تحقیقاتی همچنین 12 متابولیت خون را شناسایی 
کردند که ممکن است در ارتباط بین دریافت آهن هِم و 

خطر ابتلا به دیابت نوع 2 نقش داشته باشند.

آنر پس  از عرضه گوشــی  تاشــدنی مجیک V3 در 
چین، رســماً برنامه خود را برای معرفی جهانی این 

محصول در 15 شهریور تأیید کرد.
این شــرکت از برگــزاری رویدادی بــرای معرفی 
محصولات جدیــدش در بازار جهانــی و البته غیر 
از آمریکا در 15 شــهریور خبر داد. مراســم مذکور 
هم زمان با نمایشگاه سالانه تکنولوژی برلین، آلمان 
یعنی IFA برگزار می شــود. آنر می گوید در رویداد 
آتی خود گوشــی تاشــدنی مجیــک V3 و تبلت 
مجیک پــد 2 و لپ تاپ مجیک بوک آرت 14 را برای 

بازارهای جهانی رونمایی خواهد کرد.

تیزر منتشرشده در اکانت های آنر باردیگر به طراحی 
بســیار باریک مجیک V3 اشاره می کند. این گوشی 
که اخیراً در بازار چین معرفی شــد، در حالت تاشده 
فقط 9٫2 میلی متر ضخامت دارد که درمقایســه  با 
گوشی های تاشــدنی رقیب باریک به حساب می آید. 
این ضخامت تقریباً 3 میلی متر از گلکسی زد فولد ۶ 
سامسونگ کمتر است و نکته جالب اینکه گوشی آنر 

باتری بزرگ تری از گوشی سامسونگ دارد.
مجیک V2 آنر قبــلًا به عنوان گزینــه فوق باریک 
بین گوشی های تاشــدنی به شمار می رفت؛ بنابراین، 
بی صبرانه منتظر هســتیم تا ببینیم مجیک V3 در 

بازارهای جهانی چه حرف هایی برای گفتن دارد.
 به نظر می رسد گوشی تاشدنی مجیک VFlip فعلًا 
در انحصار بازار چین باقی خواهد ماند. انتظار می رود 
پس از رویداد معرفی نسخه جهانی مجیک V3، این 
گوشی به همراه ســایر محصولات جدید برند چینی 
در شــهریور و مهر در سراسر اروپا و بریتانیا و سایر 
بازارها عرضه شوند.قیمت گوشی آنر مجیک V3 در 
چیــن در کانفیگ پایه بــا 12 گیگابایت رم و 25۶ 
گیگابایت فضای ذخیره سازی از 1٬240 دلار شروع 

می شود.

  نمای ماه کامل در معبد پوزیدون - آتن یونان

   در حاشیه چهارمین روز جلسه رأی اعتماد به وزرای پیشنهادی دولت 
چهاردهم

دانستنی

 »مرگ همســتر« خبری بود که بیش از 200 میلیون 
کاربر ربات »همستر کامبت« را در شوک فرو برد. این 
خبر را فردی به نــام الکس، مالک پروژه Simple روز 
شــنبه در کانال تلگرامی خود منتشــر کرد. او طی 
پستی اعلام کرد همستر مرده و بیش از 200 میلیون 

کاربر منتظرند تا این پروژه به نتیجه برسد. 
بســیاری از کاربران این ربات هم که هزینه های زیادی 
ازجمله زمان زیادی را صرف آن کرده بودند، نسبت به 
این پروژه ناامید شده و از آن خارج شده اند. با این حال 
هنوز منابع رسمی مربوط به تلگرام یا همستر واکنشی 
به این موضوع نشــان نداده اند تا کاربران همچنان در 

نگرانی سوختن سکه هایشان بمانند.
در کنــار این نگرانی ها، انتشــار این خبــر می تواند 
یــک تاکتیک تبلیغاتی یا ابزاری هدفمند باشــد که 
به وسیله  آن و طی فرآیند توکن سوزی از سوی کاربران، 
سود بیشــتری نصیب مالک و سرمایه  گذاران همستر 
شــود. در هر صورت موج خبری که پس از اعلام این 
خبر ایجاد شــد، نشــان داد نباید ظهور این ربات ها 
را تنها بــه مثابه یک بازی در نظــر بگیریم. ظهور و 
گسترش استفاده از این سکو ها باید همراه با آموزش و 

آگاهی بخشی درباره آنها باشد. 
رشد چشمگیر اســتفاده از سکو   های آنلاین با افزایش 
کلاهبرداری های اینترنتی همزمان بود. در کشور ما هم 

عدم وجود نظارت بر فضای ســایبری این فرصت را در 
اختیار آنها گذاشــت تا به راحتی تور رؤیافروشی خود 
را در زمین پهناور سکو ها پهن کنند. نظارت بر فضای 
مجازی ذهن را به سمت فیلترینگ می برد؛ اما دیدیم 
که با این ســازوکار مخرب، نه تنها بازار سپهر مجازی 
کنترل نشــد، که روزبه روز بر تعداد کاربران سکو های 
مسدود شده اضافه هم می شود. یکی از همین سکوها، 

تلگرام است. 
یکی از خلاقیت های پاول دوروف، مالک تلگرام در امر 
جذب کاربر و توسعه ســکو، راه اندازی ربات هایی بود 
که با توجه به فراگیری آن، کمتر کاربر تلگرامی با آن 
آشنا نیست. ســازوکار این ربات ها به گونه ای است که 
اصطلاحــا به آنها tap to earn می گویند. این ربات ها 
شامل بازی هایی هســتند که با لمس کردن قسمتی 

مشــخص برای شــما در همان بازی ســکه ذخیره 
می شود. راه های سریع تری هم برای کسب سکه در این 
بازی ها وجود دارد. به عنوان مثال با دنبال کردن برخی 
کانال ها و حمایت مالی از آنها می توانید تعداد ســکه 
خود را در این بازی افزایش دهید. نهایتاً این سکه ها در 
آینده قیمت گذاری می شــوند و با توجه به فروش آنها 
به صورت دلار، می توانید پول خوبی به جیب بزنید. اما 
سؤال اصلی اینجاست که آیا سکه های موجود در این 

ربات ها واقعا برای ما پول می شوند؟
واکنش ها به شایعه شکست پروژه همستر از یک طرف 
دســتمایه طنز کاربران شد و از سوی دیگر عده  ای که 
هزینه هــای مادی و معنوی زیادی برای آن کرده   بودند 
را با بهت و شــوک روبه رو کرد. شوک ناشی از شنیدن 
خبر شکســت همســتر به حدی بود که روز گذشته 
خبرهایی مبنی بر ایســت قلبی نوجوانی 1۶ ســاله 
 ،Simple منتشر شد. از زمانی که الکس، مالک پروژه
خبر از احتمال شکست پروژه همستر کامبت را داد، 

واکنش های مختلفی در فضای مجازی ردوبدل شد.
 او خبــر از یــک درگیــری داخلــی میــان مالک و 
 سرمایه گذاران این پروژه داده و گفته علیرغم وعده 18/۶
 درصــدی ســود بــازی بــه ســرمایه گذاران، ادوارد 
گورینوویچ، مالک همســتر کامبت هرگونه سهمی را 

انکار می کند. 

ماجرایی که باعث آرتروز انگشت بعضی از ایرانی ها شد، به جاهای جالبی رسیده است؛

همستر مُرد؟

ادبیات

  پناه جویان در سواحل قناری - اسپانیا


